
وزیر کشور: 

شهرداری ها باید نسبت به جمع آوری سگ های ولگرد اقدام کنند

چه
دری

نماینده ولی فقیه در استان فارس و 
امام جمعه شیراز: 

 30 درصد جوانان 
انگیزه ای برای
     ازدواج ندارند

نجمه قنبری
N.ghanbari@sobhannews.ir

7

معاون هماهنگی امور زائرین و 
گردشگری استانداری فارس:

روابط حسنه ما با 
کشورهای مهمان 

در گرو ارائه خدمات 
     خوب به آنهاست

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری مطرح کرد:
تشکیل دبیرخانه لازمه برنامه ریزی برای بافت تاریخی

استاندار فارس:
777شورای مهارت آموزی در استان تشکیل شود

SOBHAN NEWSPAPER

www.sobhannews.ir  Email: info@sobhannews.ir

روزنامه فرهنگی، اقتصادی، سیاسی و اجتماعی 

 شنبه  2 دی ماه 1402   8 جمادی الثانی 1445 
سال سی ام  6176  8 صفحه  15هزارتومان 

 SOBHAN ISSN 2008-5273- Thursday  Dec.23 ,2023
www.sobhannews.ir  Email: info@sobhannews.ir

2

سخنگوی وزارت خارجه در پاسخ 
به بیانیه مجمع همکاری عرب و 

روسیه؛
همسایگان از تکرار ادعاهای 

مردود در خصوص جزایر 
ایرانی اجتناب کنند

 ناصــر کنعانی، ســخنگوی وزارت خارجه در 
واکنش به بخشی از بیانیه ششمین...

وزیر ارتباطات:
وزارت ارتباطات دو بار 

درخواست رفع فیلتر گوگل پلی 
را مطرح کرده است

عیســی زارع پــور، وزیر ارتباطــات و فناوری 
اطلاعات درباره دســتور رئیس جمهور مبنی بر 
بازنگری فیلترینگ گفت: در حکم دبیر شورای 

عالی فضای مجازی آورده شده است...

رئیس جمهور:
گلایه جوانان در خصوص 

سرعت اینترنت برطرف شود
آیت ا... ســید ابراهیم رئیسی،  رئیس جمهور 
در آییــن  افتتاح پــروژه بــزرگ  فیبر نوری 
استان گلســتان اظهار کرد: امروز گلستان به 
عنوان نخستین استان هوشمند کشور معرفی 

می شود که اتفاقی بزرگ و ارزشمند...
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مدیریت شهری شهر صدرا در مسیر رفع گره های حمل ونقل و ترافیک
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 مسیـر سبز با توسعـه پایدار
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هفتاد و هفت روز 

هفتاد و هفت روز از جنگ در باریکه ای ســاحلی و بزرگ ترین 
زندان روباز جهان؛ غزه می گذرد. جنگ پس از تنفس کوتاهی 

برای تبادل اسرا از سر گرفته شد، آتش بس تمدید نشد.
اکنون بار دیگر، چند روزی اســت که خبرهــا و گزارش های 
متعــدد، از آغاز دوباره تلاش  ها بــرای آتش بس حکایت دارد، 
تعدادی از رســانه های غربی در این خصوص خبرهایی منتشر 
کرده انــد و مدعی شــده اند کــه مذاکرات دربــاره آتش بس 
بشردوستانه و آزادی گروگان ها در غزه بسیار جدی شده است.

در این میان به نظر می رسد که کابینه جنگ اسرائیل نیز تحت 
فشــار زیادی از جهات مختلف قــرار دارد و ارتش نیز هنوز به 
اهداف اعلامی خود نرســیده و تلفاتش در حال افزایش است. 
ارتش اسرائیل روز چهارشنبه هفته گذشته از زخمی شدن 2۹ 
نظامی خود خبر داد و همچنین زخمی شــدن ۴۰ نظامی در 
جنوب غزه نیز در رسانه های داخلی رژیم صهیونیستی مخابره 
کرد اما بی تردید این آماری اســت که با سانسور و ملاحظات 

شدید اعلام می شود.
در ســوی دیگر جنگ اما روز گذشته وزارت بهداشت نوار غزه 
در هفتاد و هفتمین روز از جنایات ارتش اســرائیل علیه مردم 
فلســطین اعلام کرد که شمار شهدای غزه از 2۰هزار نفر عبور 
کرده و بیمارســتان ها و کادر درمان به اهداف جنگی تل آویو 

تبدیل شده اند.
بــه گفته مقامات نوار غزه و نمایندگان ســازمان های جهانی، 
بیشــتر 2۰هزار قربانی حملات ویرانگر ارتش اسرائیل از هفتم 
اکتبر تاکنون، کودک و زن هستند؛ تداوم این حملات، موجب 
تخریب گسترده زیرساخت ها و فاجعه انسانی بی سابقه شده و 
سکوت جهانی در برابر جنایات تل آویو را شکسته است. سازمان 
خواربار ملل متحد نسبت به سطح بالای سوءتغذیه در نتیجه 
بحران غذایی در نوار غزه هشدار داد و تأکید کرد که 7۹ درصد 

از جمعیت آنجا در وضعیت اضطراری به سر می برند. 
آنچه واضح اســت رژیم صهیونیســتی با عبور از خط قرمزها 
و قوانیــن جنگی هدفی جز افزایش تلفات انســانی و نابودی 
زیرساخت های شــهر غزه را ندارد و همانطور که کارشناسان 
و پژوهشگران حوزه فلســطین تأکید دارند هنوز ابعاد زیادی 
از اهدفف شــروع جنگ و پیغامی که سران رژیم صهونیستی 
دریافت کرده اند پنهان مانده است و دلیل مدعی خود را کشتار 
بیرحمانه مردمان بی دفاع و فروکش نشدن خشم اسراییل پس 

از هفتاد و هفت روز کشتار عنوان می کنند. 

انتقال بیش از ۵ هزار بمب از آمریکا به 
اراضی اشغالی

ایسنا- روزنامه نیویورک تایمز گزارش داد که واشنگتن 
از ماه اکتبر تاکنون بیش از ۵۰۰۰ بمب MK-۸۴ به وزن 

2۰۰۰ پوند به اراضی اشغالی ارسال کرده است.
این روزنامه بــه نقل از منابعی نوشــت، پنتاگون انتقال 
محموله هــای بمب های کوچــک به اراضی اشــغالی را 
افزایش داده اســت که برای مناطق شــهری مانند غزه 

مناسب است.
با تداوم حملات وحشــیانه اشغالگران صهیونیست به نوار 
غزه از هفتم اکتبر  تا امروز دســتکم 2۰ هزار فلسطینی 
کــه ۸۰۰۰ نفر از آن ها کــودک و ۶2۰۰ تن از آن ها زن 
بودند، به شهادت رسیده و طبق برخی آمارها بیش از ۵2 

هزار و ۶۰۰ فلسطینی دیگر زخمی شدند.

رئیس سازمان ملی تعلیم و تربیت کودک 
بیان کرد:

ممنوعیت آموزش زبان های خارجی در 
مهدکودک ها

ایرنا- رئیس ســازمان ملی تعلیــم و تربیت کودک با 
تأکید بر زبان فارســی و پرهیز از آموزش زبان و فرهنگ 
خارجــی در کودکســتان ها، گفــت: ممنوعیت آموزش 
زبان های خارجی در مدارس موضوع جدیدی نیســت و 
پیشتر هم وجود داشــته، بر اساس ضوابط آموزش زبان 
خارجی و برگزاری مراسم هایی با ترویج فرهنگ خارجی 

در مهدکودک ها تخلف است.
مجتبی همتی فر درباره علت ممنوعیت زبان های خارجی 
در مهدکودک هــا اظهــار کرد: ممنوعیــت آموزش زبان 
خارجی موضوعی جدید نیســت و پیشــتر هم این اقدام 
مجاز نبوده که ما بگوییم اکنون ممنوعیتی ایجاد شــده 
اســت، ما تاکید و یادآوری می کنیم که زبان خارجی در 
نظام آموزشی یک سیاســتی در قبال آن وجود دارد که 

باید از دوره متوسطه آغاز شود.
وی افزود: بر این اســاس، آموزش زبان خارجی در دوره 
ابتدایی و پیش از آن یعنی پیش دبســتان و اوان کودکی 
نباید جز آموزش رسمی قرار گیرد چراکه زبان فارسی در 

این دوره اهمیت بیشتری دارد.
رئیس ســازمان ملی تعلیم و تربیت کــودک ادامه داد: 
پایه هــای زبــان فارســی فرزنــدان در اوان کودکی و 
پیش دبستان باید تقویت شود به خصوص اینکه با مسئله 

دو زبانه بودن در برخی از مناطق مواجه هستیم.
همتی فر یادآورشــد: پیشــتر هم اگــر مجموعه ای وارد 
آموزش زبان انگلیســی شــده و مهــد دو زبانه ای وجود 
داشته، خطا و به دلیل حداقل نظارت کافی بوده و یعنی 

ممنوعیت جدید نیست.
وی عنــوان کرد: آموزش زبان خارجی و فرهنگ خارجی 
در برگــزاری مراســمات کاملا تخلف و لازم اســت که 

برخورد شود.
رئیس ســازمان ملی تعلیم و تربیــت کودک افزود: همه 
ضوابــط و آیین نامه های ســازمان انتشــار عمومی پیدا 
می کنــد، از جمله شــیوه نامه اجرایی کــه در ماده ۵۱ 
آمده ملاحظــات ارزشــی، فرهنگــی و اجتماعی اعلام 
 شــده و همه می توانند این موارد را از ســایت سازمان را 

مشاهده کنند.

شورای رقابت در واکنش به اظهارات معاون 
وزیر صمت:

بازار خودرو همچنان انحصاری است
ایسنا- در واکنــش به اظهارات معاون وزیر صمت مبنی 
بر ابلاغ تغییرات ســند جدید راهبــردی خودرو تا پایان 
ســال جاری، مبنی بر اعمال نقش تنظیم گری و نظارت 
برای شــورای رقابت و تعیین قیمت خودرو توســط خود 
خودروسازان با سیاســت گذای وزارت صمت، سخنگوی 
شورای رقابت، ضمن تأکید بر اینکه بازار خودرو همچنان 
انحصاری اســت، خاطرنشان کرد که تا زمان اخذ تصمیم 
با حداکثر آرا و تصویب و اعلام این شــورا، هیچ تغییری 

در نحوه مدیریت این بازار انحصاری اتفاق نخواهد افتاد.
اخیراً منوچهر منطقی، معــاون صنایع حمل ونقل وزارت 
صمت در نشســت تخصصی صنعت خودرو در یک برنامه 
رادیویی، بــر موضوع تدوین قانون ســاماندهی خودرو با 
تکالیف و راهکارها در هشــت بخــش و تهیه آیین نامه ای 
مجزا بــرای هر بخش اشــاره کرده و با تأکیــد بر تمایز 
قانون ساماندهی صنعت خودرو از سند راهبردی خودرو، 
بــه دلیل الزام بــه اجرای آن، این اطمینــان را داد که با 
تهیه قانون صنعت خــودرو، از عدم تطابق ها جلوگیری و 

شفاف سازی صورت خواهد گرفت.
این مقام مســئول در وزارت صمت، از تغییرات در ســند 
جدید راهبردی خودرو با این مضمون که شــورای رقابت 
نقش تنظیم گری و نظارت داشــته باشــد، قیمت توسط 
خودروسازها تعیین شود و وزارت صمت نیز سیاست گذار 
باشــد، خبر داده و اعلام کرد که ابلاغیه آن تا پایان سال 

جاری ابلاغ خواهد شد.
به دنبال اظهارات معاون صنایع حمل ونقل وزارت صنعت، 
معدن و تجارت، سپهر دادجوی توکلی، سخنگوی شورای 
رقابت در واکنش به این اظهــارات به صراحت اعلام کرد: 
تصمیمات شــورای رقابت مبتنی بر آرای جمعی است و تا 
زمانیکه حائز حداکثر آرا، نباشد، فاقد وجاهت قانونی برای 

اجرا است. 
وی ضمن تأکید بــر اینکه بازار خــودرو همچنان بازاری 
انحصاری اســت، گفت: این بازار انحصاری، ذیل تصمیمات 
و مصوبات شورای رقابت، در حال مدیریت شدن است. در 
حال حاضر، دســتورالعمل مصوبه ۵۴۳ این شورا، در حال 
آسیب شناســی و بررســی آثار و نتایج آن در بازار است؛ 
چنانچه مقرر شود که تغییری در این حوزه صورت بگیرد، 

حتماً توسط شورا اعلام، ابلاغ و اطلاع رسانی خواهد شد.
ســخنگوی شــورای رقابت در پایان اعلام کرد: »استنباط 
صورت گرفته از صحبت های اخیر معاون صنایع حمل ونقل 
وزارت صمت، به گمان بنده استنباط دقیقی نبوده است.« 

واگذاری ۵۰۰ هزار قطعه زمین با 
اجاره ۹۹ ساله در روستا ها 

تا دو ماه آینده
تسنیم- رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گفت: ۵۰۰ 
هزار قطعه زمین برای ساخت در روستا ها تا دو ماه آینده 

واگذار می شود.
صالحــی افزود: این زمین ها به صورت اجاره ۹۹ ســاله و 
در قالب طرح نهضت ملی مســکن به متقاضیان ســاخت 

مسکن واگذار می شود.

ایرنا- سرپرســت دفتــر امــور حمایتــی و توانمندســازی گفت: 
پایــش کودکانــی کــه مشــمول یارانه ۶۰۰ هــزار تومانــی تا یک 
میلیونــی طرح »امنیت غذایــی برای کودکان« هســتند، به صورت 
ماهانــه توســط خانه های بهداشــت انجام می شــود تــا اثر مصرف 
مــواد غذایی بر روند رشــد کودک بررســی شــود. اگــر خانوار پس 
 از شــارژ اعتبار تــا پایان همان مــاه خرید نکند ماه بعد حســاب او 

شارژ نمی شود.
یکی از طرح های راهبردی دولت ســیزدهم ارتقا امنیت غذایی است. 
در همین راســتا، پس از ارائــه کالابرگ الکترونیکــی اواخر آبان ماه، 
طرح امنیــت غذایی بــرای کودکان بــا همکاری وزارت بهداشــت 
و تعــاون به مرحله اجرا درآمد تا به واســطه آن بــه ازای هر کودک 
دارای اختــلال در رشــد، ۶۰۰ هزار تــا یک میلیون تومــان اعتبار 
 بیشــتر برای خرید اقــلام غذایی در مبلغ کالابرگ الکترونیکی شــان 

لحاظ شود.
در این طرح، بــه خانوارهای دهک های ۱ تا 7 که نمودارهای رشــد 
کودکان آن ها دچار اختلال اســت، ۶۰۰ هزار تــا یک میلیون تومان 

اعتبار بیشتر برای خرید اقلام غذایی تعلق می گیرد.
تاکنــون بیش از ۱2۳ هزار خانوار در دایره مشــمولین این طرح قرار 
گرفته اند که به ازای هر بچه دارای مشکل در رشد در دهک های ۱ تا 
۵، یک میلیون تومان و برای دهک شش و هفت، ۶۰۰ هزار تومان به 

مبلغ کالابرگ الکترونیک شان افزوده خواهد شد.
زهرا قیومی، سرپرست دفتر امور حمایتی و توانمندسازی وزارت تعاون 
گفت: برنامه بهبود تغذیه کودکان زیر ۵ سال، برای اولین بار در دولت 
مردمی سیزدهم توسط وزارت تعاون، کار و رفاه  اجتماعی با همکاری 

سازمان برنامه و وزارت بهداشت اجرا شده است.
وی افــزود: طبق نظر متخصصین تغذیه و طــب کودک، بیش از ۹۰ 
درصد مغز کودک در زمان تشــکیل نطفه تا قبل از پایان ۵ ســالگی 
شــکل می گیرد که این بازه زمانی فرصت طلایــی حمایت غذایی از 
کودکان اســت. اگر در این زمان تغذیه کودک ناکافی باشد، منجر به 

بروز آسیب و اختلالات جسمی و حرکتی می شود.
قیومی تاکید کرد: از آن یجا که کودکان سرمایه های انسانی آتی کشور 
به عنوان نیروی سالم و فعال برای بازار کار هستند و قرار است چرخه 
اقتصادی کشور را به حرکت درآورند، سلامت آن ها برای کشور اهمیت 

بسیاری دارد.
وی دربــاره اجرای طــرح امنیت غذایی برای کــودکان افزود: در گام 
نخســت اجرای این برنامه، کــودکان زیر پنج ســال از طریق پایش 
شــاخص های تن ســنجی کودک )اندازه گیری قد و وزن و مقایسه با 

منحنی های رشد( در پایگاه ها و خانه های بهداشت ارزیابی شدند.
قیومی افزود: پس از جمع بندی داده ها از دانشــگاه های علوم پزشکی 
سراســر کشــور، این کودکان توسط وزارت بهداشــت شناسایی و به 
وزارت تعاون معرفی شــدند. پس از بررسی استحقاق سنجی خانوار از 
طریق آزمون وسیع پایگاه اطلاعات رفاه ایرانیان، کودکان مشمول این 

طرح نهایی شدند.
وی افــزود: در همین راســتا برای بهبود تغذیه کودکان مشــمول در 
خانوارهای ۱ تا 7 سبد غذایی مشــخصی مبتنی بر نیازهای کودکان 
در هماهنگــی و توافق با وزارت بهداشــت طراحی شــد. برای اجرای 
ایــن برنامه و اطمینان از دســتیابی تمام کودکان مشــمول به اقلام 
ســبد غدایی به موقع و یک جا، حساب یارانه سرپرستان خانوار دارای 

کودک مشمول در دهک های درآمدی یک تا پنج، یک میلیون تومان 
و برای دهک های درآمدی شش و هفت، اعتبار ۶۰۰ هزار تومان شارژ 
 شــد که از طریق فروشــگاه های طرف قرارداد کالابــرگ الکترونیکی 

قابل استفاده است.
سرپرست دفتر امور حمایتی و توانمندسازی وزارت تعاون تصریح کرد: 
ســبد غذایی شــامل ۱۶ قلم کالا مانند لبنیات، پروتئین، سبزیجات، 
حبوبات، غلات، مغزیجات، میوه و ســبزیجات اســت کــه هر خانوار 

می تواند تا سقف معین شده از این اقلام خریداری کند.
قیومی گفت: همچنین برنامه »اپلیکیشن« »شما- شبکه ملی اعتبار« 
در فروشگاه اندرویدی »بازار« در دسترس عموم مردم است که میزان 
اعتبار شــارژ شده و فروشگاه های نزدیک محل زندگی خانوار را نشان 
می دهد. البته برای خانوارهای مشمول، پیامک ارسال و حساب یارانه 

انها نیز همزمان شارژ شده است.
سرپرست دفتر امور حمایتی و توانمندسازی وزارت تعاون گفت: ضمناً 
پایش کودکان به صورت مســتمر و ماهانه توسط خانه های بهداشت 
سراسر کشــور رصد می شــود تا اثر مصرف مواد غذایی بر روند رشد 
کودک بررســی شــود. این حمایت تا زمان بهبود ادامه دارد و پس از 
بهبود کودک از چرخه حمایت خارج می شود. چرایی عدم رشد کودک 
طبق استاندارد ها توســط وزارت بهداشت بررسی و اقدامات مقتضی 

به عمل خواهد آمد.
وی درباره نحوه نظارت بر اســتفاده از این امکان و عدم سواســتفاده 
از آن گفت: اگر خانوار پس از شــارژ اعتبار تــا پایان همان ماه خرید 
 نکند، ماه بعد حســاب او شــارژ نمی شــود و فقط ذخیره همان ماه

باقی می ماند.

سرپرست دفتر امور حمایتی و توانمندسازی خبر داد:

وضعیت کودکان مشمول یارانه ۶۰۰ هزار تومانی تا یک میلیونی ماهانه رصد می شود

ایســنا- در تماس تلفنی ســرگئی لاوروف، وزیر خارجه فدراسیون 
روســیه با حســین امیرعبداللهیان، وزیــر امور خارجه کشــورمان 
آخریــن تحــولات مربوط به قفقــاز جنوبی، اوضاع فلســطین و غزه 
 و برخی موضوعــات دوجانبه و منطقه ای مــورد رایزنی و تبادل نظر

قرار گرفت.
وزیــر امور خارجه کشــورمان، بــا ارزیابی مثبت از رونــد مذاکرات 
جمهوری آذربایجان و ارمنســتان برای نیل به توافق صلح، با اشاره به 
تبعات منفی مداخلات برخی طرف هــای خارجی در منطقه، بر لزوم 
بهره گیری از ظرفیت کشورهای منطقه تأکید و عنوان نمود کشورهای 
منطقه می توانند نقش ســازنده ای برای ایجــاد و تضمین صلح میان 

جمهوری آذربایجان و ارمنستان داشته است.
امیرعبداللهیان در واکنش به بخشی از بیانیه ششمین نشست مجمع 
همکاری عرب و روســیه در مراکش، جزایر ســه گانــه ایرانی را جز 
لاینفک تمامیت ارضی ایران دانســت و اشاره نمود: جمهوری اسلامی 
ایران هر ادعایی از ســوی هر طرفــی در این خصوص را کاملًا مردود 

می داند.
امیرعبداللهیان با اشــاره به مناســبات مثبت و رو به رشــد مسکو و 
تهران یادآوری کرد: احترام به حاکمیت و تمامیت ارضی کشــورها از 
اصول بنیادین در مناسبات کشورهاست و تهران در موضوع احترام به 

تمامیت ارضی و مباحث حاکمیتی ایران با هیچ طرفی تعارف ندارد.   
ســرگئی لاوروف وزیر امور خارجه روسیه نیز با اشاره به نشست اخیر 
ســازوکار منطقــه ای ۳+۳ در تهران، بر لزوم تقویــت همکاری بین 
کشــورهای مذکور برای کمک به جمهوری آذربایجان و ارمنستان در 
روند نیل به توافق صلح و ایجاد سازوکاری منطقه ای بمنظور تضمین 

اجرای آن تأکید نمود.
وزیر امور خارجه روســیه به نقش مهم و ســازنده ایران در کمک به 

برقراری صلح در قفقاز جنوبی تاکید کرد.

وزیر امور خارجه روســیه روابط مسکو و تهران را راهبردی دانست و 
تأکید کرد: حاکمیت و تمامیت ارضی جمهوری اسلامی ایران همواره 
مورد احترام روسیه بوده اســت و این سیاست رسمی مسکو هیچگاه 
نباید مــورد تردید قرار گیــرد. ما در مذاکرات تنظیــم بیانیه پایانی 
نشست مراکش به صراحت، احترام به حاکمیت و تمامیت ارضی ایران 

را مورد توجه قرار دادیم.
طرفیــن در این گفت وگو آخرین تحولات فلســطین را مورد ارزیابی 

قرار دادند.
ادامه زیاده خواهی امارات به نفع آن ها نیست

 گفتنی اســت دبیر شورای عالی هماهنگی ســران قوا در واکنش به 
بخشــی از بیانیه ششمین نشســت مجمع همکاری عرب و روسیه در 
مراکش با تأکید بر اینکه مداخلات غیر دوســتانه روســیه در رابطه با 
تمامیت ارضی ایران نباید تکرار شود، اظهار داشت: جزایر ۳گانه، شبه 

جزیره کریمه نیست.
محســن رضایی در توئیتی در فضای مجازی نوشت: بارها گفته ایم که 

جزایرسه گانه قابل مذاکره نیست.
وی ادامه داد: ادامه زیاده خواهی امارات به نفع آن ها نیســت و تبعات 
دارد. مداخلات غیر دوســتانه روسیه در رابطه با تمامیت ارضی ایران 

نباید تکرار شود.

وزیر امور خارجه:

 در مباحث حاکمیتی تعارف نداریم

شهردار شیراز:

هیچ پروژه ای حتی نیمه تعطیل  در کلان شهر شیراز وجود ندارد
شهردار صدرا:

راه جبران کمبود اعتبارات از خودکفایی می گذرد



تســنیم- بابــک نگاهــداری رئیــس مرکز 
پژوهش های مجلس شورای اسلامی در سخنرانی 
پیش  از خطبه های نمازجمعه تهران با بیان اینکه 
پیشــرفت و اعتلای ایــران از دغدغه های مرکز 
پژوهش هایی مجلس است، گفت: مطالعات ما و 
مطالعات جهانی نشان می دهد پیشران تحولات، 
تحولات علم و فناوری است و تولید و حکمرانی 
دانش بنیان شــده اســت و پژوهــش و فناوری 

سرمایه گذاری برای آینده است. 
   باید پژوهش ها را هدفمند کنیم

انقــلاب  اول  گام  در  اینکــه  بیــان  بــا  وی 
پیشــرفت های علمی خوبی کسب کردیم و با 
اینکه یک درصد از جمعیــت دنیا را داریم اما 
دو درصد از تولید علم دنیا در دســت ماســت 
و این افتخار بزرگی اســت، اظهار داشت: رتبه 

15 تولیــد علم را در اختیار داریم؛ اما این همه 
مسیر نیســت و در گام دوم باید پژوهش ها را 
هدفمند کنیم. علمی نافع اســت که مســائل 
کشــور را حل کنــد و علمی که بــه درد حل 
مسائل کشور نخورد جای سؤال است؛ باید ذائقه 
مردم با حلاوت پیشرفت علمی شیرین شود و 
 آثار علم دانش بنیــان را در زندگی خود ببیند. 
   جایابــی جمهوری اســامی در نظام 

بین الملل
نگاهداری با اشاره به دو پنجره پیشرفت بزرگ 
پیــش روی ملت ایــران، گفت: یکــی اقتصاد 
دانش بنیان است که با توجه به ظرفیت ها باید 
آن را خوشــه بندی کنیم و به سمت حکمرانی 
کشور ببریم. پنجره فرصت دوم در برنامه هفتم 
توسعه جایابی نظام جمهوری اسلامی در نظام 
بین الملل جدید اســت؛ در ده ســال آینده اگر 
کشــوری نتواند جایگاه خود را تعریف کند در 
یک قــرن آینده تحت تأثیر قرار خواهد گرفت. 

در راهگذرها اگر خــوب برنامه ریزی نکنیم، به 
توسعه و پیشرفت دسترسی پیدا نخواهیم کرد. 

  نیاز به آینده سازی
رئیس مرکز پژوهش های مجلس توصیه بعدی 
را نیاز به آینده سازی دانست و خاطرنشان کرد: 
دشمنان ایران اسلامی به دنبال بی آینده سازی 
کشــور و مهاجرت نخبگان هســتند؛ لذا باید 
نســبت به آینده ســازی نهایت دقت را بکنیم. 
دشمنان هم می خواهند غرور ملی را بگیرند و 
هم آرمان ملی را و بگویند در چهل سال آینده 
انقــلاب هم آرمان و هدفی وجــود ندارد؛ باید 
نهایت سعی را در تصویرسازی مثبت و تحرک و 

امید و حرکت نسل جوان انجام دهیم.
راه های  از  یکی  فعالیت ها  مردمی سازی    

دستیابی به پیشرفت
وی مردمی ســازی فعالیت ها را یکی از راه های 
دســتیابی به پیشــرفت دانســت و گفت: در 
تصمیم گیــری و نظارت و اجرا مــردم جایگاه 

رفیعی دارند و باید از مشــارکت مردم، نخبگان 
و دانشگاهیان در سیاست گذاری استفاده کرد. 
راه برون رفت از مشکلات توجه به ظرفیت های 

مردم است. 
  فساد بازی دو ســر باخت برای مردم و 

حاکمیت
نگاه داری با بیان اینکه فســاد ضد پیشــرفت و 
توسعه اســت و در محیط فاسد پیشرفتی رخ 
نمی دهد، گفــت: چینی ها در برنامه ریزی برای 
پیشرفت خود به مبارزه قاطع با فساد رسیدند؛ 
فســاد بازی دوسرباخت برای مردم و حاکمیت 
اســت و برنده دو سر برد آن در ظاهر مفسدان 
هســتند؛ فســاد ارائه خدمات را پایین می برد 
و درآمــد حاکمیت را پایین مــی آورد؛ هرقدر 
فســاد بیشتر باشد اعتماد مردم کمتر می شد و 
ســرمایه گذاران در محیط فاسد سرمایه گذاری 
نمی کننــد و موجب فقر در جامعه می شــود و 

سرمایه اجتماعی را کاهش می دهد. 

تأسیس  فساد  با  مبارزه  دائمی  دبیرخانه    
شده

رئیس مرکــز پژوهش های مجلــس ادامه داد: 
خواهــش ما از نهادهای نظارتی آن اســت که 
با تمام قوا نســبت به فساد بی تفاوت نباشند و 
هرگونه مســامحه در برخورد با فساد کمک به 
مفســدین و ظلم به مردم و مســئولان است و 
مفســدین وقیح تر می شــوند. دبیرخانه دائمی 
مبارزه با فساد تأسیس شده و 21 بسته مبارزه 
با فســاد را تقدیم نهادهای نظارتی و مسئولان 
کردیم و راه مبارزه با فســاد پیشگیری از ایجاد 
فســاد است.  وی توجه به زنان و مدیریت زنانه 
را از محورهای تحول دانســت که باید در این 
زمینــه باید تــلاش کرد و گفت: مــا در عصر 
دانایی هســتیم و افسران پیشرفت متخصصان 
و نخبــگان هســتند؛ در بین کشــورها رقابت 
سنگینی در جذب نخبگان شده و در جذب آنها 

باید نهایت تلاش را کنیم.

 ایرنا- علــی باقری، معاون سیاســی وزارت امور 
خارجه و احمــد ییلدیز، معاون وزیر خارجه ترکیه 
که ریاســت هیئت های ایران و ترکیــه را برعهده 
داشــتند، دور جدید رایزنی های سیاسی میان دو 

کشور همسایه را برگزار کردند.
در این نشســت، موضوعات مختلــف مورد علاقه 
دو طــرف در حوزهــای دو جانبــه، منطقــه ای و 
بین المللی مــورد بحث و گفت وگو قــرار گرفت و 
دربــاره راهکارهای افزایش تعاملات دو کشــور و 
نیز گشــایش دریچه های جدید در مســیر ارتقای 
مناســبات تهران و آنکارا در زمینه های سیاســی، 
امنیتی، اقتصادی، فرهنگی، رسانه ای و علمی بحث 

و تبادل نظر صورت گرفت.
بحران در غزه و تداوم جنایات جنگی و نسل کشی 
رژیم صهیونیستی علیه مردم فلسطین در نوار غزه 
و کرانــه باختری و ضرورت اتخاذ تدابیر مؤثر برای 
توقف این جنایات و کمک رسانی فوری و بدون قید 
و شــرط، رفع محاصره 1۶ ساله غزه و جلوگیری از 
کوچاندن مردم فلســطین به غزه و از غزه در صدر 
گفت وگوهای دو مقام سیاســی ایــران و ترکیه در 

نشست تهران بود.
باقری با اشاره به حمایت همه جانبه آمریکا از رژیم 
صهیونیســتی در تداوم جنایات علیه مردم غزه از 
یکســو و در مقابل شــکل گیری جریان عمومی و 
فراگیر دولتی و مردمی جهانی در توقف نسل کشی 
در غزه از ســوی دیگر، تصریح کــرد: امروز جهان 
بــا رویارویی دو جبهه شــر و خیر مواجه اســت و 
مسئولیت دو کشــور ایران و ترکیه در این صحنه 
بسیار مهم است. معاون سیاسی وزارت امور خارجه 
افزود: هیچ کس نمی تواند به جای مردم فلســطین 
تصمیم بگیرد؛ بنابراین کشــورهای اســلامی باید 
کمک کنند تا مردم فلسطین برای تعیین سرنوشت 

خود رأساً تصمیم بگیرند.
ییلدیــز هم بــا بر شــمردن تلاش هــا و اقدامات 
کشــورش برای توقف جنایات اســرائیل و کمک 
رســانی به مردم فلســطین، همکاری دو کشور در 

این عرصه را مهم و مطلوب توصیف کرد.
معاونان وزرای خارجــه همچنین بر اهمیت تداوم 
رایزنی، همکاری و هم افزایی دو کشــور در مسائل 
قفقاز و مقابله با حضور و ایفای نقش مخرب عوامل 

فرامنطقه ای تأکید کردند.
ارتقای همکاری های علمی، فرهنگی و رســانه ای و 
مبــارزه با عوامل ناامنی در مرزها و مقابله با قاچاق 
مواد مخدر و کالاهای ممنوعه و همکاری در زمینه 
محیط زیســت و مسئله آب و تقویت همکاری های 
کنســولی و قضایی دو کشــور از موضوعات اصلی 

مورد بحث در بخش روابط دو جانبه بود.
دوطرف در پایان با اشاره به گستره و تنوع روابط دو 
کشور بر اهمیت برگزاری منظم نشست رایزنی های 
سیاســی و همچنین تقویت کمیته های کاری بین 

دستگاه های مختلف دو کشور تأکید کردند.

باشگاه خبرنگاران- علی اکبر ولایتی، مشاور مقام 
معظــم رهبری در امور بین الملل طی گفت وگویی 
در واکنــش به بیانیه نشســت مراکش تأکید کرد: 
این اجلاس با حضور بعضــی از عرب های بی  اعتنا 
به سرنوشــت فلســطینیان و کارشناســان روسی 
در مراکــش برگزار شــد و بیانیــه ای را صادر کرد 
کــه دارای اشــکالات متعددی اســت و مهم ترین 
آن دخالــت در امور ایران تلقــی می  گردد که این 
اقــدام را محکوم می کنیــم. وی تصریح کرد: البته 
ما مســئول اقدامات غیرکارشناسی، غیرمنطقی و 
مداخله جویانه کشورهای دیگر نیستیم؛ اما یادآوری 
می کنیم که باید کشــورهای درگیــر در منازعات 
سیاسی، دقت بیشــتری در موضع گیری های خود 

نسبت به جمهوری اسلامی ایران داشته باشند.
ولایتی همچنین تأکید کرد که روابط اســتراتژیک 
و دوستانه ایران و روسیه به آسانی به دست نیامده 
اســت و در این خصوص می بایست منافع دوجانبه 
و منطقه ای در نظر گرفته شــود و در شرایطی که 
روســیه در شــرایط پیچیده بین المللی قرار دارد، 
اتخاذ بعضــی از موضع گیری هــای وزارت خارجه 
روســیه باعث تأســف اســت؛ هر چند که برخی 
فشــارهای سیاسی بر روسیه در شــرایط پیچیده 
فعلی موجب می شــود که برای به دســت آوردن 
امتیــازی کم ارزش و دســت نایافتنی نیز به اعتبار 

خود لطمه وارد کند. 
مشــاور مقام معظم رهبــری در امــور بین الملل 

همچنین ضمن محکوم کــردن مواضع امارات در 
خصــوص جزایر ســه گانه متعلق به ایــران گفت: 
امارات که متأســفانه در ارتباط با فلســطینیان و 
حمایت از کشــتار مردم مظلوم غــزه و حمایت از 
اسرائیل مواضع تاسف باری را اتخاذ کرده، به جای 
اقدام عملی برای توقف این کشــتار، پرونده کهنه 

و مختومه این مدعای بی اساس را تکرار می کند.
وی اضافــه کرد: بایــد تصریح و تأکیــد نمایم که 
جمهوری اســلامی ایران به عنــوان صاحب اصلی 
جزایر ســه گانه با دقت تحرکات بدخواهان منافع 
ملــی و منطقــه ای را رصد نموده و پاســخ لازم را 
خواهد داد و قطعیت این تعلق با چنین نشست های 

سست پایه خدشه دار نخواهد شد.

جانشین فرمانده سپاه قدس: 

تا آزادی بیت المقدس و نابودی 
اسرائیل راه شهیدان ادامه دارد

باشگاه خبرنگاران- سردار سرتیپ پاسدار محمدرضا فلاح زاده، جانشین فرمانده 
نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در حاشیه مراسم یادواره شهدای یمن 
و دومین سالگرد شهادت ســفیر مجاهد سردار شهید حاج حسن ایرلو اظهار کرد: 
کســانی که دل به دلدار بستند و با خدای خودشان معامله کردند و سرافزاری امت 

اسلامی را خواستار بودند، در این جبهه ها حاضر شدند و علیه کفار جنگیدند.
جانشین فرمانده نیروی قدس سپاه پاســداران انقلاب اسلامی با درود بر شهیدان 
راه حق و فضیلت، شــهدای صدر اسلام، شهدای کربلا، شهدای دفاع مقدس، جبهه 
مقاومت، دفاع از حرم و شهیدان مظلوم یمن و غزه اظهار کرد: حضرت امام خمینی 
)ره( فرمودند که جنگ اعتقادی دشــمنان علیه ملت ما شــروع شــده است و این 

جنگ، از آدم تا ختم زندگی ادامه دارد.
این ســردار جبهه مقاومت بیان کــرد: اردوگاه حق و اردوگاه باطل در زمان پیامبر 
اکرم )ص( شــکل گرفت و تمام کسانی که در رکاب پیامبر بودند، در اردوگاه حق 

سازمان دهی شدند؛ کفر، شرک و نفاق هم در اردوگاه باطل قرار گرفتند.
جانشــین فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اســلامی با تأکید بر اینکه 
رزمنــدگان جبهه مقاومت راه شــهیدان طول تاریخ را ادامــه می دهند، گفت: تا 

آزادسازی قدس و نابودی رژیم اسرائیل این راه پرنور و برکت ادامه خواهد یافت.
وی افزود: مسیر جهاد علیه ستمگران، ظالمان، کفار و منافقین از زمان رسول خدا 
شروع شده و در طول تاریخ این جبهه حق و باطل در مقابل هم صف آرایی کردند.

جانشین فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی بیان کرد: در زمان ما، 
قبل از پیروزی انقلاب اسلامی و در کوچه پس کوچه های تهران و شهر های دیگر در 
دوران دفاع مقدس در جبهه هــای جنوب و غرب، عملیات هایی چون ثامن الائمه، 
طریــق القدس، بیت المقدس، رمضان، والفجرهــا، کربلا ها و نقاط مختلف خونین 
شملچه، کوشک، مجنون، طلائیه، چزابه، چم سری، چم هندی، موسیان و دهلران 
و دیگــر نقاط دفاع مقدس همچنین در جبهه مقاومت و دفاع از حرم در جای جای 
مناطق تحت تصرف داعش در عراق و ســوریه و امــروز در جبهه مقاومت در غزه 

مسیر ادامه دارد.
ســردار فلاح زاده تأکید کرد: مــردان مردی که در جبهه غزه مشــغول نبردند، با 
خدای خودشــان معامله کردند و به تأســی از پیامبر گرامی اسلام )ص( و حضرت 

مرتضی علی )ع( مشغول مبارزه با آمریکا و رژیم منحوس صهیونیستی هستند.
جانشــین فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اســلامی افزود: رزمندگان 
جبهه مقاومت راه شهیدان طول تاریخ، شهیدان کربلا، شهیدان صدر اسلام را ادامه 
می دهند و تا نابودی رژیم صهیونیستی و آزادسازی قدس این راه پربرکت و نورانی 

را برای عزت اسلام ادامه خواهند داد.
شــهید ایرلو از جانبازان شــیمیایی دوران دفاع مقدس و سفیر جمهوری اسلامی 
ایــران در صنعا پایتخت یمن بود که در محل مأموریت خود به ویروس کرونا مبتلا 
شــد و با وجود آنکه وزارت خارجه مقدمات بازگشــت او به ایران را فراهم کرد، به 

دلیل شدت بیماری در ۳۰ آذر 1۴۰۰ آسمانی شد.

شنبه 1402/10/02       سیاسیسال سی ام  شماره 26176
وزیر کشور: 

شهرداری ها باید نسبت به جمع آوری سگ های ولگرد 
اقدام کنند

فارس- احمد وحیدی، وزیر کشور در واکنش به جان باختن کودک سه ساله 
در اثر حمله ســگ های ولگرد گفت: این حیوانات حتمــاً باید از این وضعیت 
که به مردم آســیب می رسانند بیرون بیایند و شــهرداری ها حتماً باید آنها را 

جمع آوری کنند.
وحیدی در پاسخ به این سؤال که چرا مکانی برای جمع آوری سگ های ولگرد 
درنظر گرفته نمی شود تا طرفداران این حیوانات خودشان از آنها مراقبت کنند 
و نگران وضعیت ســگ های ولگرد پس از جمع آوری هم نباشند، گفت: مدتی 
پیش این موضوع مطرح و دســتور العمل هایش ابلاغ شد؛ با این حال در خیلی 

از جاها نسبت به جمع آوری سگ های ولگرد اقدام شده است.
وزیر کشــور در مورد اقدامات انجام شــده پس از جمع آوری سگ های ولگرد 
بیان کرد: دستگاه های مربوطه طبق دستورالعمل نسبت به عقیم سازی برخی 
ســگ های ولگرد اقدام کردند که این اقدامــات هزینه های زیادی درپی دارد. 
سگ های ولگرد باید حتما از وضعیتی که باعث آسیب وارد آمدن به شهروندان 
شوند، بیرون بیایند. همچنین باید شهرداری ها نسبت به جمع آوری این سگ ها 

اقدام کنند.

وزیر ارتباطات:
وزارت ارتباطات دو بار درخواست رفع فیلتر گوگل پلی 

را مطرح کرده است

باشــگاه خبرنگاران- عیســی زارع پور، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
درباره دســتور رئیس جمهور مبنی بر بازنگری فیلترینگ گفت: در حکم دبیر 
شورای عالی فضای مجازی آورده شده است که باید در مصادیق و سیاست های 

مسدودسازی بازنگری شود و مأموریت این مهم به وی داده شده است.
وی ادامــه داد: درباره رفع فیلتر گوگل پلی نیــز وزارت ارتباطات این امر را از 
کارگروه تعیین مصادیق مجرمانه پیگیری کرد و دو بار درخواســت این امر را 
به این کارگروه ارائه کرد که با مخالفت مواجه شــد. برای بار ســوم نیز در این 

زمینه تلاش خواهیم کرد.
گفتنی اســت چندی قبل محسن منصوری، معاون اجرایی رئیس جمهور گفته 

بود: رئیس جمهور دستور داده در سیاست فیلترینگ بررسی مجدد شود.

سخنگوی وزارت خارجه در پاسخ به بیانیه مجمع همکاری
 عرب و روسیه:

همسایگان از تکرار ادعاهای مردود در خصوص جزایر 
ایرانی اجتناب کنند

مهر- ناصر کنعانی، ســخنگوی وزارت خارجه در واکنش به بخشــی از بیانیه 
ششــمین نشست مجمع همکاری عرب و روســیه در مراکش، مطالب مندرج 
در این بیانیه در خصوص جزایر ســه گانه ایرانی را بی اســاس و مردود دانست 

و آن را محکوم کرد.
وی تأکید کــرد: جزایر ایرانی ابوموســی، تنب بــزرگ و تنب کوچک واقع در 
آب های نیلگون خلیج فارس، تعلق ابدی به ایران داشــته و جزء جدایی ناپذیر 

سرزمینی جمهوری اسلامی ایران است.
کنعانی افزود: جمهوری اسلامی ایران موضوع تمامیت ارضی و حاکمیتی خود 
بر جزایر ســه گانه را قابل مذاکره و گفت وگو ندانسته و هر ادعایی از هر طرف 
در ایــن خصوص را مردود تلقی می کنــد و به هیچ وجه از حقوق حاکمیتی و 

سرزمینی خود عدول نخواهد کرد.
سخنگوی وزارت امور خارجه با تأکید بر سیاست تقویت روابط با همسایگان و 
لزوم احترام به اصل حسن همجواری اعلام کرد: جمهوری اسلامی ایران از کلیه 
همســایگان شــمالی و جنوبی خود می خواهد با مدنظر قراردادن ظرفیت های 
بالفعل و بالقوه موجود در ســطوح دو جانبه و منطقه ای، در راســتای تقویت 

مناسبات گام برداشته و از طرح و تکرار برخی ادعاهای مردود اجتناب کنند.
کنعانی بیان کرد: جمهوری اســلامی ایران در حفظ تمامیت ســرزمینی خود 

ذره ای تردید نخواهد داشت.

وزیر امور خارجه:
جهان از استفاده ابزاری هنجارهای بین المللی و 

استانداردهای دوگانه رنج می برد

ایرنا- حسین امیرعبداللهیان، وزیر امور خارجه در هفتمین نشست کشورهای 
عضو مجمع تمدن های کهن با تأکیــد بر اینکه ابتکار ایجاد مجمع تمدن های 
کهن اقدامی برای ایجاد جهانی فرهنگی تــر و صلح آمیزتر بوده، همکاری بین 
تمدنی را یک عنصر قدرت نرم کشورهای عضو برشمرد که می توان از آن برای 
معرفــی گفتمانی جدید در عرصه جهانی و کمک به حل معضلات مشــترک 

بشری استفاده کرد.
وزیــر امور خارجه یکی از مأموریت های تمدن هــای کهن را مقابله با گفتمان 
برتری جویی، اســتیلا، انحصارگرایی و نژادپرستی برشــمرد و تاکید کرد که 
جهان امروز همچنان از آثار گفتمان سلطه طلبی و خشونت، استفاده ابزاری از 

اصول و هنجارهای بین المللی و استانداردهای دوگانه رنج می برد.
امیرعبداللهیــان در ادامه، وضعیت غزه را غم انگیز توصیف کرد و با اشــاره به 
تاریــخ بیش از ۷ دهه اشــغالگری که یک تاریخ زنــده و همچنان در جریان 
است و جنایات رژیم جعلی اســراییل، سکوت تأییدآمیز برخی مدعیان جهان 

قاعده  محور و مدعی حقوق بشر را شدیداً مورد انتقاد قرار داد.
وی اقدامات رژیم صهیونیســتی در کشتار بیش از 2۰ هزار نفر از مردم غزه و 
آواره کردن آنها و اقدامات رژیم اسرائیل در محو آثار فرهنگی و تمدنی اسلامی 
در قدس شــریف و غزه را محکوم و تأکید کرد: انتظار می رود کشورهای دارای 
تمدن کهن ضمن محکــوم کردن این جنایات، از تمام ظرفیت های خود برای 
توقــف این وضعیت و محاکمه جنایتکاران جنگــی در یک دادگاه بین المللی 

استفاده کنند.
وزیــر امور خارجه در ادامه، با محکوم کردن توهین به کتب آســمانی و قرآن 
کریــم، تأکید کرد انتظار می رود دولت های مســئول بــا جرم انگاری و پیگرد 
عامــلان این اقدامات، نقش خود را در حفظ تعامل و تفاهم تمدنی، فرهنگی و 

دینی میان ملت ها ایفا کند.

برنامه ریزی برای برگزاری هرچه باشکوه تر 
جشن های انقاب

باشــگاه خبرنگاران- حشــمت ا... قنبری، رئیس ســتاد مرکزی دهه فجر 
انقــلاب اســلامی در ارتباط با برگزاری مراســم های دهه فجر امســال اظهار 
 کرد: جشن های انقلاب هر ســال باید جامعیت تمام سال های گذشته خود را

داشته باشد.
قنبــری گفت: البته امســال خصوصاً با توجه به نزدیکــی موضوع انتخابات و 
شرایطی که در جبهه مقاومت اسلامی وجود دارد و همچنین موضوعات دیگر 
کشــور دهه فجر از اهمیت بسیار بالاتریی برای همه، هم مردم و هم مسئولین 
برخوردار اســت. وی ادامه داد: حتی تقارن و نزدیکی 22 بهمن با اعیاد دینی 
مانند اعیاد شــعبانیه باعث می شــود حتماً یک فضای شاد و با طراوت ملی را 

حتی بیشتر و بزرگ تر از قبل داشته باشیم.
وی در ارتباط با تبیین کردن اهمیت دهه فجر امســال برای مردم افزود: مردم 
تکلیف خود را همیشه بلد بودند و اکنون نیز می دانند که این ایام چه اهمیتی 
دارد و این را باید بدانیم که اگر دولت، مســئولین و کارگزاران کشــور وظایف 
خود را به درستی و کامل انجام دهند هیچ نگرانی از بابت مردم کشورمان نباید 

داشته باشیم.
رئیس ســتاد مرکزی دهه فجر انقلاب اســلامی گفت: در ستاد برگزاری دهه 
فجر با توجه به تقارن اعیاد شعبانیه و موضوعات در کشور با دهه فجر در حال 
برنامه ریزی هســتیم و به امید خدا موضوعات جدیدی مصوب می شــودکه  به 

اطلاع همه مردم می رسانیم.

رئیس جمهور:

گایه جوانان در خصوص سرعت اینترنت برطرف شود
ایســنا- آیــت ا... ســید ابراهیم رئیســی،  
رئیس جمهور در آیین  افتتاح پروژه بزرگ  فیبر 
نوری استان گلســتان اظهار کرد: گلستان به 
عنوان نخستین استان هوشمند کشور معرفی 

می شود که اتفاقی بزرگ و ارزشمند است.
وی با بیــان اینکه امروز تمــام زندگی مردم 
ارتبــاط تنگاتنگی با حوزه ارتباطات و فناوری 
اطلاعات داشته و همه سطوح زندگی در بستر 
اینترنت و ارتباطات فضای مجازی قرار گرفته 
است، خاطرنشــان کرد: همه شاهدیم که در 
حال حاضر همه شــئون زندگی مردم اعم از 
آموزش، کسب و کار، ارتباطات پولی و بانکی، 

خرید و ... در بستر اینترنت شکل می گیرد.
رئیس جمهور بــا تأکید بر اینکــه با توجه به 
محدودیت هایــی که فیبر مســی دارد، فیبر 
نوری می تواند محدودیت های بسیاری را رفع 
کند، خاطرنشــان کرد: من ایــن گلایه مردم 
را بــه وزیر منتقل کردم که ســرعت اتصال و 
ارتباط اینترنت کند و پایین است و ایشان نیز 
با سرعت و همت پیگیر رفع این مشکل به نحو 

مقتضی هستند.
  گلستان نخستین استان هوشمند و دارای 

زیرساخت فیبر نوری
رئیســی از اجرای بیش از یــک هزار و ۳۰۰ 
کیلومتر حفاری برای پوشــش فیبر نوری در 
استان گلســتان در فاصله سفر نخست و دوم 
خبر داد و گفت: اســتان گلســتان نخستین 
اســتان هوشــمند و دارای زیرســاخت فیبر 
نوری و توسعه بســتر اینترنت است که نشان 
از جدیت و همت مسئولان استان برای تحقق 

مطالبات مردم است.
  توسعه در پرتو عدالت است

وی بر تســریع این اقدام در ســایر استان ها 
تأکیــد کرد و گفــت: توجه به روســتاها در 
راستای سیاست دولت برای عدالت اجتماعی 
و توسعه در پرتو عدالت است؛ زیرا ما معتقدیم 
منطبــق بر منظومه فکری امامین انقلاب باید 

توســعه را برای کشــور عادلانه و منطبق بر 
توازن در توزیع امکانات فراهم کنیم.

رئیس جمهــور در ادامه گفت: توصیه پایانی ام 
بــه وزیر ارتباطات این اســت کــه جوانها را 
دریابید و گلایه هایشــان برای توسعه بستر و 
سرعت اینترنت را که عمدتاً برای بهره مندی 
ارتباطــات علمی و تحصیلــی و راه اندازی و 

توسعه کسب و کار است، مرتفع کنید
  مردم، اولیــن و مهم ترین مؤلفه قدرت 

جمهوری 
رئیســی همچنین در اجتماع باشــکوه مردم 
گرگان با بیان اینکه مــردم این دیار امتحان 
خود در عرصه های مختلــف را به خوبی پس 
داده انــد، تصریح کــرد: این مــردم پیش از 
پیروزی انقلاب اسلامی از اسلام، انقلاب و امام 
راحــل حمایت کردند و بعد از پیروزی انقلاب 
اســلامی نیــز در دفاع مقــدس و عرصه های 

مختلف از نظام حمایت کردند. 
رئیس جمهور با اشــاره به وحدت و انســجام 
مثال زدنی مردم گلستان در کنار تنوع اقوام و 
وفاداری آنان به انقلاب و نظام اسلامی افزود: 
اولیــن و مهم تریــن مؤلفه قــدرت جمهوری 
اسلامی ایران همین مردم با ایمان، همیشه در 

صحنه، وفادار بــه انقلاب و آماده خطر کردن 
اســت که دشــمن را از رســیدن به اهدافش 
ناامید کرده اند.  رئیسی با بیان اینکه نیرو های 
مســلح و بســیجیان دلاور نیز از مؤلفه های 
قدرت جمهوری اسلامی ایران هستند، اظهار 
اقتصادی،  پیشــرفت های  همچنین  داشــت: 
علمی، فناوری، دانشــگاهی و پژوهشی نیز از 
دیگر مؤلفه های مؤثر و جدی قدرت جمهوری 

اسلامی ایران هستند.
  قدرت مردمی واقعی در منطقه در حال 

ظهور است
رئیس جمهور با اشــاره به اینکه جوانان غیور 
ایرانــی با وجود همــه تحریم هــا و تهدید ها 
پیشرفت های چشــمگیر و شگفت آوری خلق 
کرده اند، گفــت: امروز پیام انقلاب اســلامی 
که پیام آزادی و مســلمان زیســتن است به 
سراسر منطقه رســیده و به امتداد راهبردی 
 نظام اســلامی در جای جــای منطقه تبدیل 

شده است. 
رئیســی ادامه داد: امروز پیام انقلاب اسلامی 
نیرو های مقاومت مومن و وفادار به اســلام را 
شــکل داده که در حال تغییــر دادن منطقه 
هســتند؛ امــروز قــدرت مردمــی واقعی در 

منطقه در حال ظهور اســت کــه می خواهد 
برای استقلال و عزت خود در مقابل دشمنان 

ایستادگی کند و تسلیم نشود.
  مقاومت فلســطینیان  باعث شگفتی همه 

جهانیان شده است
رئیس جمهــور با اشــاره به بیــش از ۷۰ روز 
مقاومت فلســطینیان مظلوم و مقتدر در غزه 
خاطرنشــان کرد: مقاومت فلسطینیان در غزه 
در مقابل رژیم جنایتکار صهیونیســتی که از 
حمایت آمریکا و کشــور های غربی برخوردار 
اســت، بدون برخورداری از نیرو ها و تجهیزات 
متداول زمینی، دریایی و هوایی باعث شگفتی 
همه جهانیان شده است؛ این نیروی مقاومت 
بــه اعتبار قــدرت ایمــان و اتصــال جوانان 

فلسطینی با خدا به وجود آمده است. 
 رئیســی اضافه کرد: فلسطینیان غزه 1۶ سال 
اســت که به طور کامل محاصره هســتند، اما 
با الهام گرفتن از انقلاب اســلامی و آموزه های 
امام خمینی )ره( توانســته اند چنین قدرت و 

نیروی مقاومتی خلق کنند.
به دنبال متوقف کردن روند    دشــمنان 

پیشرفت انقاب هستند
رئیس جمهور در ادامه با بیان اینکه دشــمنان 
در دهــه اول پیروزی انقلاب اســلامی دنبال 
جلوگیــری از تأســیس، در دهــه دوم دنبال 
جلوگیری از تثبیت و در دهه ســوم به دنبال 
جلوگیری از صدور پیام انقلاب اسلامی بودند، 
گفت: امروز نیز دشــمنان بــه دنبال متوقف 
کردن روند پیشرفت این انقلاب و نظام برآمده 
از آن هســتند، اما پیشرفت جمهوری اسلامی 
با اراده، خواســت و همت مردم با وجود همه 

تحریم ها و فشار ها قطعی است.
  ایران اسامی یک کشور پیشرفته و فناور 

است 
 رئیســی افزود: امروز می تــوان به جرأت ادعا 
کرد که ایران اســلامی یک کشور پیشرفته و 
فناور اســت. دشمنان تلاش بسیاری کردند تا 

رشد اقتصادی، علمی، فناوری و صنعتی ایران 
را متوقف کنند، اما امروز جمهوری اســلامی 
ایران در همه عرصه ها پیشرفت کرده و هر جا 
اراده کرده از جمله در ســاخت واکسن کرونا 
که به سختی آن را در اختیار ما قرار می دادند، 
از واردکننده به صادرکننده تبدیل شده است. 
  باید زنجیره ارزش بسیاری از ذخایر کشور 

را تکمیل کنیم
رئیس جمهــور بــا بیان اینکه در بســیاری از 
عرصه هــا کشــور می توانــد از واردکننده به 
صادرکننده تبدیل شود، گفت: ما باید زنجیره 
ارزش بسیاری از ذخایر کشور از جمله انرژی 
را که یکی از مخازن آن در اســتان گلســتان 
قــرار دارد، تکمیل کنیم، چرا کــه این مهم 
به رونق تولید و ایجاد اشــتغال کمک بزرگی 
خواهد کرد. رئیســی با تأکیــد بر اینکه ما در 
دولت به تبعیــت از رهنمود های رهبر معظم 
انقلاب معتقدیم باید زنجیره ارزش کامل و از 
خام فروشــی جلوگیری شود، خاطرنشان کرد: 
ما این مسئله را در دولت جزو برنامه های خود 

می دانیم و آن را دنبال خواهیم کرد.
  هرکجا نشــانه ای از فساد در این دولت 

ببینیم، با آن برخورد خواهیم کرد
 رئیســی با بیان اینکه ممکن اســت دشمنان 
بخواهند فســادنمایی کنند، امــا برنامه ما در 
دولت فسادزدایی است، گفت: هرکجا نشانه ای 
از فســاد در این دولت ببینیم، با آن برخورد 
خواهیم کرد و اجــازه نمی دهیم کوچک ترین 

فسادی در سازمان های اداری لانه کند. 
رئیس جمهور هدف دشــمن را نشــانه گرفتن 
امید مردم دانســت و خاطرنشان کرد: دشمن 
می خواهد امید هــا را تبدیل به یأس کند، اما 
بدانید امروز کار ما و شما »امیدآفرینی« است. 
آن هایی کــه می خواهند فســادنمایی کنند، 
دغدغه فســاد ندارند بلکــه می خواهند مردم 
را ناامید کنند، اما در نهایت خودشــان ناامید 

خواهند شد.

 رئیس مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی:

 مرکز پژوهش های مجلس دبیرخانه دائمی مبارزه با فساد را تشکیل داده است

معاون سیاسی وزارت امور خارجه:

مردم فلسطین باید برای تعیین سرنوشت خود رأساً تصمیم بگیرند

مشاور مقام معظم رهبری در امور بین الملل در واکنش به بیانیه نشست مراکش: 

ایران اجازه دخالت در امور داخلی خود را به هیچ  کشوری نمی دهد
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تدبیر فناورانه پردازش پسماندها

گزارش خبری-لیلا غضنفری
  نمایندگان مردم شیراز اهتمام جدی تر به موضوع 

تأمین واگن مترو داشته باشند 
شــهردار شیراز با ابراز نارضایتی شهروندان شیراز از 
ارائه خدمات مترو در خــط 2 به علت نبود واگن و 
ارائه سرویس مترو تنها برای 5 ساعت در روز، گفت: 
از نمایندگان مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی 
درخواســت داریم تا در خصوص تأمین واگن برای 
خطوط مترو برای کلان شــهر شیراز اهتمام ویژه تر 

داشته باشند. 
محمدحسن اســدی در  آیین آغاز عملیات اجرایی 
و بهره بــرداری از پروژه هــای حمل ونقــل ترافیک 
شــهرداری شــیراز به مناســبت هفته حمل ونقل، 
اظهار کرد: عملکرد مدیریت شهری شیراز در حوزه 
حمل ونقل در سطح کشور  از سوی وزیر کشور در روز 
حمل ونقل مورد تقدیر قرار گرفت که این اقدام نشان 
 از عملکرد شبانه روزی این حوزه در ارائه خدمات به 

شهروندان است. 
وی  بــا اشــاره به بودجه  23 هــزار و 5۰۰ میلیارد 
تومانی شهرداری شیراز در سال جاری اشاره کرد و 
افزود: از این  2۰ هزار میلیارد تومان از این بودجه به 
بخش عمرانی  و بالغ بر ۷۰درصد از بودجه به حوزه 
حمل ونقل و ترافیک اختصاص یافته اســت که این 
اعتبار با کار شبانه روزی مجموعه های حمل ونقل و 
ایجاد زیرساخت ها در حال بهبود و ارائه خدمات در 

این حوزه به شهروندان است. 
شهردار شیراز با اشاره به افزوده شدن شیفت شبانه 
در اجــرای پروژه های عمرانی کلان شــهر شــیراز، 
خاطرنشــان کرد:  با افزوده شــدن شــیفت شبانه 
در مســیر تکمیل پروژه های عمرانی شــاهد افتتاح 
پروژه هــای تأثیرگذار و تکمیــل کننده رینگ های 

ترافیکی در دهه فجر خواهیم بود. 
اســدی در ادامه به روند پپیشرفت پروژه 55 متری 
 هاشمی رفسنجانی  اشــاره کرد و گفت: این پروژه 
در ســال 13۷5 کلنگ زنی شده بود و تا یک سال و 
نیم پیش پیشــرفت فیزیکی آن 2درصد بوده است؛ 
اما امروز نیروهای ســازمان عمران در این پروژه در 
ســاعت یک شــب  نیز در حال انجام کار هستند و 
حجم ماشــن آلات در این پروژه  نشــان از جدیت 
شهرداری در بهره برداری سریع تر این پروژه حکایت 
دارد.   وی همچنین در خصوص پروژه بزرگراه شهید 
سلیمانی، اظهار کرد: این پروژه در چهار سال گذشته 
به دلیل رانش کــوه نیمه تعطیل بود که با روی کار 
آمدن شــورای ششم و شــهرداری فعلی این پروژه 
مسیر پیشــرفت را طی کرده است و تلاش خواهیم 
کرد تا در دهه فجر سال جاری به بهره برداری برسد.  
 بزرگراه شهید استوار، پروژه دیگری بود که شهردار 
شــیراز به آن اشاره و تصریح کرد: این پروژه پس از 
کلنگ زنی به مدت 4 سال تعطیل بوده است و یکی 
از تأکیدات شورا و شهرداری در دوره جدید تکمیل 
این پروژه است که با یک اقدام جهادی و شبانه روزی 
این پروژه فاخر در دهه فجر به بهره برداری می رسد.  
اسدی با تأکید بر ایمنی بخشی به کمربندی شیراز 
با احداث تقاطع های غیر همســطح، افزود: احداث 
تقاطع نواب، کمربندی و احمد بن موســی)ع( یکی 
از تقاطعات برنامه ریزی شده بر روی کمربندی بود 
که در زمان علیرضا پاک فطرت، شهردار سابق شیراز 
کلنگ زنی شــد اما در دوره بعد شورا و شهرداری به 
مدت 4 ســال این پروژه متوقف ماند و این تقاطع با 
داشــتن 5/2 کیلومتر طول پل ها بزرگ ترین تقاطع 
غیرهمسطح شیراز است که فاز نخست آن در دهه 

فجر افتتاح خواهد شد. 
وی با تأکید بر این موضوع که رویکرد و سیاســت 
گذاری مدیریت شهری در اجرای پروژه های شهری 
جهادی، انقلابی و با انجام فعالیت شبانه روزی است، 
تصریح کرد: فعالیت شورا و شهرداری نشان دهنده 
اهمیت خدمات رســانی به شــهروندان نجیب این 
کلان شهر اســت. این در حالی است که در شرایط 
ســخت اقتصادی و رکودی که شــاهد آن هستیم؛ 
 اما هیچ پروژه حتی نیم تعطیل در کلان شهر شیراز 

وجود ندارد.
شهردار شیراز با اشاره به اقدام بی سابقه شهرداری و 

شورای اسلامی شهر شیراز در نوسازی هزار دستگاه 
تاکسی شــهری اظهار کرد: نوسازی و اضافه شدن 
هزار دستگاه خودرو تاکســی به ناوگان حمل ونقل 
عمومی یک اقدام بی ســابقه است. به گونه ای که 
برای نوسازی هر تاکسی شهرداری مبلغ صدمیلیون 
تومان کمک بلاعوض به راننــدگان پرداخت کرده 
است که این عملکرد نشان از باور شورا و شهرداری 

در ارائه خدمات باکیفیت به شهروندان است.  
 اسدی اضافه کرد: هم اکنون خط سه مترو شیراز در 
شرایط فعلی به طول 1۰ کیلومتر و با هشت ایستگاه 
و کار شبانه روزی در ریل پیشرفت قرار گرفته است.  
وی همچنیــن در این مراســم از نمایندگان مردم 
شیراز در مجلس شورای اســلامی درخواست کرد 
تــا در خصوص تأمین واگن برای خطوط مترو برای 
کلان شهر شیراز اهتمام ویژه تر داشته باشند؛ چراکه 

شهروندان شــیراز از ارائه خدمات 
مترو در خط 2 به علت سر فاصله 
زمانی نیم ســاعته ناراضی هستند 
و این خــط تنها 5 ســاعت ارائه 

خدمات دارد.
شهردار شیراز با ابراز نارضایتی از 
وضعیت ترافیک شهر شیراز و لزوم 
تلاش همه دستگاه های متولی در 
خاطرنشان  شیراز  شهرداری  کنار 
کرد: تلاش شهرداری شیراز برای 
رفع این مشــکل و پاســخگویی 
مطالبه به حق شــهروندان اصلاح 
از مسیرها، تأمین  هندسی برخی 
و  حمل ونقــل  زیرســاخت های 

ترافیک است.  
نشانه های  از  افزود: یکی  اســدی 

توسعه یافتگی شــهرهای توســعه یافته دنیا، ارتقا 
زیرســاخت های حمل ونقلی و ترافیکی است که در 
این خصوص برخــی از روش های کنترل ترافیک از 
جملــه اجرای طرح زود و فــرد و ایجاد خطوط بی 
آر تی و افزایش فرهنگ ترافیکی به عنوان مجموعه 
اقدامات اجرایی شهرداری شیراز در دستورکار است.  
وی تأکید کرد: امروزه نشــانه یک  شهر فرهنگ مدار 
در قدم اول عملکرد راننــدگان حمل ونقل عمومی 
است که در شهر شیراز عملکرد رانندگان در زمینه 

فرهنگ این شهر قابل دفاع است. 
مناسب سازی پیاده راه ها و معابر شهری،پارک ها برای 
افراد بــا نیازهای ویژه از دیگــر موضوعاتی بود که 

شهردار شیراز به آنها اشاره کرد.
  بزرگراه آیت ا...  هاشمی رفسنجانی در دهه فجر 

به بهره برداری می رسد
رئیس کمیســیون حمل ونقل و ترافیک شهرداری 
شــیراز در این مراســم اظهار کرد: مــردم امروز به 

امید آفرینی نیاز دارند تا اخبار خوب را بشنوند.  
رضــا محمدیان افزود: کشــور با توجــه به منابع و 
نیروهای انســانی بســیار خوبی که دارد با مدیریت 
مدیــران خــوب می توانــد اقدامــات و برنامه های 
بی شــماری را انجام بدهد.  وی با اشــاره به بازدید 
صورت گرفته از بزرگراه آیت ا...  هاشــمی رفسنجانی 
به همراه شــهردار شیراز، اضافه کرد: این پروژه طی 
چهار ماه در حال تکمیل نهایی است و در دهه فجر 
به بهره برداری می رسد.  رئیس کمیسیون حمل ونقل 
و ترافیک شهرداری شــیراز تصریح کرد: کلان شهر 
شیراز بهترین شهر در جنوب کشور است و می توان 

زندگی آسان تری در آن داشت. 
تأمین 200 واگن برای مترو کلان شهر شیراز در   

اولویت قرار گرفت
مدیر کل دفتر حمل ونقل عمومی و ترافیک شــهری 
سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور گفت: در 
قرار داد جدید منعقد شده با یک شرکت چینی در 
حوزه تولید واگن، ابتدا تأمین 2۰۰ واگن برای شهر 

شیراز در اولویت قرار گرفت. 
محمد بابایــی زاده در  آیین آغــاز عملیات اجرایی 
و بهره بــرداری از پروژه هــای حمل ونقــل ترافیک 
شــهرداری شــیراز به مناســبت هفته حمل ونقل، 
اظهار کرد: بر اســاس قوانین بالادســتی ۷5 درصد 

سهم ســفرهای شــهری باید از طریق حمل ونقل 
عمومی باشــد که از این میزان 4۰ درصد اتوبوس، 
25 درصد تاکســی و 1۰ درصد سهم قطار شهری 
برای شهرهایی است که دارای خطوط مترو هستند.
  سهم 33درصدی ناوگان حمل ونقل در شهر شیراز
وی به میزان سهم سفرهای شهری شیراز از طریق 
حمل ونقل عمومی اشاره کرد و افزود: در شهر شیراز 
ســهم مترو 2 درصد، اتوبوس 13 درصد و تاکسی 

1۸ درصد است.   
مدیرکل دفتر حمل ونقل عمومی و ترافیک شــهری 
سازمان شــهرداری ها و دهیاری های کشور با اشاره 
به موضوع درخواســت تأمین واگن برای مترو شهر 
شیراز، از سوی شهردار شیراز، تصریح کرد: از ابتدای 
دهه ۷۰ که توسعه خطوط مترو آغاز شد بالغ بر ۶5 
همت از سوی دولت و  شهرداری در این حوزه هزینه 

شــد و این هزینه کرد موجب شــد تا به امروز4۰۰ 
کیلومتر خط مترو احداث شود.  

بابایی زاده اضافه کرد: از این میزان، 3۰ همت توسط 
دولت و مابقی از سوی شهرداری ها هزینه شد و در 

حال حاضر ۹4۶ کیلومتر خط مصوب داریم. 
وی خاطرنشان کرد: هم اکنون ارزش روز احداث یک 
خط مترو 1۰ تــا 12 میلیارد تومان هزینه دارد. اما 
به دلیل چالش هایی که در حوزه تأمین واگن وجود 
دارد نمی توانیم به درستی از این مد حمل ونقلی بهره 
ببریم.   مدیرکل دفتر حمل ونقل عمومی و ترافیک 
شهری سازمان شــهرداری ها و دهیاری های کشور 
ادامــه داد: یک چالش دیگر در این حوزه با موضوع 
تعریف خطوط با مشــخصات فنی متعدد و گسترده 
در کشور ایجاد شده است که نباید این موضوع بدین 

شکل باشد و این رویه نیاز به اصلاح دارد.  
بابایی زاده در ادامه به رویکرد جدید دولت سیزدهم 
و وزارت کشور در خصوص انعقاد قرار داد فعال سازی 
خرید و تولید واگن مترو اشــاره کــرد و گفت: این 
اقدام پس از چهار ســال محقق شــد و طی هفته 
گذشته، پیش پرداخت برای ساخت واگن واریز شد 
و تیم چینی در حال حاضر در ایران هستند و مقرر 
شده است تا بالغ بر 1/5 میلیارد دلار ظرفیت سازی 

فاینانس در این خصوص انجام شود. 
وی تصریح کرد: در اولین قرار داد منعقد شــده در 
مرحله اول تولید ۶۹۰ دســتگاه واگن در دستورکار 
است که در ابتدا تأمین 2۰۰ واگن برای شهر شیراز 

در اولویت است. 
مدیرکل دفتر حمل ونقل عمومی و ترافیک شــهری 
سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور همچنین 
از تحصیص اوراق مشــارکت خطوط قطار شــهری 
برای شیراز و دو شهر دیگر علاوه بر اوراق مشارکت 

انتشار یافته در سال گذشته خبر داد. 
بابایی زاده در ادامه به قــرارداد خرید اتوبوس و ون 
در ســطح کشــور برای ناوگان حمل ونقل عمومی 
کلان شــهرها اشــاره و اظهار کرد: در این خصوص 
اختصاص 122 دستگاه اتوبوس به شهر شیراز مدنظر 
بود که تاکنون 52 دســتگاه تحویل داده شده است 
و با قرارداد جدید منعقد شده با شرکت خودرو ساز، 
طی شش ماه آینده تعداد ناوگان باقی مانده تحویل 

داده می شود. 
وی در این مراســم به دیده شــدن مشکلات حوزه 

حمل ونقلی که شــهرداری ها و دولت با آنها مواجه 
هســتند، تأکید کرد و افزود: طی 5 ســال گذشته 
مجموع بودجه تخصیص یافته به توســعه نوسازی 
ناوگان حمل ونقل عمومی به ســازمان شهرداری و 
دهیاری ها کمتر از 12۰۰میلیارد تومان بوده است. 
این در حالی اســت که میزان رقــم مورد نیاز برای 
نوســازی ناوگان تاکســی، اتوبوس و مینی بوس و 

برقی سازی این حوزه بالغ بر 3۰۰ همت است. 
مدیرکل دفتر حمل ونقل عمومی و ترافیک شــهری 
ســازمان شــهرداری ها و دهیاری های کشور اظهار 
امیدواری کرد: تلاش ما بر تقویت منابع مالی و ارزی، 
انعقاد قرار جدید از محل تهاتر نفت برای توسعه ویژه 

ناوگان حمل ونقل عمومی است.  
بابایی زاده تصریح کرد: در حوزه قطار شهری چالش 
اصلی ما تأمین ناوگان اســت و چاره ای نداریم جز 

اینکه علاوه بر حمایت دولت، بخش  قطار شهری نیز 
در مسائل اجرایی و موضوعات جانبی و امور ترخیص 
که دولت حمایت ویژه ای نیاز دارد، همت بیشتری 

داشته باشد. 
وی در پایــان اضافه کرد:  تــا زمانی که واگن برای 
خطوط مترو نداشته باشیم در شهری همچون شیراز 
به جای تحقق سهم ۷ درصدی، این سهمیه صورت 

2 درصد باقی خواهد ماند.
  کاهش تصادفات منجر به فوت در کلان شهر شیراز
هادی شه دوســت شــیرازی بــه تشــریح برنامه و 
فعالیت هــای مدنظر در هفته حمل ونقل اشــاره و 
اظهار کرد: برای نخستین بار در کشور اولین مجتمع 
خدمات رفاهی و تعمیرگاهی حمل ونقل بار در هفته 
حمل ونقــل افتتاح و به بهره برداری خواهد رســید 
و خودروهای حمل بار در ســطح کلان شهر شیراز 
می توانند با مراجعه به این مراکز از خدمات ویژه این 
ناوگان بهره مند شــوند. وی افزود: این مجموعه در 
ابتدای ورودی جنوب شیراز در معبر اصلی پل فسا 
ایجاد شده اســت و هفته آینده افتتاح خواهد شد. 
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز از آغاز 
به کار 1۷ پل عابر پیاده با مشارکت بخش خصوصی 
خبر داد و خاطرنشان کرد: بر اساس نیازسنجی که 
با مشــارکت پلیس راهور در این خصوص انجام شد 
ایجاد این تعداد پل هوایی در دستورکار قرار گرفت 

که تعدادی از آنها مکانیزه هستند.
شه دوســت ادامه داد: علاوه بر ایــن تعداد، احداث 
5 پل هوایی دیگر در مناطق مختلف شــهر شــیراز 
در دســتورکار اســت. وی همچنین از آغاز فعالیت 
ســامانه محدوده کم آلاینده در کلان شــهر شیراز 
خبر داد و خاطرنشــان کرد: از سال گذشته ارسال 
پیام های هشداری برای رانندگان آغاز شد و از هفته 
حمل ونقل دیگر پیام ارشــادی ارســال نمی شود و 
جریمه توســط پلیس راهور برای خودروهای فاقد 

معاینه فنی خودرو اعمال می شود.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز تصریح 
کرد: فعالیت ســامانه محدوده کم آلاینده بر اساس 
محدوده ای است که در آینده قرار است در آن طرح 
ترافیک ایجاد شود که این مسیرها در جنوب شامل 
بلوار سیبویه، شمال خیابان فردوسی یا کنار گذرها، 
شــرق بلوار زینبیه و غرب خیابان عفیف آباد خواهد 
بود و در صورتی که خودرویی معاینه فنی نداشــته 

باشد به صورت هوشمند جریمه می شود.
شه دوست شیرازی خاطرنشان کرد: در این محدوده 
خودروهای حمل بار باید با مجوز وارد شوند و در هر 

ساعتی نمی توانند تردد داشته باشند.
وی افزود: از سال آینده با فراهم آوردن زیرساخت های 
مدنظر طرح زوج و فرد در چهار محور تعیین شــده 

در فعالیت سامانه محدوده کم آلاینده اجرا می شود.
معــاون حمل ونقل و ترافیک شــهرداری شــیراز 
همچنیــن از کاهــش تصادفات منجر بــه فوت در 
کلان شهر شــیراز خبر داد و اظهار کرد: در ماه آبان 
سال جاری نسبت به آبان ماه سال گذشته ۶2 درصد 
کاهش تصادفات منجر به فوت را داشــتیم و اصلی 

ترین عامل تصادفات سرعت بالا بوده است.
شه دوست شــیرازی همچنین اضافه کرد: راه اندازی 
خطوط اتوبوس شــبانه یکی از نیازهای شهر شیراز 
بود کــه در ایــن خصوص 
این اقدام در دستورکار قرار 
گرفت و در چهار مســیر از 
مبدأ پایانه نمازی به سمت 
ا...،  شهرک گلستان، میدان 
و شهرک  شهرک ســعدی 
میانرود تا ساعت یک بامداد 
خدمات شبانه ارائه می شود.

وی با بیان اینکه 13 ناوگان 
اتوبوس بــرای ارائه خدمات 
شبانه پیش بینی شده است، 
ناوگان  این  افزود: فعالیــت 
لغات یک  از ساعت 21:3۰ 
بامداد است و سر فاصله هر 
دقیقه  تــا 2۰  اتوبوس 15 

خواهد بود.
معاون حمل ونقل و ترافیک شــهرداری شیراز اظهار 
امیدواری کرد: در ســال آینده تلاش خواهیم کرد 
تا اتوبوس های دو طبقه بــه ناوگان حمل ونقل این 

کلان شهر اضافه شود.
مکان یابی 5 نقطه برای احــداث پارکینگ از دیگر 
موضوعات مورد اشاره شه دوست شیرازی بود و وی 
تصریح کرد: جانمایی این پارکینگ ها بیمارســتان 
فرهمندفر، پایانــه ترمینال کاراندیش، جنب تقاطع 
ولی عصر، خیابان احمدی نو و ایستگاه میلاد در خط 

3 مترو شهری است.
وی تأکید کرد: تا ایام دهه فجر انقلاب اســلامی 1۶ 
پارکینگ روباز کلان شــهر شیراز مکانیزه می شود و 

3۰ تقاطع هوشمند می شود.
معــاون حمل ونقل و ترافیک شــهرداری شــیراز 
همچنین به موضوع فعالیت دوچرخه های اشتراکی 
در شــهر شیراز اشــاره و اظهار کرد: با چند شرکت 

دیگر در حال رایزنی و انعقاد قرار داد هستیم.
شه دوست شــیرازی اضافه کرد: از هفته حمل ونقل 
تا ایام ا... دهه فجر انقلاب اسلامی اعتبار پروژه های 
حوزه حمل ونقل و ترافیــک بالغ بر 5 هزار میلیارد 

تومان هزینه برای شهرداری شیراز داشته است.
انعقــاد قرار داد خرید یک هزار تاکســی برقی برای 
کلان شــهر شــیراز، نصب 34 ســامانه ثبت تخلف 
ســرعت و رونمایی از 52 ســامانه نظارت تصویری 
در هفتــه حمل ونقــل، بهره منــدی از تخفیف 5۰ 
درصدی مراکز شــش گانه معاینه فنی خودرو شهر 
شــیراز، کلنگ زنی 3 پارکینگ طبقاتی در محدوده 
ترافیکی شــهر شــیراز، توســعه مرکز کنترل داده 
ســازمان حمل ونقل و ترافیک شــهرداری شیراز با 
اعتباری بالغ بر 5۰۰ میلیارد ریال، نصب 2۰ سامانه 
هوشمند نظارت بر تقاطع ها، کلنگ زنی مرکز شماره 
2 معاینه فنی خودروهای سبک، کلنگ زنی جایگاه 
سوخت اتوبوســرانی با اعتبار دو هزار میلیارد ریال، 
رونمایی از یکصد ناوگان تاکســی نوســازی شده و 
انعقاد تفاهم نامه برای نوسازی یک هزار واحد و آغاز 
عملیات اجرایی جایگاه های خودروی برقی از دیگر 
موضوعات مورد اشــاره معاون حمل ونقل و ترافیک 

شهرداری شیراز در این نشست بود.
 شــهرداری شــیراز، تراموا را به عنوان اولین 

کلان شهر کشور در شیراز اجرا کند   
نماینده مردم  شهرســتان های شــیراز و زرقان در 

مجلس شورای اســلامی گفت: شهرداری پول خود 
را صرف هزینه های اضافی نکند و صرفه جویی کند 
و توسعه خطوط اتوبوس و مترو را در دستورکار قرار 
دهد و تراموا را در شــیراز به عنوان اولین کلان شهر 

کشور اجرا کند.  
علیرضا پاک فطرت در آیین آغــاز عملیات اجرایی 
و بهره بــرداری از پروژه هــای حمل ونقــل ترافیک 
شــهرداری شــیراز، اظهار کرد: در مجلس شورای 
اسلامی، شهرداری شیراز مجموعه ای سر بلند است 
و در حالیکه اکثریت شــهرها با آلودگی هوا مواجه 
هستند و گاها این  آلودگی در حد خطرناک است که 
منجر به تعطیلی مدارس می شــود، اما شیراز هوای 
بسیار خوبی دارد و دلیل آن تلاش مدیریت شهری 

برای حفظ این هوا است. 
وی افــزود: حفــظ و احیای فضای ســبز ارتفاعات 
کلان شهر شیراز و ایستادگی در برابر زیاده خواهان 
برای گرفتن ارتفاعات جهت ســاخت مســکن طی 
سال های گذشته اقدام بسیار شاخصی بود که منجر 
 شد کلان شــهر شیراز ســبز بماند و با آلودگی هوا 
مواجه نباشد.  نماینده مردم شریف شهرستان های 
شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
آمار ارائه شــده از سوی معاون حمل ونقل و ترافیک 
شهرداری شــیراز در خصوص کاهش ۶۰ درصدی 
تصادفات منجر به فوت در آبان ماه ســال جاری در 
مقایســه با آبان سال گذشــته، اضافه کرد: اگر این 
آمار 5 درصد هم باشــد به معنای از دســت دادن 
یک نفر کمتر است و یک خانواده کمتر داغدار شده 
اســت که ثواب آن برای شهرداری، شورا و کارکنان 
نیروی انتظامی اســت.   پاک فطــرت ادامه داد: در 
ســطح اســتان فارس آمار تصادفات منجر به فوت، 
در ســال جاری افزایش یافــت و مقصر این موضوع 
در ابتدا من به عنوان یک نماینده هســتم و پس از 
آن دســتگاه های اجرایی هستند و پس از آن جاده، 

اتومبیل و راننده مقصر است.
وی تأکید کرد: باید فرهنگ رانندگی را بیشتر رعایت 
کنیم و در زمانی که فارس به عنوان استانی پهناور 
در رتبه سوم یا چهارم آمار تصادفات جاده ای کشور 
قرار دارد و جاده های این اســتان بــه دلیل پهناور 
 بودن استان بسیار زیاد اســت، در ابتدا ما خودمان
را مقصــر بدانیم.   نماینده مردم  شهرســتان های 
شــیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به اینکه موضــوع حمل ونقل بســیار حائز اهمیت 
اســت، در خطاب به شهردار شیراز، گفت: پول خود 
را صرف هزینه های اضافی نکنید و شــهرداری باید 
صرفه جویی کند و توسعه خطوط اتوبوس و مترو را 
در دستورکار قرار دهد و تراموا را در شیراز به عنوان 

اولین کلان شهر کشور اجرا کند.  
پاک فطرت افزود: شهرداری شــیراز نیروی انسانی 
خوب و کارآمد و در مقابل شــهروندان بسیار خوبی 

دارد؛ لذا باید قدر پول خود را بدانید. 
وی تصریح کرد: مصوبات شورا به ما ارجاع می شود 
اما در مصوبات دخالتی نداریم. اما شاهد و در جریان 

وقوع اتفاقات هستیم. 
نماینده مردم  شهرســتان های شــیراز و زرقان در 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه اگر عضو شورا 
بودم منابع مالی را در جای دیگر هزینه نمی کردم و 
وظیفــه خود را انجام می دادم، اضافه کرد: در زمانی 
که هزینه از مردم دریافت می شود باید این هزینه در 
جای خود صرف شــود. از سوی دیگر در زمانی که 
شاهد هستم در ایام تابســتان گرم و زمستان سرد 
یــک مادر به همراه فرزند خود و یا یک بازنشســته 
در ایســتگاه های اتوبوس به مدت طولانی در انتظار 
هستند، بسیار خجالت می کشم. این در حالی است 
که باید مترو و اتوبوس در فاصله زمانی به موقع ارائه 
خدمت داشته باشــد؛ چرا که حمل ونقل بسیار مهم 
است و اقتصاد، فرهنگ و سلامت روحی و روانی یک 

شهر را شکوفا می کند.
در پایان این مراســم از پوستر نخســتین مسابقه 
عکاســی با تلفــن همــراه در حــوزه حمل ونقل 
رونمایی شد. همچنین از مدیرانو کارشناسان حوزه 
حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز در این مراتسم 

قدردانی شد.

 مسیـر سبز با توسعـه پایدار
آغاز عملیات اجرایی و بهره برداری پروژه های حمل و نقل و ترافیک شهرداری شیراز؛

مدیرکل دفتر حمل ونقل عمومی 
و ترافیک شهری سازمان 
شهرداری ها و دهیاری های 

کشور:

تأمین 200 واگن 
برای شهر شیراز 

در اولویت است 

شهردار شیراز:

هیچ پروژه ای حتی 
نیمه تعطیل

     در کلان شهر شیراز   
وجود ندارد
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عک
رئیس کمیسیون عمران، حمل ونقل و ترافیک شورا:

با داشتن مدیران خوب می توان امیدآفرینی کرد
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رئیسسازمانبهداشتجهانی:
قتل عام در غزه را متوقف کنید

باشگاهخبرنگاران- رئیس سازمان بهداشت جهانی گفت: قتل عام در 
غزه جایی که تعداد شــهدای فلســطینی در آن به ۲۰ هزار نفر رسیده، 

باید متوقف شود.
تدروس آدهانوم، رئیس ســازمان بهداشــت جهانی در شبکه اجتماعی 
ایکس )توئیتر( نوشــت: تعــداد دفعاتی که فکر می کــردم بحران غزه 
نمی تواند وحشــتناک تر از این شود را از دســت داده ام. اما دوباره این 
اتفاق افتاده است. تعداد تلفات در این باریکه در دو ماه گذشته به شدت 

وحشتناک و علیه بشریت است.
رئیس ســازمان بهداشت جهانی با اشــاره به این مسئله که به صورت 
میانگین حدود ۳۰۰ نفر در روز در باریکه غزه شــهید می شوند، گفت: 
وحشــت برای کسانی که در این جهنم زمینی به دام افتاده اند، بی پایان 

است.
وی به وضعیت وحشتناک سیستم درمانی در باریکه غزه اشاره کرد که 
در آن تنها ۹ بیمارستان از ۳۰ بیمارستان به صورت نسبی فعال هستند 

و همچنین در شمال این باریکه هیچ بیمارستانی فعال نیست.
این مقام مســئول در ســازمان بهداشــت جهانی در ادامه مطلب خود 
 نوشــته اســت: این قتل عام باید متوقف شــود. ما اکنون به آتش بس 

نیاز داریم.

نیویورکتایمز:
آمریکا می خواهد دارایی مسدود شده روسیه 

را به اوکراین بدهد

ایسنا- کشورهای غربی در حال حاضر با موافقت برای بسته های کمکی 
جدید به کی یف دچار چالش شده اند.

روزنامه نیویورک تایمز از قول منافع آمریکایی و اروپایی که خواســتند 
نامشان فاش نشود، نوشت: دولت جو بایدن، رئیس جمهور ایالات متحده 
بی ســرو صدا در حال حمایت جدید از درخواست بیش از ۳۰۰ میلیارد 

دلار از ذخایر ارزی مسدود شده روسیه توسط کشورهای غربی است.
ایــن منابع مطلع همچنین اعلام کردند، برخــی از مقام های آمریکایی 
نگران هســتند که چنین اقدامی باعث تضعیف اعتبار آمریکا به عنوان 

یک مرکز مالی بزرگ شود.
گفته می شود که مذاکرات میان مقامات، بانکداران و وکلا در هفته های 
اخیر قوت گرفته و طبق گزارش ها، واشنگتن به چند تن از متحدان خود 
فشــار می آورد تا تاریخ ۲۴ فوریه به مناسبت دومین سالگرد آغاز جنگ 

اوکراین، استراتژی ارائه کنند.
روزنامه نیویورک تایمز ادامه داد، هنوز تصمیم نهایی درباره این مسئله 
گرفته نشــده است. همچنین بحث ها در مورد جزئیات و اینکه آیا وجوه 
مسدود شده مستقیماً به اوکراین که به دلیل فساد گسترده اش مشهور 
اســت، ارسال می شود یا به روش دیگری برای کمک به کی یف استفاده 

می شود، ادامه دارد.
جان کربی، هماهنگ کننده شورای امنیت ملی در ارتباطات استراتژیک 
نیز گفت: هنوز خیلی زود اســت که بپرســیم آیا کاخ ســفید در حال 

بررسی این مسئله است یا خیر.
در این میان، مسکو بارها انسداد دارایی هایش در خارج از کشور را مورد 
انتقاد قرار داده و هشــدار می دهد که هرگونه تصرف دارایی های مسکو 

غیرقانونی است و ناقض تمامی قوانین موجود.
میخائیل شــرمت، قانون گذار روسی نیز پیشنهاد کرده که اگر واشنگتن 
به درخواســت خود ادامه دهد، یک روند قانونی برای توقیف دارایی های 

ایالات متحده در روسیه آغاز شود.

کاخسفید:

برای عملیات اسرائیل در غزه جدول زمانی تعیین نمی کنیم
تسنیم- جان کربی، سخنگوی شورای 
امنیت ملی کاخ ســفید در مصاحبه ای 
گفت که واشنگتن برای عملیات نظامی 
اســرائیل در غزه جــدول زمانی تعیین 
نمی کند. کربی که با شــبکه ان بی سی 
مصاحبــه می کرد خاطرنشــان کرد که 
اسرائیل بایســتی به سمت عملیات های 
خفیف تر )با شدت کم تر( حرکت کند و 
هر چه زودتر این کار را انجام دهد بهتر 
اســت. این مقام کاخ سفید با وجود این 
گفت: ما برای اسرائیلی ها چارچوب زمانی 
تعیین نمی کنیم. ما به طور یقین درباره 
اهمیت حرکت به ســمت عملیات های 
خفیف تر حرکت کرده ایم و نمی خواهیم 
آنها این کار را زودتر از آنچه آن را ایمن 

و مؤثر می دانند، انجام دهند.
جان کربی اضافه کرد: باور ما این است 
که انتقال ]به سمت این عملیات ها[ در 
آینــده نزدیک بهترین رویــداد ممکن 
اســت. او اضافه کرد که در یک عملیات 
نظامی تاکتیک ها به موازات دستیابی به 

اهداف تحول می یابند و اســرائیل گفته 
به ســمت عملیات هــای خفیف تر  که 

حرکت خواهد کرد.
سخنگوی شورای امنیت ملی کاخ سفید 
تصریح کرد که آمریکا درس هایی که از 
اقدامات نظامی پیشین خود آموخته را 

در اختیار اسرائیل قرار داده است.
کاخ سفید از زمان آغاز عملیات نظامی 
اســرائیل در غزه اصلی ترین حامی این 

رژیم بوده است. دولت آمریکا به ریاست 
جو بایــدن تا کنون چندیــن قطعنامه 
شورای امنیت سازمان ملل متحد برای 
برقراری آتش بس در غــزه را وتو کرده 
اســت. بیش از ۲۰ هزار نفر تا کنون در 
صهیونیستی  رژیم  نظامی  عملیات های 
در غزه به شهادت رسیده و بیش از 5۳ 
هزار نفر زخمی شده اند. تنها در دو روز 
گذشته ۳۹۰ نفر در نوار غزه به شهادت 

رســیده اند. اســرائیل هدفــش از این 
عملیات نظامی را نابودی حماس اعلام 
کرده و این هدفی اســت که بسیاری از 

تحلیلگران آن را ناممکن می دانند.
هفته پیش هم جیک ســالیوان، مشاور 
کاخ ســفید گزارش های  ملــی  امنیت 
منتشرشــده در رســانه ها درباره قصد 
واشــنگتن و تل آویو بــرای پیش بردن 
جنگ در نــوار غــزه از طریق حملات 
هدفمندتــر را تأیید کرده بود.ســالیوان 
که جمعه هفته گذشــته به فلســطین 
اشغالی ســفر کرده بود گفت: جنگ در 
نوار غزه وارد مرحله جدیدی خواهد شد 
که تمرکز آن بر هدف قرار دادن ســران 
حماس خواهد بود. مشــاور امنیت ملی 
کاخ سفید همچنین خاطرنشان کرد: ما 
با اســرائیل موافقیم که جنگ غزه چند 
ماه طول خواهد کشــید، اما در چندین 
مرحله خواهد بود. تهدیدها علیه اسرائیل 
از جبهه شمالی بایستی با بازدارندگی و 

روش های دیپلماتیک حل و فصل شوند.

رئیسجمهورروسیه:
آمریکا و غرب فکر فروپاشی روسیه را از سر بیرون کنند

فارس- ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روســیه در نشست شورای 
توســعه راهبردی و پروژه های ملی این کشــور گفــت: زمان آن 
فرارســیده اســت که آمریکا و غرب فکر فروپاشی روسیه را از سر 
بیرون کنند. پوتین اظهار داشــت: مایلم متذکر شــوم ما خود را از قاره آمریکا، از 

آمریکای شمالی، ایالات متحده و کانادا دور نمی کنیم.
پوتین افزود، کشــورهای غربی در صورت تمایل می توانند از همکاری با روســیه 

بهره ببرند.
به دنبال آغاز درگیری روســیه با اوکراین در فوریه گذشته، کشورهای غربی ضمن 
محکوم کردن مسکو و تشدید فشارهای اقتصادی، حمایت های همه جانبه سیاسی، 
مالی، تسلیحاتی از کی یف را در دستورکار قرار داده اند. به رغم حمایت های غربی ها، 
در صحنه میدانی روسیه توانسته دست کم ۲۰ درصد از خاک اوکراین را به تصاحب 

خود درآورد.
مســکو بارها تأکید کرده که کشــورهای غربی با تأمین تسلیحات برای اوکراین به 
صورت غیررســمی خودشــان را وارد جنگ کرده اند. دیمیتری پسکوف سخنگوی 
کرملین هفته پیش گفت: مرز میان دخالت مســتقیم و غیرمســتقیم به تدریج در 

حال از بین رفتن است.
پوتین افزود: ما آنها را از خود دور نمی کنیم. البته تصمیم گیری با شماست.

رئیس جمهور روسیه خاطرنشان کرد که آمریکا و اروپا باید خودشان به این موضوع  
فکر کنند.

رئیس جمهور روســیه اخیر نیز گفت که مسکو در حال ارتقای زرادخانه اتمی خود 
اســت و نیروهای راهبردی اتمی خود را در بالاترین ســطح آمادگی نگه می دارد. 
پوتین در نشستی با مقامات ارشد دفاعی روسیه گفت که غرب جنگ ترکیبی علیه 

روسیه به راه انداخته است.

مطبوعاتآمریکاییوانگلیسی؛
اوضاع نظامی بر وفق مراد »بایدن« و »نتانیاهو« نیست

مهر - مجله آمریکایی اینترسپت در گزارشی نوشت: اسرائیل اقدام 
به کشــتار غیرنظامیان و تخریب منازل آنهــا در غزه می کند اما 
حمله زمینی علیه جنبش حماس در این باریکه تبدیل به باتلاقی 
برای تل آویو می شــود. در ادامه این گزارش آمده اســت: جو بایدن رئیس جمهور 
آمریکا و بنیامین نتانیاهو نخست وزیر اسرائیل به خوبی می دانند که اوضاع نظامی بر 

وفق مراد نیست؛ اما جرأت ندارند این مسئله را علنی اعلام کنند.
در این گزارش تأکید شــده است: اسرائیلِ هســته  ای دارای جدیدترین سلاح ها با 
حمایت کامل از ابرقدرت ها هنوز شــدیداً تلاش می کند یک پیروزی تاکتیکی در 

برابر حماس کسب کند.
روزنامه انگلیســی گاردین نیز در این خصوص به قلم پل راجرز نوشت: اسرائیل در 
جنگ علیه حماس شکست می خورد اما نتانیاهو و کابینه وی هرگز به این شکست 
اذعان نخواهند کرد. راجرز در ادامه نوشــت: اسرائیل می گوید که جنبش حماس 
تضعیف شــده اســت اما در واقع این تفکری که ارتش اسرائیل بر پایه آن بنا شده 

تضعیف شده و شکست خورده است.
»فارن افرز« آمریکا به قلم دنیل بایمن نوشــت: در جریان ســفر به تل آویو متوجه 
شــدم که راهبرد اســرائیل در نوار غزه مشخص و تدوین شــده نیست بلکه کاملًا 
سردرگم است. وی بعد از توضیح علل شکست رژیم صهیونیستی در نوار غزه تأکید 

کرده است: اسرائیل باید واقعیت را بپذیرد.
شــبکه آمریکایی »ان بی ســی نیوز« نیز با پخش یک گزارش طولانی تأکید کرد 
که ارتش رژیم صهیونیســتی نتوانســته است که اهداف خود را در جنگ علیه نوار 
غــزه محقق کند. در ادامه این گزارش با عنوان »آیا حمله اســرائیل علیه نوار غزه 
موفقیت آمیز بوده یا شکســت خورده است؟« آمده است: اســرائیل تا به امروز در 
تحقق بسیاری از اهداف اصلی خود که دلیل آغاز جنگ علیه نوار غزه بوده شکست 
خورده اســت. در گزارش مذکور تأکید شده اســت: پیشروی ارتش اسرائیل موقت 
است و هیچ نشانه  ای دال بر اینکه جنبش حماس در آستانه یک شکست راهبردی 

است وجود ندارد.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررایشماره140260۳11012001660موضوعقانونتعیینتکلیف
مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای و اراضی ثبتی وضعیت
درواحدثبتیحوزهثبتملکلامردتصرفاتمالکانهبلامعارض
متقاضیآقایحامدپاکدلفرزنداحمدبشمارهشناسنامه10صادره
ازلامرددرششدانگیکبابخانهبهمساحت۳60/28مترمربع
پلاک4۳۳فرعیاز2۳۵۵اصلیقطعهیکبخش2۵فارسواقع
درشهرستانلامرد-محلهچاهکمالا-کوچهدوستانخریداریاز
مالکرسمیآقایمهدیمنصوریمحرزگردیدهاستلذابهمنظور
اطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشوددر
صورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضی
اولینآگهیبهمدتدو انتشار ازتاریخ داشتهباشندمیتوانند
ماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرف
مدتیکماهازتاریختسلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجع
قضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکور
وعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.

تاریخانتشارنوبتاول:1402/10/02
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/18

۴۵۷۳/م الف 
منصور کشوری 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 

برابررایشماره140260۳1101200166۵موضوعقانونتعیینتکلیف
وضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحد
ثبتیحوزهثبتملکلامردتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقای
محمدرضاتوانگرفرزندامرالهبشمارهشناسنامه۳4صادرهازبرازجان
درششدانگیکبابخانهبهمساحت27۵مترمربعپلاک2۵فرعی
از46۹2اصلیقطعهیکبخش2۵فارسواقعدرشهرستانلامرد-
بلوارشهیدنعیمی-خیابانفرزانگانخریداریازمالکرسمیورثه
آقایعلیوثوقوآقایرضاوثوقمحرزگردیدهاستلذابهمنظور
در میشود آگهی روز 1۵ فاصله به نوبت دو در مراتب عموم اطلاع
صورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضی
ماه دو مدت به آگهی اولین انتشار تاریخ از میتوانند باشند داشته
اعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیک
ماهازتاریختسلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیم
وصول عدم و مذکور مدت انقضای صورت در است بدیهی نمایند.

اعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/10/02
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/18

۴۵۷۴/م الف 
منصور کشوری 

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی تحدید حدود اختصاصی
 

چونآگهیوعملیاتتحدیدیششدانگیکبابخانهبهمساحت
۳۵7/7۵مترمربعپلاک2۳۳8/۳6۹واقعدرقطعهیکبخش2۵
فارسشهرستانلامرد-محلهتراکمه-خیابانسبحان-کوچه
شماره۵ملکیآقایمجیدعالیزادهفرزندمحمدبرحسبتقاضای
مالککهدرخواستانتشارآگهیتحدیدحدوداختصاصینموده
وقتتحدیدحدودشنبه1402/10/۳0تعیینوعملیاتتحدیداز
بهوسیله آمد. بهعملخواهد و درمحلشروع ساعت8صبح
اینآگهیازمتقاضیمزبوروکلیهصاحباناملاکمجاوربرطبق
ماده14قانونثبتدعوتمیگرددکهدروقتمقرردرمحلوقوع
ملکحضوربهمرسانندواخواهیمجاوریننسبتبهحدودوحقوق
ارتفاقیبهاستنادماده20قانونثبتازتاریختنظیمصورتمجلس
تحدیدتاسیروزپذیرفتهخواهدشدکهبایستیکتباًبهادارهثبت
از معترض نمائیدضمناً محلتسلیمورسیدعرضحالدریافت
تاریختسلیماعتراضبهادارهثبتیکماهفرصتخواهدداشت
تقدیم گواهی و تقدیم صالحه دادگاه به را خود دادخواست که
دادخواسترااخذوبهادارهثبتارائهنمایددرغیراینصورتسند

مالکیتبرابرمقرراتصادرخواهدشد.
تاریخانتشار:1402/10/02

 
۴۵۷۷/م الف

منصور کشوری
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابررایشماره140260۳11012001620موضوعقانونتعیینتکلیف
مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای و اراضی ثبتی وضعیت
درواحدثبتیحوزهثبتملکلامردتصرفاتمالکانهبلامعارض
متقاضیآقایحسینشریفیفرزندعلیبشمارهشناسنامه۵12
ازلامرددرششدانگیکبابخانهبهمساحت2۹۹/۹8 صادره
مترمربعپلاک24فرعیاز46۹2اصلیقطعهیکبخش2۵فارس
واقعدرشهرستانلامرد-محلهزیارت-خیابانولایتخریداری
ازمالکرسمیآقایعبدالحمیدوثوقوخانممریممنصوریمحرز
گردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله
1۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسند
مالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشار
ادارهتسلیم این به را اعتراضخود ماه بهمدتدو آگهی اولین
وپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراض
بدیهیاست نمایند. تقدیم مراجعقضایی به را دادخواستخود
درصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقررات

سندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/10/02
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/18

۴۵۷۴/م الف 
منصور کشوری 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابررایشماره140260۳11012001۵۹۳موضوعقانونتعیینتکلیف
وضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحد
ثبتیحوزهثبتملکلامردتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیخانم
سیدهربابهاشمیفرزندسیدعلیاکبربشمارهشناسنامه1۵4۵4
صادرهازلامرددرششدانگیکبابخانهبهمساحت2۳1/72متر
فارس 2۵ بخش یک قطعه اصلی ۳4۳ از فرعی 127 پلاک مربع
مالک از خریداری هیکلی دهنو محله - لامرد شهرستان در واقع
اطلاع منظور به است.لذا گردیده محرز قادری احمد آقای رسمی
عموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشوددرصورتی
کهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشته
باشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراض
خودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسید،ظرفمدتیکماه
ازتاریختسلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیم
وصول عدم و مذکور مدت انقضای صورت در است بدیهی نمایند.

اعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/10/02
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/18

۴۵۷۱/م الف 
منصور کشوری  

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهیمزایدهمالغیرمنقول)اسنادذمهای(
بهموجبپروندهاجرائیکلاسه140200126اینادارهمتعهدمجیدصفری
منزل یکباب ششدانگ مهریه اجرای موضوع صفری سمیه متعهدله
و تیرچه وسقف آجری بنائی اسکلت با طبقه دوبلکسیک مسکونی
ابزار نازککاریو بلوکنمایساختمانودیوارحیاطسرامیکداخل
و برق و انشعاباتآب وکابینتفلزیوکفحیاطموزاییککهدارای
گازوتلفنبایکسرویسبهداشتیدرحیاطمیباشد،تحتپلاکثبتی
2۳4۹/۳۵اصلیواقعدرقطعهیکبخش2۵فارسشهرستانلامرد،
خیابانشهیدمحمدپاسلاری،کوچه7،دربدوم،سمتچپ،کدپستی

74۳41۳8118باحدوداربعهذیل:
شمالادربودیواربطول)16/10(شانزدهمترودهسانتیمتربهکوچه

شرقادیواربدیواربطول)1۹/8۵(نوزدهمتروهشتادوپنجسانتیمتربه
خانهاحداثیمجاور

زمین به پانزدهسانتیمتر و متر نوزده )1۹/1۵( بطول دیواریست جنوبا
مجاور

غربادیواریستبطول)20/4۵(بیستمتروچهلوپنجسانتیمتربه
زمینمجاور

فرزند صفری مجید آقای بنام فوق پلاک ششدانگ مالکیت سند که
رسمی کارشناس نظر طبق سپس است. گردیده صادر سلیمان
و مسکونی کاربری گرفتن نظر در با فوق پلاک دادگستریششدانگ
موقعیتومساحتوکیفیتمصالحمصرفیوبااعیانیموجودحدودا
بهمبلغ28،000،000،000ریالدومیلیاردوهشتصدمیلیونتومانارزیابی
الی12روزشنبه1402/10/16در ازساعت۹ گردیدهاست.پلاکفوق

ادارهثبتاسنادواملاکلامردازطریقمزایدهبهفروشمیرسد.مزایده
به نقداً پیشنهادی قیمت بالاترین به و کارشناسیشروع پایه مبلغ از
فروشمیرسد.لازمبهذکراستپرداختبدهیهایمربوطبه،آب،برق،
انشعابویاحقاشتراکومصرفدرصورتیکهمورد ازحق اعم گاز
مزایدهدارایآنهاباشدونیزبدهیهایمالیاتیوعوارضشهرداریوغیره
تاتاریخمزایدهاعمازاینکهرقمقطعیآنمعلومشدهیانشدهباشدو
همچنینحقوقاجراییکلابهعهدهبرندهمزایدهخواهدبودودرصورت
وجودمازادوجوهپرداختیبابتهزینههایفوقازمحلمازادبهبرنده
مزایدهمستردخواهدشد.ضمناًچنانچهروزمزایدهتعطیلرسمیگردد،
برگزار مقرر ومکان درهمانساعت تعطیلی از بعد اداری روز مزایده
خواهدشد.خریدارانمکلفند10درصدمبلغپایهکارشناسیرابهحساب
سپردهثبتجهتشرکتدرمزایدهتودیعوحضورخریداریانماینده
قانونیاودرجلسهمزایدهالزامیاست.برندهمزایدهمکلفاستظرف
به فروش مبلغ التفاوت به ما واریز به نسبت مزایده تاریخ از روز پنج
قابل تودیعی مبلغ اینصورت غیر در نماید اقدام ثبت حسابصندوق
استردادنبودهوبهحسابخزانهواریزخواهدشد.اینآگهییکنوبت
درروزنامهکثیرالانتشارسبحاندرجمیگردد،لذاخریدارانمیتواننددر
وقتمقرردرادارهثبتاسنادواملاکلامردحاضرودرجلسهمزایده

شرکتکنند./
تاریخانتشارآگهی:1402/10/02

۴۵۷۵/م الف
منصور کشوری

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی تحدید حدود اختصاصی
 

چونآگهیوعملیاتتحدیدیششدانگیکقطعهزمینزراعتی
بهمساحت17621/26مترمربعپلاک1040/1واقعدرقطعهیک
علی محمد خالو روستای - لامرد شهرستان فارس 2۵ بخش
ملکیآقایمحمدزمانیفرزندعبدالرضابرحسبتقاضایمالک
انتشارآگهیتحدیدحدوداختصاصینمودهوقت کهدرخواست
تحدیدحدودشنبه1402/10/۳0تعیینوعملیاتتحدیدازساعت
8صبحدرمحلشروعوبهعملخواهدآمد.بهوسیلهاینآگهیاز
متقاضیمزبوروکلیهصاحباناملاکمجاوربرطبقماده14قانون
ثبتدعوتمیگرددکهدروقتمقرردرمحلوقوعملکحضور
بهمرسانندواخواهیمجاوریننسبتبهحدودوحقوقارتفاقیبه
استنادماده20قانونثبتازتاریختنظیمصورتمجلستحدید
ثبت اداره به کتباً بایستی که شد خواهد پذیرفته روز سی تا
از معترض نمائیدضمناً محلتسلیمورسیدعرضحالدریافت
تاریختسلیماعتراضبهادارهثبتیکماهفرصتخواهدداشت
تقدیم گواهی و تقدیم صالحه دادگاه به را خود دادخواست که
دادخواسترااخذوبهادارهثبتارائهنمایددرغیراینصورتسند

مالکیتبرابرمقرراتصادرخواهدشد.
تاریخانتشار:1402/10/02

۴۵۷۲/م الف 
منصور کشوری 

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

اخبار کوتاه جهان

آسیا

ایرنا- رایزنی های فشــرده در ســازمان ملل بر ســر 
قطعنامه پیشــنهادی برای برقراری آتش بس در غزه با 
آمریکا برای عدم وتو )عــدم مخالفت( ادامه دارد و بار 

دیگر رأی گیری در این باره به تعویق افتاد.
خبرنگاران از صبح روز پنج شنبه به وقت محلی منتظر 
برگزاری نشســت علنی شورای امنیت برای رأی گیری 
درباره قطعنامه پیشــنهادی امارات به منظور آتش بس 
فوری در غــزه بودند اما بارها برگــزاری آن به تعویق 
افتاد و به رغم آنکه ســازمان ملل اعلام کرد این جلسه 
در ساعت ۶ و نیم شــامگاه پنج شنبه برگزار می شود، 

باز هم برگزار نشد.
پیش از زمان اعلام شــده، دیپلمات های کشــورهای 
مختلف عضو شــورای امنیت با یکدیگر نشستی پشت 
درهای بسته از ساعت ۶ شامگاه پنج شنبه داشتند که 
این نشســت بیش از یک ســاعت و نیم طول کشید و 
سرانجام اعلام شد که رأی گیری به روز جمعه موکول 
شــده است و این چهارمین روزی است که رأی گیری 

درباره این قطعنامه به تعویق می افتد.
پیــش از این، جان کربی، هماهنــگ کننده ارتباطات 
راهبردی شورای امنیت کاخ سفید همزمان با رایزنی ها 
در خصــوص پیش نویس قطعنامــه برقراری آتش بس 
فوری در غزه اعلام کرد که کشورش در حال همکاری 

با سازمان ملل در خصوص این قطعنامه است.
جان کربی، هماهنگ کننده ارتباطات راهبردی شورای 
امنیت کاخ ســفید روز پنج شــنبه به وقــت محلی به 

خبرنگاران گفت که ایالات متحده آمریکا با ســازمان 
ملل متحد بر ســر پیش نویس قطعنامه وقفه در جنگ 

فعالانه همکاری می کند.
این ســخنگوی دولت جو بایدن افزود: ما با شــرکای 
خــود در حال کار بر روی متــن پیش نویس قطعنامه 
هســتیم. ما در تلاش برای بازگشت به وقفه جدید در 
 غزه بســیار جدی هســتیم و مذاکراتی در این زمینه 

انجام شده است.
آمریکا نســبت به پیش نویــس قطعنامه برقراری آتش 
بس در غــزه، توقف حملات رژیم اســرائیل و افزایش 
کمک های بشردوســتانه به ایــن منطقه که روی میز 
دیپلمات ها و کشــورهای مختلف در سازمان ملل در 
حال بررسی است، ابراز نگرانی و در توجیه مانع تراشی 
خود برای رأی گیری در خصوص این قطعنامه ادعا کرد 

نگران کاهش کمک ها به غزه است.
به گزارش از ســازمان ملــل، ایالات متحــده آمریکا 
مدعی اســت که پیشنهاد مکانیسم نظارتی ایجاد شده 
توسط سازمان ملل برای کمک های ارسالی به نوار غزه 
می تواند در ارسال کمک های حیاتی مشکل ایجاد کند.
نیت ایوانز، سخنگوی نمایندگی آمریکا در سازمان ملل 
گفت: هدف این قطعنامه تســهیل و کمک به گسترش 
کمک های بشردوســتانه برای ورود به غزه اســت و ما 

نمی توانیم این هدف را نادیده بگیریم.
سخنگوی نمایندگی آمریکا در سازمان ملل در بیانیه ای 
ادعا کرد: هنوز نگرانی های جدی و گســترده ای وجود 

دارد که این قطعنامه می تواند با ایجاد یک مکانیســم 
نظارتی غیرقابل اجرا، تحویل کمک های بشردوســتانه 
را کُنــد کند. ما بایــد اطمینان حاصــل کنیم که هر 
قطعنامه  ای منجر به کمک شــود و به وضعیت موجود 

آسیب نمی رساند.
این بیانیه در حالی بیان می شــود که شــورای امنیت 
سازمان ملل سه بار رأی گیری درباره این قطعنامه را به 
دلیل ادامه مذاکرات به تعویق انداخته است. هنوز زمان 

رأی گیری احتمالی درباره قطعنامه اعلام نشده است.
همزمان یک منبع دیپلماتیک گفت: موضوعات کلیدی 
پیش نویس که همچنان در مذاکرات باقی مانده است، 
شــامل لحن و بیان توقف خصومت ها و درخواســت از 
سازمان ملل برای ایجاد مکانیسم نظارتی در نوار غزه با 
پرسنل و تجهیزات لازم، تحت اختیار دبیرکل سازمان 

ملل متحد است.
از ســوی دیگر، جــو بایدن، رئیس جمهــور آمریکا به 
خبرنگاران گفت: ما در حال مذاکره در ســازمان ملل 
درباره چارچوب قطعنامه ای هســتیم که ممکن است 

بتوانیم با آن موافقت کنیم.
ایــالات متحده آمریکا ۱۷ آذر ماه جاری )۸ دســامبر 
۲۰۲۳( به عنوان عضو دائم شــورای امنیت، قطعنامه 
پیشــنهادی امــارات متحــده عربی را که بر اســاس 
درخواســت آنتونیو گوترش دبیرکل سازمان ملل بود، 
برای برقراری آتش بس در نوار غزه برغم کسب ۱۳ رأی 

موافق در این شورا وتو کرد.

رأی گیری در شورای امنیت سازمان ملل درباره قطعنامه آتش بس 
در غزه باز هم به تعویق افتاد

سازمان ملل

آگهی مزایده اموال غیر منقول )اسناد ذمه(

ایالات متحده



آگهی ثبتی و دادگستری

آگهی تحدید حدود اختصاصی 
چون آگهی و عملیات تحدیدی ششــدانگ یــک باب خانه به 
مســاحت 3۶0 متر مربع پلاک 2338/370 واقع در قطعه یک 
بخش 2۵ فارس شهرســتان لامرد - محلــه تراکمه - خیابان 
سبحان - کوچه شــماره ۵ ملکی آقای حمید عالی زاده فرزند 
محمد برحسب تقاضای مالک که درخواست انتشار آگهی تحدید 
حدود اختصاصی نموده وقت تحدید حدود شــنبه 1402/10/30 
تعیین و عملیات تحدید از ســاعت 8 صبح در محل شــروع و 
به عمل خواهد آمد. به وســیله این آگهــی از متقاضی مزبور و 
کلیه صاحبان امــلاک مجاور بر طبق ماده 14 قانون ثبت دعوت 
میگردد که در وقت مقرر در محل وقوع ملک حضور بهم رسانند 

واخواهی مجاورین نســبت به حدود و حقوق ارتفاقی به استناد 
ماده 20 قانون ثبــت از تاریخ تنظیم صــورت مجلس تحدید 
تا سی روز پذیرفته خواهد شــد که بایستی کتبا به اداره ثبت 
محل تسلیم و رسید عرض حال دریافت نمائید ضمنا معترض از 
تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت یک ماه فرصت خواهد داشت 
که دادخواســت خود را به دادگاه صالحه تقدیم و گواهی تقدیم 
دادخواســت را اخذ و به اداره ثبت ارائه نماید در غیر اینصورت 

سند مالکیت برابر مقررات صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار: 1402/10/02 

۴۵۷۶/ م الف 
منصور کشوری

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی تحدید حدود اختصاصی 
چون آگهی و عملیات تحدیدی ششــدانگ یــک باب خانه به 
مساحت 1422/77 متر مربع پلاک ۵7۹/۹4 واقع در قطعه یک 
بخش 2۵ فارس شهرســتان لامرد - محلــه کوی صادق ملکی 
آقای عبدالحســین زمانی فرزند مختار برحسب تقاضای مالک 
که درخواســت انتشــار آگهی تحدید حدود اختصاصی نموده 
وقت تحدید حدود چهارشــنبه 1402/10/30 تعیین و عملیات 
تحدید از ســاعت 8 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد. 
به وســیله این آگهی از متقاضی مزبور و کلیه صاحبان املاک 
مجاور بر طبق ماده 14 قانــون ثبت دعوت میگردد که در وقت 
مقرر در محل وقوع ملک حضور بهم رسانند واخواهی مجاورین 

نسبت به حدود و حقوق ارتفاقی به استناد ماده 20 قانون ثبت از 
تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدید تا سی روز پذیرفته خواهد 
شد که بایســتی کتبا به اداره ثبت محل تسلیم و رسید عرض 
حال دریافت نمائید ضمنا معترض از تاریخ تســلیم اعتراض به 
اداره ثبت یک ماه فرصت خواهد داشــت که دادخواست خود 
را به دادگاه صالحه تقدیم و گواهی تقدیم دادخواســت را اخذ 
و به اداره ثبت ارائه نماید در غیر اینصورت ســند مالکیت برابر 

مقررات صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار: 1402/10/2 

۴۵۷۸/ م الف  
منصور کشوری 

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

5اقتصاد سال سی ام  شماره ۶17۶ شنبه 1402/10/02                                     

آگهی مزایده عمومی منازل سازمانی شهرستان زرقان  
شماره سامانه 2002003121000028

اداره کل راه و شهرســازی استان فارس در نظر دارد منازل ســازمانی تحت اختیار خود را از طریق مزایده عمومی و 
با جزئیات مندرج در اســناد مزایده را با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )setadiran.ir( به صورت 

الکترونیکی به فروش برساند .
تاریخ انتشار 1402/10/02  در روزنامه ------------------   تاریخ نمایش در سایت از تاریخ 1402/10/3   ساعت 8  لغایت 1402/10/21  
ســاعت 1۵ ، آخرین مهلت تاریخ دریافت اسناد 1402/10/10  ســاعت 1۵ ، تاریخ بازدید ، از تاریخ 1402/10/11 ساعت 8  لغایت 1402/10/21  
ســاعت 1۵ مهلت ارسال پیشنهاد، از تاریخ 1402/10/3 ســاعت 8  لغایت  1402/10/21  ساعت 1۵  تاریخ بازگشایی 1402/10/2۵ ساعت 10  

تاریخ اعلام برنده 1402/10/2۵  ساعت  11 .

شرایط عمومی و توضیحات برگزاری مزایده دستگاه اجرایی
ضمناً رعایت موارد ذیل الزامی است :

1-برگزاری مزایده صرفاً از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشــد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد 
مزایده )در صورت وجود هزینه مربوطه ( ، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه ( ، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن 

مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر می باشد .
2- کلیه اطلاعات و مستغلات شامل مشخصات ، شرایط و نحوه فروش در برد اعلان عمومی سامانه مزایده ، قابل مشاهده ، بررسی و انتخاب 

می باشد .
3- علاقمندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام ودریافت گواهی الکترونیکی )توکن ( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:

مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه : 14۵۶
دفتر ثبت نام استان تهران :88۹۶۹737 و 8۵1۹37۶8

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها ، در سایت سامانه ) www.setadiran.ir( بخش "ثبت نام / پروفایل مزایده گر" موجود است .
4-حفظ و حراست اطلاعات مربوط به مزایده بر عهده مزایده گران می باشد و این اداره کل در این خصوص هیچگونه مسئولیتی ندارد .

۵-اداره کل در رد یا قبول هر یک یا تمام پیشــنهادها به هر نحوی از انحاء مجاز و مختار می باشد به صورتی که صرفه و صلاح دولت رعایت 
شود و متقاضیان حق اعتراض در این خصوص را ندارند .

۶- کلیه هزینه های مربوط به شهرداری و ســایر مراجع ذیصلاح و غیره برعهده برنده مزایده می باشد و این اداره کل در این خصوص هیچ 
گونه مسئولیتی ندارد .

7- شرایط پرداخت بصورت کاملًا نقدی بوده و امکان تقسیط وجود ندارد .
8- رفع تصرف احتمالی به عهده برنده مزایده نیز می باشد و این اداره کل هیچ گونه مسئولیتی ندارد .

۹- کلیه هزینه بهره برداری و شهرداری و انتقال سند و سایر مراجع ذیصلاح  و غیره برعهده برنده مزایده خواهد بود .
10- لازم به ذکر است  ، بازگشائی مزایده با حداقل یک پاکت نیز انجام می شود .

11- واریز وجه سپرده حتما می بایست به نام شخص شرکت کننده اعمال گردد در صورت عدم رعایت مورد فوق مدارک متقاضی بازگشایی 
نمی گردد ضمناً استرداد مبلغ سپرده 40 روز پس از بازگشایی میسر می باشد. 

12-لازم به ذکر می باشد که برنده مزایده حتماً می بایست مبلغ نقدی مزایده را در مهلت یک هفته کاری ) بعد از اعلام به برنده( به حساب 

اعلامی واریز نماید .در غیر اینصورت برابر ضوابط و مقررات اعلامی سپرده ضبط و حق هرکونه اعتراضی از خود سلب و ساقط می نماید.
13- پیشنهادات ارائه شده در روز دوشنبه\ مورخ 1402/10/2۵   در کمیسیون معاملات این اداره کل بازگشایی و اتخاذ تصمیم خواهد شد و 

کمیسیون معاملات حداکثر ظرف مدت ۵ روز به استثناء ایام تعطیل نظر خود را اعلام خواهد نمود .
14-متقاضیان محترم شــرکت در مزایده می توانند ضمن هماهنگی با اداره کل راه و شهرســازی شهرســتان از منازل سازمانی مورد نظر 
در مواعد معین فوق الذکر بازدید و با علم و اطلاع از وضعیت تجهیزات ســاختمانی ، در مزایده شــرکت نمایند بدیهی است پس از مزایده 

مسئولیتی در این خصوص متوجه اداره کل نمی باشد .
1۵- سایر شرایط مزایده در سامانه ستاد می باشد و متن روزنامه الزاماً مطالعه گردد .

1۶- شماره حساب واریز ودیعه به شماره 40۵80۶3107۶2۵72۶ با عنوان تمرکز وجوه سپرده اداره کل راه و شهرسازی استان فارس و شماره 
شبا IR3201000040۵80۶3107۶2۵72۶ نزد بانک مرکزی و شماره حســاب واریز وجه مزایده پس از اعلام برنده بودن توسط اداره کل به 
شماره 4001000۹0200۵884 و شماره شبا IR3۹0100004001000۹0200۵884 وشناسه واریز 3۶41۵30۵8210210020000000000000 نزد بانک 

مرکزی جمهوری اسلامی ایران می باشد.
17- لازم به ذکر اســت تا تاریخ 1402/10/10 ساعت 1۵ دریافت اسناد در ســامانه  صورت پذیرد در غیر اینصورت امکان ثبت نام در سایت 

سامانه ) www.setadiran.ir( نمی باشد.
18- مســتند به قانون منع مداخله وزراء و نمایندگان مجلس و کارمندان در معاملات دولتی و کشــوری و سایر قوانین و مقررات مربوطه به 
منع مداخله افراد در معاملات دولتی افراد مشــمول قانون فوق الذکر حق شرکت در مزایده را نداشته و در صورتی که خلاف این موضوع به 
اثبات برسد اداره کل راه و شهرسازی استان فارس به نمایندگی از سازمان ملی زمین و مسکن اختیار کامل دارد واگذاری در هر مرحله ای را 
منتفی و سپرده شرکت در مزایده را به نفع دولت ضبط نمایدو از این حیث متقاضی حق هر گونه اعتراضی را از خود سلب و ساقط و همچنین 

متقاضی با علم و پذیرش این موضوع در مزایده شرکت می نماید .      
1۹- در خصوص قطعه مورد مزایده رعایت همه شروط مندرج در قرارداد واگذاری فی مابین این اداره کل و برنده مزایده الزامی می باشد .

شناسه آگهی:1۶27230
تاریخ انتشار:1402/10/02

-1/م الف-   اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازی استان فارس 
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اداره کل راه و شهرسازی 
استان فارس

گروه خبر- نجمه قنبری 
آیین تجلیل از رانندگان حمل و نقل ترافیک و فعالین 
حــوزه ترافیک با حضور جمعی از مدیران شــهری 
شــهر صدرا و تنی چند از راننــدگان به نمایندگی 
از دیگر رانندگان ناوگان حمل و نقل عمومی شــهر 
صدرا و اصحاب رسانه برگزار شد. مجتبی پارسایی، 
شهردار صدرا در این آیین ضمن قدردانی از زحمات 
شــبانه روزی و جهادی رانندگان ناوگان حمل و نقل 
عمومی شهر صدرا، نقش ناوگان حمل و نقل عمومی 
را در تمام زیرســاخت های فرهنگــی، اقتصادی و 

سیاسی هر جامعه ای محسوس و مؤثر عنوان کرد.
    نتایج اقدامات محسوس خواهد بود

وی ســپس در نشســتی خبری با اصحاب رســانه 
در  تشــریح عملکرد و وضعیت حمل و نقل و ترافیک 
شــهرداری صدرا عنوان کرد: موضــوع حمل و نقل، 
بهبود وضعیت ناوگان حمل و نقل عمومی و ارتقا زیر 
ســاخت های آن از مباحث مهــم و اولویت مدیریت 
شهری اســت، اما با توجه به نواقصی که در گذشته 
وجود داشــته است مرتفع کردن این مشکلات راحت 

نخواهد بود.
 شهردار صدرا تأکید کرد: با همه مشکلاتی که وجود 
دارد شهرداری و شورای اسلامی شهر صدرا در مسیر 
تأمین و جبران نواقص حوزه حمل و نقل عمومی قرار 
دارند که شهروندان نتایج آن را ان شاءا... تا دوماه آینده 

لمس و مشاهده خواهند کرد. 
پارســایی با اظهار بــه اینکه اقدامــات و مطالعات 
متروی شــهر صدرا در حــال انجام اســت، از ارائه 
پیش نویس احداث خط مترو در ســفر اخیر ریاست 
محترم جمهوری به اســتان فــارس خبر داد و گفت 
 تــا این لحظــه نتیجــه این پیش نویس مشــخص

 نشده است.
    امکان پذیری جهش آسفالت در شهر صدرا

وی از برنامــه ســه ســاله بــرای برطــرف کردن 
نقیصه های اساسی شــهر صدرا از جمله پیاده رو ها 
و آســفالت معابر که دغدغه های اصلی شــهروندان 
اســت، خبر داد و گفت: با توجه به اینکه اعتبارات 
سه ســال آینده به هیچ وجه امکان برطرف کردن 
این نقیصه ها را نداشت شــهرداری صدرا به سمت 
خودکفایی در این عرصه حرکت کرد. شهردار صدرا 
افــزود: با توجه به محدودیت اعتبارات خرید شــن 

و ماســه، تصمیم به ایجاد معدن 
به نام شــهرداری گرفته شد که هم اکنون 
اقدامات اولیه آن انجام شــده اســت و در 
آینده نزدیک با صدور مجوز شاهد جهش 

آسفالت در شهر صدرا خواهیم بود.
    راه جبران كمبود اعتبار از خودكفایی 

می گذرد
پارســایی همچنین از احداث و افتتاح یک 
کارخانه بچینگ و یک کارخانه آســفالت 
همزمان با شــروع بــه کار معدن خبر داد 
و گفت: در شــهر صدرا که معروف اســت 
به شــهر بدون پیاده اســت اگر قرار است 
شاهد اتفاقی باشیم تنها راه آن خودکفایی 
اســت اینکه تمام تولیدات از خود ما باشد 
تــا از این طریق بتوانیم کمبود اعتبارات را 

پوشش دهیم.
   سنگ فرش تمام پیاده روهای شهر صدرا تا سه 

سال آینده
وی تأکید کرد: تا سه سال آینده تمام پیاده رو های 
شــهر صدرا را ســنگ فرش خواهیم کرد. شهردار 
شــهر صدرا در بخشــی دیگر از ســخنان خود در 
خصــوص جذب ســرمایه گذار خاطر نشــان کرد: 
قطعاً جذب ســرمایه گذار تنها در صورتی است که 
پیوست اقتصادی داشته باشد و پیاده روها مشمول 
این موضوع نمی شــوند، ســرمایه گذاری باید برای 
سرمایه گذار جذاب باشد و تنها در دو پروژه که یکی 
از آنها پیاده راه ســلامت بود این پیوست اقتصادی 
الحاق شــد، اما این مکانیزم برای تمام پیاده روهای 

شهر امکان پذیر نیست.
    تــلاش بــرای 
مشکلات  مرتفع كردن 
حــوزه حمل ونقل و 

ترافیک
این نشســت  ادامه  در 
روح ا... شجاعیان، رئیس 
کمیســیون حمل و نقل 
شــورای  ترافیــک  و 
اســلامی شــهر صدرا 
گفت: در آغاز شــورای 
چالش هایی  با  ششــم 

زیادی رو به رو بودیــم  و حوزه حمل و نقل و ترافیک 
نیز از این قاعده مســتثنی نبــود اما با همه اینها با 
تلاش های انجام شــده به منظــور تقویت و بهبود 
وضعیــت ناوگان ها حمل و نقل عمومی شــهر صدرا 
16 دســتگاه اتوبــوس ســال گذشــته خریداری 
شــد، همچنین به ایــن منظور قرارداد شــش ون 
امضا شــد که متأســفانه با بدقولی طــرف قرارداد 
 تاکنون همه شــش دســتگاه بــه نــاوگان اضافه 

نشده است. 
وی گفت: یکی از اقدامات ما با توجه به بعد مسافت 
طولانی از انتهایی ترین مســیر شهر صدرا به پایانه 
قصر دشــت بود که بــا تدبیرهای صــورت گرفته 
با همکاری شــهرداری منطقه ده شــیراز به پایانه 
بزین منتقل شــد و همین امر موجب تسریع روند 

حمل و نقل عمومی در شهر صدرا شد.

    خرید 5 دستگاه مینی بوس تا یک ماه آینده
شــجاعیان با اشاره به خرید ۵ دستگاه مینی بوس و 
تحویل آن تا یک ماه آینده اظهار داشت: یکی دیگر 
از اقدامات مدیریت شــهری راه اندازی خط میدان 
سنگی صدرا تا میدان اطلســی شیراز است که در 
آینده نزدیک شاهد راه اندازی این خط نیز خواهیم 
بود در این صورت بخش زیادی از بار ترافیکی را از 
 ســمت بزین به سمت پایانه شهید سلیمانی انتقال 

خواهد یافت. 
    تعریف مسیرهای جدید حمل و نقل مسافر

وی از تعریف مسیرهای جدید حمل و نقل شهر صدرا 
خبر داد و گفت: در حال حاضر دو مســیر برای فاز 
اول و دوم داریم و اما این دو مسیر را به شش مسیر 
ارتقا دادیم، مسیرها مشــخص شده است و مصوبه 
شــورا نیز اخذ شده اســت و اکنون در مرحله اخذ 

مجوز فرمانداری و شــورای ترافیک هستیم 
و ان شــاءا... با تأیید مسیرها و با اضافه شدن 
ناوگان جدید سعی می کنیم کل شش خط 
یا حداکثر در چهار خط ارائه خدمت شــود. 
شــجاعیان ادامه داد: هم اکنون ۹ اتوبوس 
جدیــد در پارکینــگ داریم کــه به محض 
تصویب خطوط جدید راه اندازی خواهند شد.

    راه اندازی خطوط زیارت و شبانه
وی از ایجــاد خط زیارت خبــرداد و بیان 
داشــت: با نظر مثبت اعضای شــورا عصر 
روزهای پنج شــنبه ها در بــاب زیارت یک 
اتوبوس از صدرا به صورت رفت و برگشــت 
به سمت حرم شــاهچراغ)ع( تردد خواهد 
داشــت. رئیــس کمیســیون حمل و نقل و 
ترافیک شورای اسلامی شهر صدرا همچنین 
با اشــاره به راه اندازی خطوط شبانه شیراز تصریح 
کرد: در این باره با ســازمان حمل و نقل شــهرداری 
صــدرا هماهنگ کردیم که خط شــبانه صدرا هم 
جهــت ارائه خدمت به شــهروندان صدرا راه اندازی 

شود.
    نصب كدهای پستی هوشمند

شــجاعیان اضافه کرد: یکــی از طرح های مهم ما 
در حوزه ترافیک شــهر صدرا کــه با همکاری اداره 
پست انجام می شود نصب کدهای پستی هوشمند 
اســت که با این کار در مواقع اضطراری مانند نیاز 
به اورژانس و دستگاه های خدماتی نظیر آب و برق 
تنها با ارائه کد پستی دستگاه های امداد رسان خود 
را به محل حادثه می رساند که برای این کار امسال 
۲میلیــارد تومان و برای ســال آینده هم ۵میلیارد 
نظر  در  اعتبــار  تومــان 

گرفته شده است. 
وی همچنیــن  در زمینه 
نامگــذاری معابــر گفت: 
امــروز به دلیــل اتفاقات 
انتهای  در  میدانــی  غزه 
بلوار امــام خمینی به نام 
قدس نامگذاری شد و در 
کنار آن هم به پاس ایثار 
شهدا سلامت بلوار ورودی 
بیمارستان پیوند اعضا به 
نام پرستار نامگذاری شد.

    تغییر سیاســت حمل و نقل شهر داری صدرا از 
اتوبوس های دیزلی به برقی

رئیس کمیســیون حمل و نقل و ترافیک شــورای 
اسلامی شهر صدرا با اشــاره به اهمیت هوای پاک 
بیان کرد: در این راستا استفاده از اتوبوس های برقی 
و خرید ۲۰ دستگاه اتوبوس برقی در دستور کار قرار 
گرفته که هفته آینده برای بازدید از کارخانه سازنده 

و رایزنی با آنها به تهران سفر خواهیم کرد.
    جهش بودجه حمل و نقل شهر صدرا

رئیس کمیســیون حمل و نقل و ترافیک شورای شهر 
صدرا گفت: امسال سهم  بودجه عمرانی ۳۰۰میلیارد 
تومان بود که حدود ۵۰ درصد از بودجه شهر این در 
حالی اســت که تنها هزینه جمع آوری، حمل و دفع  
زباله ۵۰ میلیارد تومان اســت، اما سال آینده شاهد  
جهش بودجه شــهر به 1۲۰۰میلیارد تومان خواهیم 
بود که قطعاً تأثیر به سزایی هم در حوزه حمل و نقل 
خواهد داشــت و امیدواریم بتوانیم 6۰درصد آن را به 
حوزه عمرانی شــهر اختصاص دهیم. رئیس سازمان 
حمل و نقل و ترافیک شهرداری صدرا نیز در این جلسه 
گفــت: امیدواریم با برنامه ریزی هــای صورت گرفته 
توسط مدیریت شهری صدرا با توسعه و تکمیل ناوگان 
حمل و نقل عمومی که یکی از دغدغه های شهرداری و 
شهروندان شهر صدرا است گامی مهمی برای بهبود 

ناوگان حمل و نقل عمومی را برداریم.
  ناوگان حمل و نقل عمومی جوابگوی جمعیت شهر 

صدرا نیست
رستم پور ادامه داد: شــهری با بالغ بر ۲۰۰ هزار نفر 
جمعیت در اســتانداردهای جهانی هر هزار نفر یک 
اتوبوس داشته باشد اما تعداد ناوگان حمل و نقل عمومی 
شهر صدرا کمتر از 1۰۰ دستگاه اتوبوس شهری دارد 
و جوابگو این شهر نیست. رئیس کمیسیون حمل و نقل 
و ترافیک شــهرداری صدرا کمبود ناوگان حمل و نقل 
عمومی یکی دیگر از مشــکلات تأمین سوخت شهر 
صــدرا عنوان کرد و گفت: در این شــهر یک جایگاه 
ســوخت برای ناوگان حمل و نقل عمومی در شــهر 
صدرا وجود ندارد و باید به شــهر شــیراز برای انجام 
سوخت گیری با گازوئیل مراجعه کنند. وی اضافه کرد: 
برای رفع مشــکلات رانندگان حمل و نقل عمومی در 
زمینه ســوخت گیری در هفته آینده مخزن جایگاه 

سوخت سیار در شهر صدرا بارگذاری می شود.

شهردار صدرا:

راه جبران كمبود اعتبارات از خودكفایی می گذرد

مدیریت شهری شهر صدرا در مسیر رفع گره های حمل ونقل و ترافیک
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ورزش
کسب ۲ طلا و ۴ برنز توسط شطرنج بازان ایران 

در امارات

به گزارش ایرنا، مســابقات شطرنج قهرمانی رده های سنی آسیا در سه بخش 
اســتاندارد، سریع و برق آسا و در دو بخش پسران و دختران از ۲۲ لغایت ۳۰ 

آذرماه در العین امارات برگزار شد.
در پایان این رقابت ها در بخش استاندارد رامتین کاکاوند در رده زیر ۱۰ سال 
آسیا به طلا رسید. در بخش سریع این مسابقات روشا اکبری در رده زیر ۱۲ 

سال دختران مدال برنز را به ارمغان آورد.
در بخــش برق آســا، رامتین کاکاوند در رده زیر ۱۰ ســال مقتدرانه به مدال 
خوش رنگ طلا دســت یافت. محمد طاها ارکاک  در رده زیر ۸ ســال به مدال 
برنز رســید. سید کنعان  پورموســوی در رده زیر ۱۲ سال برنزی شد و نیوشا 

محمدی در رده زیر ۱۴ سال دختران هم به مدال برنز دست یافت.
تیم ملی شــطرنج رده های ســنی ایران با مربیگری اســتاد بین المللی حامد 
موسویان و استاد فیده محمدرضا افشاری و هما علوی راهی مسابقات آسیایی 

امارات شده بود.

اعلام زمان سفر رئیس فیفا به ایران

به گزارش باشگاه خبرنگاران،  در آستانه برگزاری فینال جام باشگاه های جهان، 
نشســت هیئت اجرایی کنفدراســیون فوتبال آســیا با حضور رئیس فیفا در 
جده برگزار شــد. شیخ سلمان خلیفه، رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا گفت: 
نخستین بار اســت که کمیته اجرایی کنفدراسیون فوتبال آسیا در عربستان 
ســعودی تشکیل جلســه می دهد و مایلم از فدراســیون فوتبال عربستان به 
خاطر میزبانی مناســب قدردانی کنم. همچنین باید از فیفا، مقامات عربستان 
سعودی و کمیته سازماندهی محلی تقدیر داشته باشیم. رئیس کنفدراسیون 
فوتبال آســیا همچنین به گام های رو به جلو و اقدامات پیشگیرانه ای که این 
کنفدراســیون برای انطباق با بالاترین اســتاندارد های اخلاقی و در نوسازی 

ساختار های اداری در سال های اخیر انجام داده است، اشاره کرد.
اعضای کمیته اجرایی کنفدراســیون فوتبال آسیا همچنین از آخرین اتفاقات 
تلخ رخ داده در غزه توســط ســوزان شــلبی، عضو اتحادیه فوتبال فلسطین 
)PFA( مطلع شــدند و به اتفاق آرا همبســتگی خود را با مردم فلســطین 
اعلام کردند. شــیخ ســلمان، رئیس کنفدراســیون هم بر تعهد تزلزل ناپذیر 
کنفدراســیون فوتبال آسیا برای ایستادن در کنار فدراسیون فوتبال فلسطین 

در این دوران چالش برانگیز تأکید کرد.
همچنین در حاشیه این نشست، جیانی اینفانتینو در گفت وگو با مهدی تاج، 
رئیس فدراســیون فوتبال ایران با اشاره به پســت اینستاگرامی اخیر خود به 
تمجیــد از لیگ فوتبال ایران پرداخت و اظهار کرد که در ســه ماه آینده به 

کشورمان سفر می کند.

سرمربیتیمملیفوتسال:

یک برد و یک باخت مقابل روسیه راضی کننده است

ســینمای ایران در حالی زمســتان ۱۴۰۲ را آغاز کرد که 
گیشــه سالن ها برای محقق شــدن فروش ۱۰۰۰ میلیارد 
تومانــی، به فروش بلیتی با رقم حدود ۱۴۸ میلیارد تومان 

نیاز دارد.
سینمای ایران در پاییز امســال به مدد اکران کمدی های 
متعدد توانســت به فــروش قابــل قبولی پــس از رکود 
چندســاله ناشــی از دوران کرونا و التهاب های اجتماعی و 
سیاسی برسد. اگرچه این فروش به زعم برخی سینمادارن 
و پخش کننده ها امیدبخش محســوب می شــود؛ اما نکته 
اینجاســت که تنها چند فیلم در این چرخه توانسته اند به 
فروش بالا دست پیدا کنند و بعضی فیلم ها علی رغم اینکه  
پیش بینی می شــد با اکران در کنــار فیلم های کمدی به 
موفقیتی نسبی برسند، ولی با توجه به نبود تبلیغات کافی 
و نیز سانس ها و سالن های بیشتری که در اختیار کمدی ها 

قرار گرفت، اکران موفقی را تجربه نکردند.
در این بین برخی ســینماگرانی که هم اکنون فیلم هایشان 
روی پرده سینماســت از تبعیضی که برای برخی فیلم های 
کمدی با اختصاص دادن ســالن و ســانس بیشتر به وجود 
آمده، گله دارند به خصوص آنکه معتقدند دســت اندرکاران 
و تصمیم گیران سینما، برای آنکه رؤیای ۱۰۰۰ میلیاردی 
شــدن فروش ســینما را در این دوران به تثبیت برسانند، 
حاضر شــدند برخلاف مصوبه شــورای صنفی نمایش که 
تاریخ مشــخصی را بــرای پایان اکران فیلم »فســیل« در 
تهــران اعلام کــرده بود، این فیلم را پــس از مدتی کوتاه 
و بی ســروصدا دوباره با ســانس های فراوان به ســینماها 

برگردانند.
در این زمینــه کارگردان فیلم »ضد« بــه انتقاد پرداخت 
و ایــراد اصلی این ماجرا را به معیــوب بودن چرخه اکران 
ســینما مرتبط دانســت که پایین آوردن یک فیلم به کل 
فروش گیشــه چنان آسیبی زد که فیلم را دوباره به اکران 

درآوردند.
با ایــن حال اکران بیش از ۲۰ فیلم در چند ماه گذشــته 

فروش کلی سینما را به حدود ۸۵۲ میلیارد تومان رسانده 
و تاکنــون بیــش از ۲۰ میلیون نفر، تماشــاگر فیلم های 

سینمایی در حال اکران شده اند.
از آنجــا که نزدیک به ۴۰ روز تا شــروع جشــنواره فیلم 
فجــر باقــی مانده، به نظر می رســد در هفته هــای آینده 
فیلم جدیدی به چرخه اکران اضافه نشــود و »پالایشگاه« 
تازه ترین ساخته مهرداد خوشبخت آخرین فیلمی باشد که 

پیش از شروع مهم ترین رویداد هنری و سینمایی کشور به 
سینماها آمده است.

در حال حاضر فیلم »فســیل« که فروش آن نزدیک ۳۰۰ 
میلیارد تومان شــده، توانسته پذیرای بیش از ۶ میلیون و 
۹۳۹ نفر تماشاگر باشد و بعید است که تا پایان سال فیلم 
دیگری به رکورد فروش آن برسد، گرچه »هتل« با فروش 
بیش از ۴ میلیــون و ۵۲۸ قطعه بلیت و با رقم کلی ۱۹۶ 

میلیارد تومان فروش در تعقیب »فسیل« است.
  آمار شش فیلم های پروفروش  و تعداد مخاطبان آن ها 

را تا پایان آخرین روز پاییز 
»فســیل« به کارگردانی محمد کریم امینــی: ۶ میلیون و 
۹۳۹ هزار نفر تماشــاگر و ۲۹۸ میلیــارد و ۷۲۴ میلیون 

تومان فروش
»هتل« به کارگردانی مســعود اطیابــی: ۴ میلیون و ۵۲۸ 

هزار نفر تماشاگر و ۱۹۶ میلیارد تومان فروش.
»شهر هرت« به کارگردانی محمد کریم امینی: یک میلیون 
و ۸۰۴ هزار نفر تماشــاگر و ۷۶ میلیــارد و ۹۲۴ میلیون 

تومان فروش.
»بچه زرنگ« به کارگردانی بهنود نکویی، هادی محمدیان 
و محمدجواد جنتی: یک میلیون و ۵۰۷ هزار نفر تماشاگر 

و ۴۹ میلیارد و ۸۷۴ میلیون تومان فروش.
»نارگیــل ۲« به کارگردانــی داوود اطیابی: ۵۹۵ هزار نفر 

تماشاگر و ۲۲ میلیارد و ۶۸۰ میلیون تومان فروش.
»ویلای ساحلی« به کارگردانی کیانوش عیاری: ۳۹۷ هزار 

نفر تماشاگر و ۱۷ میلیارد و ۷۰۳ میلیون تومان فروش.

بازپخش ویژه  برنامه یلدای ۱۴۰۱ در ۱۴۰۲!

در اتفاقی کم نظیر گزیده ویژه برنامه »شــوتبال« با اجرای علی عامل هاشمی و 
ســوگل طهماسبی که شب یلدای ۱۴۰۱ روی آنتن شبکه نسیم رفت، در شب 
یلدای ۱۴۰۲ از این شــبکه پخش شــد. در این برنامه چهره هایی مانند مهران 
غفوریان، اصغر سمســارزاده، داوود منفرد و... مهمان شدند و به گپ و گفت با 

مجریان برنامه پرداختند.
این در حالی اســت که ویژه برنامه یلدایی »شــوتبال« حتی در پخش اول سال 
گذشــته نیز در رقابت با عناوین دیگر برتری محسوســی نداشــت و نتوانست 

برترین برنامه یلدای ۱۴۰۱ لقب گیرد.
این بازپخش، البته بدون اطلاع رســانی انجام نشــد و در تیزرهای پخش شده از 
شــبکه نســیم برای معرفی ویژه برنامه های یلدا، در کنار نام این برنامه، عبارت 

»گزیده« ذکر شده بود.
در شــرایطی که شبکه های ســیما برای بیش از یک دهه، در ارائه جذاب ترین 
ویژه برنامه هــای یلدایــی رقابت می کردند، پخش گزیده ای از ویژه برنامه ســال 

گذشته، اتفاقی کم سابقه در تلویزیون به شمار می رود.
در هفته هــای اخیر بخش بزرگی از جدول پخش شــبکه نســیم با برنامه های 

بازپخشی پر شده است.
آخرین سری از مسابقه تلویزیونی »شوتبال« آذرماه ۱۴۰۱ به پایان رسید.

»روزهای ابدی۲« در مرحله پایان نگارش 
 آیا این سریال الف ویژه امسال کلید می خورد؟

ســال ۱۳۹۹ بود که برای اولین 
بار سریال »روزهای ابدی« جواد 
شــمقدری پخش شــد؛ هرچند 
چندی پیش بــا بازتدوین مجدد 

به آنتن رسید.
آخرین قســمت این مجموعه ۲۷ 
بهمن همان سال )۱۳۹۹( پخش 
شد؛ ســریالی که با اتفاقات اواخر 

دی ماه ۱۳۵۷ شروع شد و به ۱۳ آبان ماه ۱۳۵۸ رسید.
این مجموعه درباره تســخیر ســفارت آمریکا و روایتــی از به ایران آمدن کیت 
میلت در ســال ۱۳۵۷ و وقایع بعد از انقلاب. در ایــن مجموعه به فعالیت های 
مصطفی چمران و علی اصغر وصالی نیز توجه شــده و از چهره های شاخص آن 
زمــان به ابراهیم یزدی )وزیر امور خارجه وقت( نیز توجه دارد. همچنین درباره 

جریان های منافقین و درگیری هایشان اشاره شده است.
پیگیری ها نشــان می دهد این روزها جواد شــمقدری مشغول نگارش فیلم نامه 
فصل دوم این مجموعه تلویزیونی است و احتمالاً تا یک یا دو ماه آینده به پایان 

برسد و پیش تولید آغاز شود.
گفته می شــود داســتان این ســریال از سفارت آمریکا شــروع می شود تا فتح 
خرمشهر پیش می رود. این ســریال جزو کارهای الف ویژه صداوسیما به شمار 
می رود که از همان روزی که پخش فصل اول آن به پایان رسید پژوهش آن آغاز 

شد. بعد از یک سال قراردادی بسته شد تا کار نوشته شود.
سریالی که به دنبال افشای حقایق پشت پرده تسخیر لانه جاسوسی بود و قرار 

است در فصل دوم بیشتر به این ابعاد پرداخته شود.
به گفته محسن علی اکبری، تهیه کننده این سریال با ساخت »روزهای ابدی۲«، 
حتماً جوانانمان متوجه خواهند شــد هیچ وقت ســفارتی گرفته نشد؛ بلکه آنجا 
اســناد جاسوسی کشــورهای خاورمیانه جمع آوری می شــد. در واقع ما با یک 
سیســتم جاسوســی برخورد کردیم نه ســفارتخانه! اگر این سیستم خشکانده 

نمی شد شاید فاجعه های مختلفی خصوصاً برای ایران پدید می آمد.

اعلام نامزد های اولیه اسکار ۲۰۲۴؛

 نماینده ایران از ادامه رقابت ها بازماند
آکادمی علوم و هنر های ســینمایی فهرست اولیه نامزد های چند شاخه از جمله 

بهترین فیلم بلند بین المللی، مستند بلند و انیمیشن کوتاه را اعلام کرد.
آکادمی علوم و هنر های ســینمایی فهرست نامزد های اولیه جایزه بهترین فیلم 
بلند بین المللی اسکار ۲۰۲۴ را اعلام کرد که شامل »آمریکاتسی« از ارمنستان، 
»راهب و اســلحه« از بوتان، »سرزمین موعود« از دانمارک، »برگ های افتاده« از 
فنلاند، »طعم چیزها« از فرانســه، »اتاق معلمان« از آلمان، »ســرزمین خدا« از 
ایســلند، »من کاپیتان« از ایتالیا، »روز های کامل« از ژاپن، »توتم« از مکزیک، 
»مادر همــه دروغ ها« از مراکش، »انجمن برف« از اســپانیا، »چهار دختر« از 
تونــس، »۲۰ روز در ماریوپل« از اوکراین و »منطقه مورد علاقه« از انگلســتان 

می شود. 
سینمای ایران امســال فیلم »نگهبان شب« ساخته رضا میرکریمی را به عنوان 
نماینده رســمی خود معرفی کرد که نتوانســت به فهرست اولیه جایزه بهترین 

فیلم بین المللی راه یابد. 
آکادمی علوم و هنر های ســینمایی اسکار امســال فهرستی از ۸۸ فیلم را واجد 
شــرایط رقابت در شاخه بهترین فیلم بین المللی نود و ششمین دوره این جوایز 

اعلام کرده بود و در مرحله نخست ۱۵ نامزد اولیه این شاخه معرفی شدند.
رأی گیــری نهایی برای انتخاب نامزد های نهایی از ۱۱ تا ۱۶ ژانویه ۲۰۲۴ انجام 

می شود و نامزد های رسمی اسکار در تمامی شاخه ها روز ۲۳ ژانویه ۲۰۲۴ اعلام 
می شــوند. رای گیری نهایــی نیز برای انتخاب برنــدگان در از ۲۲ تا ۲۷ فوریه 
۲۰۲۴ صورت می پذیرد و در نهایت مراسم اعطای جوایز ۱۰ مارس )۲۰ اسفند( 

برگزار خواهد شد.
از زمانی که جایزه بهترین غیرانگلیســی در سال ۱۹۵۶ ایجاد شد، آکادمی علوم 
و هنر هــای تصویری متحرک از صنعت فیلم هر کشــور دعوت می کند تا فیلم 
منتخب خود را برای رقابت در این شاخه که اکنون بهترین فیلم بلند بین المللی 
نامیده می شود، ارسال کند. برای جوایز اسکار ۲۰۲۴، فیلم های ارسالی باید ابتدا 
در ســینما های کشور مربوطه خود بین ۱ دســامبر ۲۰۲۲ تا ۳۱ اکتبر ۲۰۲۳ 

اکران شده باشند.
فیلم ها باید عمدتاً حاوی دیالوگ های غیرانگلیسی باشد، به همین دلیل است که 
فرانســه سرانجام فیلم »آناتومی سقوط« ساخته ژوستین تریه برنده نخل طلای 

کن با بازی ساندرا هولر را به دلیل دیالوگ های انگلیسی بیشتر انتخاب نکرد.
آکادمی اســکار همچنین فهرست اولیه جایزه اسکار مستند بلند هم معرفی شد 
که شامل »سمفونی آمریکایی«، »آپولونیا، آپولونیا«، »ورای آرمان شهر«، »بابی 
واین: رییس جمهور مردم«، »ارواح بی طاقت، شــهر سیاه و افسانه کاوبوی نیمه 
شب«، »خاطره ابدی«، »چهار دختر«، »رفتن به مریخ: برنامه نیکی جیووانی«، 

»در پنجــره عقبی«، »مهــر خورده از ابتدا«، »همچنــان: فیلمی از مایکل جی 
فاکس«، »صدای آرام کم«، »۳۲ صدا«، »کشــتن ببر« و »۲۰ روز در ماریوپل« 

است.
در شــاخه انیمیشــن کوتاه نیز فیلم »یونیفورم ما« ساخته یگانه مقدم محصول 

ایران به فهرست اولیه جایزه این بخش راه یافت.

گیشه سینما تا ۱۰۰۰ میلیاردی شدن چقدر فاصله دارد؟

به گزارش ایســنا، جام جهانی باشــگاه ها قرار 
اســت از ســال ۲۰۲۵ )۲۵ خرداد تا ۲۲ تیر 
۱۴۰۴( با قالب جدید برگزار شود که نخستین 
میزبــان آن کشــور آمریکاســت. بر اســاس 
تصمیمــی که فیفا اتخاذ کــرده، این رقابت ها 
قرار اســت که ۳۲ تیم در هشت گروه در این 

رقابت ها حضور داشته باشند و به صورت چهار 
ســاله پیش از شــروع فصل جدید رقابت های 
باشگاهی داخلی برگزار شود؛ به عبارتی شبیه 

به قالب زمانی جام های جهانی.
فیفا در اوایل ســال میلادی سهمیه بندی این 
رقابت ها را مشــخص کرد که طبق آن یوفا با 

۱۲ سهمیه،  بیشترین تعداد سهمیه را به خود 
اختصاص داده و پس از آن آمریکای جنوبی با 
۶ نماینده حضور دارد. آسیا، آفریقا و کونکاکاف 
)آمریکای شــمالی و مرکزی( با چهار سهمیه، 
افیانوسیه با یک سهمیه و کشور میزبان با یک 
سهمیه باقی سهمیه های جام جهانی باشگاه ها 

را تشکیل داده اند.
    نحوه تخصیص سهمیه جام جهانی باشگاه ها

یوفــا: ۴ قهرمــان رقابت هــای قــاره ای بین 
از  ســال های ۲۰۲۱ و ۲۰۲۴ + ۴ ســهمیه 

رنکینگ تیم های اروپایی.
آمریکای جنوبی: ۴ قهرمان رقابت های قاره ای 
بین ســال های ۲۰۲۱ و ۲۰۲۴ + ۲ سهمیه از 

رنکینگ تیم های آمریکای جنوبی.
آسیا، آفریقا و کونکاکاف: ۴ قهرمان رقابت های 

قاره ای بین سال های ۲۰۲۱ و ۲۰۲۴
    اقیانوسیه: برترین تیم رنکینگ باشگاهی

این سهمیه بندی در هر بازه چهار ساله منتهی 
به جــام جهانی باشــگاه ها اعمال می شــود. 
در ایــن میــان اگر تیمی دو مرتبه یا بیشــتر 
قهرمان رقابت های قاره ای شــود، سهمیه های 
باقی مانده از طریق رنکینگ باشــگاهی تعیین 
خواهد شــد، با این تبصره که اگر قرار باشــد 
دو تیم یا بیشتر از طریق رنکینگ در رقابت ها 
 حضور داشته باشند، نباید هیچ دو تیمی از یک 

کشور باشند.

   معیار رنکینگ باشگاهی
رنکینگ باشــگاهی براســاس عملکرد آنها در 
رقابت های قاره ای در بازه چهار ســاله منتهی 
به رقابت هــای جام جهانی باشــگاه ها تعیین 
می شــود. امتیازدهی تعیین شــده از ســوی 
فیفا به ای شــکل زیر است: پیروزی: ۳ امتیاز، 
مســاوی: یک امتیاز، صعود از هــر مرحله به 
مرحله بعد: ۳ امتیاز، سهمیه های آسیا در جام 

جهانی باشگاه های ۲۰۲۵.
در حــال حاضر حضــور الهلال عربســتان و 
اوراواردز ژاپــن بــه عنــوان قهرمانــان لیگ 
قهرمانان آســیا در ســال های گذشته در این 

رقابت ها مشخص شده است. 

به گزارش تسنیم، وحید شمسایی، سرمربی تیم ملی فوتسال 
کشورمان، نتایج شاگردانش برابر تیم ملی روسیه که جایگاه 
چهــارم رده بندی جهانــی را در اختیــار دارد، راضی کننده 
دانست. شمسایی درباره میزبانی شهر لار از دو دیدار دوستانه 
تیم های ملی فوتســال ایران و روســیه گفت: مردم لارستان 
انسان های مهمان نواز و فوق العاده ای بودند و مانند پروانه دور 
تیــم می چرخیدند. یک خانه بزرگ مانند کمپ در اختیار ما 
بود و مردم هر جایی از ما استقبال می کردند. برگزاری بازی 
ملی در هر شهر با استقبال بی نظیر مردم همراه می شود با این 

حال لارستان فضای عجیبی داشت.
   درس های زیادی از دیدار با روسیه گرفتم

وی در مــورد یک پیروزی و یک شکســت تیم ملی ایران 
برابر روســیه خاطرنشــان کرد: به جز دو دقیقه پایانی، در 
مســابقه اول بی نقص بودیم و کنتــرل بازی دوم را به خاطر 
افت جســمی بازیکنان از دست دادیم. از همه مربیان درجه 
یک و همچنین بازیکنان تیم ملی تشکر می کنم که زحمت 

کشــیدند. با این حال در قبال برخی موارد نمی توان کاری 
کرد. در دیدار اول بسیار پرُفشار بازی کردیم و به نتیجه هم 

رسیدیم. درس های زیادی از این دو مسابقه گرفتم.
   روسیه ۲ گل از یک راه به ما زد

سرمربی تیم ملی فوتسال ایران درباره تفاوت دیدار با روسیه 
نسبت به ســایر بازی های ملی تصریح کرد: در یک سال و 
۹ ماهــی که ســرمربی تیم ملی بودم، یــک گل از ضربات 
ایستگاهی گل خورده بودیم که سه گل از همین راه مقابل 
روسیه دریافت کردیم. وقتی بازیکن از لحاظ فیزیکی خسته 
می شود، فکرش هم جواب نمی دهد. در این مدت فقط یک 
گل از پاورپلی خورده بودیم، اما روســیه با این شیوه دو گل 

به ما زد که این مسئله به آنالیز و بررسی تیم برمی گردد.
موقعیت های ۹۹ درصدی را مقابل روسیه از دست دادیم

شمســایی با بیان اینکه ایران با اســتفاده از پاورپلی )بازی 
پنج نفره( مقابل برزیل هم گلزنی کرد، اظهار داشت: با این 
روش موقعیت های زیادی برابر روســیه به دست آوردیم که 

تبدیل به گل نشــد. فرصت های ۹۹ درصدی و دروازه خالی 
هم داشــتیم. به دنبال یک رقیب گردن کلفت برای فیفادی 
بهمن هســتیم؛ هر چند برگزاری جــام ملت های اروپا در 
بهمن، کارمان را برای یافتن یک حریف برای بازی دوستانه 

سخت کرده است.
   کمتر از ۱۴ ساعت باید بازی می کردیم اما گلایه ای ندارم

وی در مــورد انتقاداتی که پیرامون نبود ریــکاوری و آنالیز 
مناسب به کادر فنی تیم ملی فوتسال وارد می شود، بیان کرد: 
ساعت هفت شب با روسیه بازی کردیم و بعد از پایان مسابقه، 
بازیکنان در یخ ریکاوری کردند. سپس به یک مراسم رفتیم 
و کمتر از ۱۴ ســاعت بعد باید بازی می کردیم. همه برنامه ها 
فشرده بود و از این بابت گلایه نمی کنم. این دیدارها حاصل 

تلاش فدراسیون فوتبال بوده و همه ما یک تیم بودیم.
   کسب یک برد و یک باخت مقابل تیمی که رتبه و سابقه اش 

دو برابر ما بود، راضی کننده بود

وی گفت: روســیه آخرین بــار با ویتنام بــازی کرد که از 
لژیونرهای خودش اســتفاده نکرد و فقط پنج بازیکن از آن 
تیم را به ایران آورد. روســیه مدت هاست از حریف خودش 
عقب نیفتــاده که بخواهد پاورپلی کند تا این شــیوه بازی 
روســیه را ببینیم. این تیم در دیــدار دوم برتری فیزیکی 
داشــت و از موقعیت های خود اســتفاده کردند. کسب یک 
برد و یک باخت مقابل تیمی که رتبه و ســابقه اش دو برابر 

ما بود، راضی کننده بود.

سهمیه بندی جدید جام جهانی 
شانس حضور ایرانی ها چقدر است؟

سریال

تلویزیون

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

صادره 1402/0۸/13 - 140260311024000۸۹7 شماره رای برابر
و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف و تعیین قانون هیات سوی از
ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای
بنام پرونده متقاضی بلامعارض مالکانه تصرفات بید خرم ملک
آقایمهدیدهقانیفرزندغلامعلیدرششدانگیکبابخانهبه
مساحت2۵2.۵۵مترمربعتحتپلاک۹3/27۸1متخذهازپلاک
۹3اصلیواقعدرقطعهیکبخش14فارسشهرستانخرمبید
شهرصفاشهرازملکیمعالواسطهغلامحسینگلبهارمحرزگردیده
استلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روز
طبقاوقاتتعیینشدهذیلآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاص

باشند داشته اعتراضی متقاضی مالکیت سند صدور به نسبت
میتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراض
خودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماه
ازتاریختسلیم،اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیم
وصول عدم و مذکور مدت انقضای درصورت است بدیهی نماید
اعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحال

صدورسندمالکیتمانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد
تاریخانتشارنوبتاول1402/10/02
تاریخانتشارنوبتدوم1402/10/17

54254/م الف- عبد الحمید علی پورد ارابی 
مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید 

از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

صادره 1402/0۸/06 - 140260311024000۸71 شماره رای برابر
و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف و تعیین قانون هیات سوی از
ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای
ملکخرمبیدتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیپروندهبنامآقای
یک درششدانگ عبدالرسول فرزند خرمی پور احمد رضا احمد
بابخانهبهمساحت1011.1۸مترمربعتحتپلاک66/2۹متخذه
فارسشهرستان 14 بخش یک قطعه در واقع اصلی پلاک66 از
خرمبیدشهرصفاشهرازملکیآقایانسیدیوسفوسیدباقرو
سیدجلالحسینیخرمیوراثسیدحسینمحرزگردیدهاست
لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزطبق

اوقاتتعیینشدهذیلآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبت
بهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتواننداز
تاریخانتشاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراضخودرابه
اینادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریخ
تسلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنماید
بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراض
طبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحالصدورسند

مالکیتمانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد
تاریخانتشارنوبتاول1402/10/02
تاریخانتشارنوبتدوم1402/10/17

54255/م الف - عبد الحمید علی پور دارابی 
مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید 

از طرف سید محمد حسینی خرمی



مدیرکل راه و شهرسازی فارس: 
هزینه های خدمات مهندسی بر اساس موازین قانونی 

دریافت می شود 

به گزارش سبحان، محمودرضا طالبان، مدیرکل راه و شهرسازی فارس گفت: 
هزینه های خدمات مهندســی بر اســاس موازین قانونی که همه ساله توسط 
شورای مرکزی سازمان نظام مهندسی کشور اعلام می شود، دریافت می گردد. 
طالبان اضافه کرد: در همین راستا هیئت ۴ نفره استانی که متشکل از معاون 
امور عمرانی استانداری، مدیرکل راه و شهرسازی استان, رئیس سازمان نظام 
مهندسی و شــهرداری می باشد اختیار افزایش تا ۲۵ درصد به مبالغ اعلامی 

شورای مرکزی را دارد.
وی خاطرنشــان ساخت: در ســال جاری و پس از اعلام مبالغ توسط شورای 
مرکزی هیئت ۴نفره استانی هرگونه افزایش را اعمال نکردند و در حال حاضر 
همان مصوبه شــورای مرکزی ملاک عمل سازمان نظام مهندسی ساختمان 
اســتان فارس بوده است و هیچ تخلفی در این خصوص مشاهده نشده است. 
طالبان تصریح کرد: در صورتی که هر کدام از شهروندان عزیز نسبت به نحوه 
عمل سازمان نظام مهندسی ساختمان استان در این خصوص شکایتی دارند 
می توانند با دلایل و مســتندات خود به اداره بازرسی و رسیدگی به شکایات 
اداره کل راه و شهرسازی مراجعه و نسبت به ثبت شکایات و تخلفات سازمان 
اقدام کنند. مدیرکل راه و شهرســازی فارس متذکر شــد: این اداره قطعاً به 
وظایف قانونی خود عمل می کند و شــکایت های واصله را در کوتاه ترین زمان 

مورد بررسی قرار داده و نتیجه را به استحضار شاکیان خواهد رساند.

۶۲ باند قاچاق مواد مخدر در فارس متلاشی شد

به گزارش سبحان، سردار سرتیپ رهام بخش حبیبی، فرمانده انتظامی استان 
فارس گفت: در ســال جاری ۶۲ باند تهیه و توزیع مواد مخدر در این استان 

منهدم و بالغ بر ۳۰ تن انواع مواد مخدر در فارس کشف شده است.
ســردار حبیبی از اجرای طرح »آرامش در شهر« خبر داد و گفت: در نتیجه 
اجرای طرح »آرامش در شهر« یک هزار و ۴۶۲ معتاد متجاهر و خرده فروش 

مواد مخدر دستگیر و جمع آوری شدند.
حبیبی افزود: طرح آرامش در شــهر با شــعار شــهر عاری از هرگونه معتاد 
متجاهــر و خرده فــروش در مناطق آلوده و پرخطر اســتان فــارس به ویژه 
کلان شهر شیراز طی ۴۸ ساعت توسط مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر و 

سایر عوامل انتظامی به مرحله اجرا درآمد.
وی بــا بیان اینکه این طرح با هدف پاک ســازی میادین و خیابان های آلوده 
به ویژه در اطراف مراکز ومحیط های آموزشــی اجرایی شــد، افزود: در نتیجه 
اجرای این طرح ۳۲۹ خرده فروش دستگیر و یک هزار و ۱۳۳ معتاد متجاهر 

جمع آوری و تحویل مراکز ترک اعتیاد شدند.
فرمانده انتظامی اســتان فارس گفت: در ســال جاری ۶۲ باند تهیه و توزیع 
مواد مخدر منهدم و بالغ بر ۳۰ تن انواع مواد مخدر در ســطح استان فارس 

کشف شده است.
حبیبی تأکید کرد: اجرای این طرح با جدیت و به صورت مســتمر در سطح 

استان فارس ادامه خواهد داشت.

هشدار زرد هواشناسی برای فارس

به گزارش ســبحان، مسعود حقیقت، مدیرکل هواشناسی فارس گفت: امروز، 
دوم دی ماه بارش باران و برف در مناطق شــمالی همراه با وزش شــدید باد، 
نیمه شــمالی و مناطق مرکزی اســتان فارس به ویژه شیراز، سپیدان، اقلید، 

رستم، نورآباد ممسنی، کوه چنار و بیضا را فرامی گیرد.
حقیقت افزود: این ســامانه بارشی با هشــدار سطح زرد از صبح امروز آغاز و 

آخر وقت پایان می یابد.
حقیقــت افزود: لغزندگــی جاده ها، برخورد صاعقه و کاهــش دید برای این 
سامانه پیش بینی می شود. وی اضافه کرد: اتراق نکردن در بستر رودخانه ها و 
مســیل ها، اطمینان از استحکام سازه های موقت، احتیاط در تردد جاده ای به 

ویژه در آزادراه شیراز و اصفهان توصیه می شود.

شیراز میزبان جشنواره تئاتر منطقه ای »پارس« می شود

به گزارش ســبحان، بیست و هشتمین جشــنواره تئاتر منطقه ای به صورت 
همزمان در ۴ منطقه از کشــور برگزار می شــود که شیراز نیز میزبان یکی از 

مناطق است و جشنواره در این استان با عنوان »پارس« برگزار خواهد شد.
شــیراز میزبان گروه های تئاتر از اســتان های هرمزگان، بوشهر، کهگیلویه و 
بویراحمد، ســمنان، خوزستان، یزد، قم و کرمان خواهد بود که این جشنواره 
به صورت همزمان با ســایر مناطق طی روزهای ۵ تا ۸ دی ماه جاری برگزار 
خواهد شد. منتخبان جشنواره چهار منطقه کشور به چهل و دومین جشنواره 
بین المللی تئاتر فجر راه پیدا خواهند کرد. در شــیراز این جشنواره با اجرای 

۱۹ نمایش صحنه ای و ۱۴ نمایش خیابانی برگزار خواهد شد.
استان های آذربایجان شرقی، خراسان رضوی، سمنان و فارس میزبانان بیست 

و هشتمین جشنواره منطقه ای تئاتر هستند.

معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش 
عنوان کرد:

نیاز استان فارس به ۷۰ هنرستان تا سال ۱۴۰۷

مهدی کاظمی، معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش در کارگروه 
توســعه آموزش های فنی و حرفه ای استان فارس در شیراز گفت: ۸۰ درصد 
از ۹۶۰هزار نفری که ســال گذشــته در کشور شاغل شــدند نیاز به مدرک 

دانشگاهی نداشته اند و با مدرک دیپلم و دبیرستان مشغول به کار شده اند.
وی ادامــه داد: بنابراین اگر با این نگاه می خواهیم موفق باشــیم باید تقویت 
آموزش فنی و حرفه ای را به منظور تربیت سرمایه انسانی و نیروی کار مولد 
برای پیشرفت کشور دنبال کنیم و نگاه و رویکرد ما در آموزش و پرورش در 

این زمینه مشارکت همه دستگاه ها است.
وی اظهار کرد: بر اســاس سند تحول، ۶ رویکرد مدنظر است که یکی از آنها 
اقتصادی حرفه ای اســت که به این مســئله می پردازد و ما در دوره متوسطه 
اول با نگاه هدایت تحصیلی و مهارت محوری بتوانیم زمینه ســازی کنیم که 
آموزش یک مهارت را در متوسطه اول و دوم نظری به صورت تخصصی دنبال 

کنیم که این منجر به رشد اقتصادی کشور می شود.
معاون آموزش متوســطه وزارت آموزش و پرورش گفت: امروز یک میلیون و 
۱۸۴ هزار دانش آموز در هنرســتان های کشــور داریم که در این دولت ۲۵۰ 
هزار نفر به جمعیت دانش آموزی هنرســتان ها اضافه شده که این باید به یک 
میلیون و ۷۷۰ هزار نفر برســد که این مســتلزم این اســت که رشته ها در 

آموزش و پرورش متناسب با بازار کار باشد.
وی ادامــه داد: ما آموزش فنی و حرفه ای را بدون بــازار نمی توانیم تعریف 
کنیم، این آمــوزش با بازار گره خورده و رویکرد ما باید این باشــد و حدود 
۲۰۰ رشته که بیش از ۲ هزار شغل را پوشش می دهد را با کمک بخش های 

مختلف پیش می بریم.
وی اظهــار کرد: آموزش فنی و حرفه ای را بــا این نگاه که هم بتوانیم زمینه 
اشتغال وهم کارآفرینی و یادگیری مادام العمر را برای دانش آموزان رقم بزنیم، 

دنبال می کنیم تا بعد از پایان تحصیل به راحتی جذب بازار کار شوند.
معــاون وزارت آموزش و پرورش گفت: اگــر بخواهیم این را محقق کنیم در 
پایان ســال ۱۴۰۷ باید یک میلیون و ۷۰۰ هزار دانش آموز هنرستانی داشته 
باشیم که این حدود ۷۰۰ هزار نفر جمعیت دانش آموزی هنرستان ها را اضافه 
می کند. کاظمی گفت: در پایان ســال ۱۴۰۷ در استان فارس نیز حدود ۳۲ 
هزار نفر به جمعیت دانش آموزی هنرســتانی اضافه می شــود که این یعنی 

حداقل حدود ۷۰ هنرستان جدید نیاز داریم.
وی گفت: نــگاه ما در بحث مهــارت آموزی از منظر اقتصــادی و فرهنگی 
 اســت که می تواند زمینه ساز رشد تولید، اشــتغال پایدار و توجه به اقتصاد 

مردمی باشد.
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نماینده ولی فقیه در استان فارس و امام جمعه شیراز: 

 3۰ درصد جوانان انگیزه ای برای ازدواج ندارند
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به گزارش ســبحان، آیــت ا... لطــف ا... دژکام، 
نماینده ولی فقیه در اســتان فارس و امام جمعه 
شیراز در خطبه های نماز جمعه این هفته شیراز 
بیان کــرد: با توجه به برآورد های صورت گرفته 
نزدیک به ۳۰ درصد از جوانان جامعه انگیزه ای 
بــرای ازدواج ندارنــد از این رو بایــد با تبیین 
ویژگی های ازدواج به جوانان بتوان شرایط برای 

توسعه این امر مقدس فراهم کرد.
  تنها بیان مشکلات جوانان در خطبه های نماز 

جمعه کفایت نمی کند
امام جمعه شیراز اضافه کرد: تنها بیان مشکلات 
جوانــان در خطبه هــای نماز جمعــه کفایت 
نمی کند بلکه باید تمامی دســتگاه های متولی 
فعالیت خود را توســعه دهند تا این مشکل در 
جامعه برطرف شود؛ البته نباید فراموش کرد که 
برخی از جوانان به علت نداشتن شغل ، مسکن و 
تمکن مالی نمی توانند ازدواج کنند اما هستند 
افرادی که با دارا بودن منابع مالی مناســب باز 

هم علاقه من به ازدواج نیستند.

نماینده ولی فقیه در اســتان فارس خاطرنشان 
کرد: اگر گفته می شود جامعه ایران در حال پیر 
شدن است و باید زمینه ازدواج و فرزندآوری را 
در جامعه فراهم کرد، مشکلاتی که در این حوزه 

وجود داشته نیز باید کاملًا برطرف شود.
  برای افزایش جامعه پذیری باید نســبت به 

تشکیل خانواده اقدام کرد
آیــت ا... دژکام تصریح کــرد: خانواده مهم ترین 
عنصر اجتماعی اســت و افراد در بستر خانواده 
می تواننــد به جایگاه رفیع در جامعه و توســعه 
شخصی دســت پیدا کنند؛ این در حالی است 
که خانواده محلی بــرای آرامش و عاملی برای 

کاهش معضلات اجتماعی است.
به گفته این مســئول برای جلوگیری از انحراف 
اجتماعی و افزایش جامعه پذیری باید نسبت به 
تشکیل خانواده اقدام کرد این در حالی است که 
خانواده نقش ویژه ای در حل مشکلات اقتصادی 

افراد دارد.

  اقتصاد مقاومتی از درون خانواده شــکل 
می گیرد 

وی ادامــه داد: افــراد با تشــکیل خانــواده با 

جهان بینــی متفاوتــی روبه رو خواهند شــد؛ از 
ایــن رو برای حل مشــکلات شــخص علاوه بر 
مســئولیت پذیری بیشتر نسبت به توسعه فردی 

نیز اقدام می کند؛ البتــه نباید فراموش کرد که 
اگر شعار اقتصاد مقاومتی را مطرح می کنیم این 
موضوع از درون خانواده شکل گرفته و به جامعه 
بســط داده می شود. نماینده ولی فقیه در استان 
فارس در خطبه های سیاســی این هفته شیراز 
نیز بیان کرد: موضوع ایمن ســازی ســاختمان 
مسئله ای است که رهبر معظم انقلاب نیز به آن 
تأکید ویژه ای داشــته اند از ایــن رو علاوه بر این 
که خانه ها باید در برابر زلزله مسحکم باشند باید 
در حوزه مدیریت مصرف انرژی نیز بهینه شــده 
باشند. آیت ا... دژکام ادامه داد: طی صحبت های 
انجام شده با مسئولان شاهد هستیم که مدیریت 
مصرف انــرژی در منازل و ســاختمان ها خیلی 
مورد توجه قرار نگرفته است. وی در خصوص روز 
تکریم مادران شــهدا نیز بیان کرد: توسعه و نشر 
فرهنگ ایثار و شهادت وظیفه همه آحاد محتلف 
مردم اســت از این رو تکریم مادران شــهید نیز 
حائز اهمیت ویژه و بسیار قابل توجه است؛ از این 

رو تکریم خانواده باعث عزت جامعه خواهد شد.

به گزارش ســبحان، محمد هــادی ایمانیه، اســتاندار فارس 
در کارگروه توســعه آموزش های فنــی و حرفه ای فارس که 
بــا حضور معاون آموزش متوســطه وزارت آموزش و پرروش 
در شیراز برگزار شــد افزود: معاون هماهنگی امور اقتصادی 
اســتانداری، معاون سیاسی اســتانداری، مدیرکل آموزش و 
پرورش، مدیــرکل فنی و حرفه ای، مدیــرکل صمت، رئیس 
ســازمان جهاد کشــاورزی، مدیر عامل شــرکت شهرکهای 
صنعتی، دانشگاه فنی و حرفه ای، دانشگاه علمی و کاربردی، 
مجمع خیرین مدرسه ســاز و سازمان نوسازی مدارس نیز در 

این شورا عضویت داشته باشند.
وی گفت: این شورا پس از تشکیل و ظرف مدت ۲ ماه اقدام 
به تنظیم یک سند توسعه حوزه فنی و حرفه ای استان کرده 

و به مسائل و تجهیزات سخت افزاری مورد نیاز مرکز استان و 
سایر شهرستان ها اشاره کنند.

  هنرستان ها به ورودی دانشگاه های هنر تبدیل شوند
استاندار فارس، بر لزوم توجه به هنرهای زیبا نیز تاکید کرد و 
گفت: هنرستان ها باید به ورودی های دانشگاه های هنر تبدیل 
شــوند به نحوی که هنر اســلامی ایرانی و نــه هنر غربی را 

ترویج کنند.
 ایمانیــه افزود: می کوشــیم کــه ایجاد و راه انــدازی چهار 
هنرســتان برای چهار منطقه شــیراز، یک هنرســتان برای 
مرودشت و یک هنرستان برای شهر صدرا را به مصوبات سفر 

دوم رئیس جمهور به استان فارس اضافه کنیم.
  زمینه اشتغال افراد بازگشته از اعتیاد فراهم می شود

اســتاندار فارس همچنین در جمع جمعیت احرار حاضر و با 
جهادگران عرصه مبارزه با اعتیاد صحبت کرد.

ایمانیه با اشــاره به اینکه در طرح احرار، ســلیقه و خلاقیت 
خوبی به چشــم می خورد، گفت: بهترین افراد برای مقابله با 
معضلات اجتماعی، خود مردم هستند و طرح احرار، با سلیقه 
و خلاقیت خوب، بر مبنای حضور مردم طراحی شــده است 

که تأثیرگذاری بالای آن را نیز شاهد هستیم.
وی افزود: خوشحال هستم که متوجه شدم جمعیت احرار در 
شهرستان های اســتان فارس هم فعال شده است و به سهم 
خودم و از طرف دولت، سپاســگزار شما هستم که برای حل 

معضلات اجتماعی به کمک دولت شتافته اید.
ایمانیه ضمن ابراز امیدواری نسبت به ریشه کن شدن معضل 
اعتیاد، اظهار کرد: به واســطه کاهش اعتیاد، شــاهد کاهش 
سایر جرائم نیز خواهیم بود و این نیز یکی دیگر از چیزهایی 
است که اهمیت تلاش جهادگران این عرصه را ثابت می کند.

اســتاندار فارس در پایان نیز گفت: تمام کسانی که اعتیاد را 
تــرک کنند، در صورتی که اهل کار در کارخانه باشــند، در 
مدت کوتاهی، زمینه اشــتغال آن ها در یکی از کارخانه های 

استان فراهم خواهد شد.
  کشور نیازمند ورود جوانان به عرصه تولید است

همچنیــن دوازدهمین میز خدمت اســتاندار فــارس، ویژه 
جوانان و دانشــجویان، پیش ازظهر امروز در مسجد دانشگاه 

شیراز برگزار شد. 
اســتاندار فارس در پایان این میزخدمت گفت: خدا را شاکرم 

کــه دوازدهمین میز خدمت جوانان و دانشــجویان را امروز 
برگــزار کردیم و توانســتیم خدمت چهل نفــر از جوانان و 

دانشجویان این استان باشیم. 
وی اشــتغال را یکــی از اصلی ترین دغدغــه جوانان عنوان 
کــرد و افزود: در این مدت تلاش کردم جوانان را به ســمت 
اشــتغال در واحدهای تولیدی ســوق دهم؛ با توجه به اینکه 
خوشبختانه زمینه ورود به کارخانه و مؤسسات تولیدی فراهم 
است جوانان می بایست از استخدام در امور اداری باید فاصله 
بگیرند؛ چراکه کشور بیشتر به ورود جوانان در تولید نیازمند 

است.
ایمانیــه با تأکید بر اینکه اکثر افرادی که اهل کار هســتند، 
در کمترین زمــان ممکن جذب کارخانه ها می شــوند، ابراز 
امیــدواری کــرد که فرهنــگ تولید و کار، در کشــور رونق 
بیشــتری پیدا کند و اذعان داشت: سعی می کنم پنج شنبه 
یــا جمعه آخر هر ماه میزخدمت ویــژه جوانان و نوجوانان را 
برگزار کنم؛ به لطف خداوند از آذرماه ســال گذشــته که به 
جوانان قول برگزاری این میزخدمت را داده ام، تا امروز هر ماه 

یک میزخدمت برگزار شده است.

معاون هماهنگی امور زائرین و گردشگری 
استانداری فارس:

روابط حسنه ما با کشورهای مهمان در 
گرو ارائه خدمات خوب به آنهاست

ســبحان،  گزارش  به 
فــرخ زاده،  محمــد 
امور  معاون هماهنگی 
زائرین و گردشــگری 
اســتانداری فارس در 
با تســهیلگران  دیدار 
سلامت  گردشــگری 
گفت: نقش مترجمان 
راهبــردی  ســلامت 
اســت و هر یــک از 
تسهیلگران حکم یک ســفیر را برای بهبود روابط دیپلماتیک دارد و اجرای 
درســت قانون وظیفه ملی همه ماست و انتظار می رود در آن چهارچوب به 

وظایف خود عمل کنند.
فرخ زاده با بیان این که استان فارس به عنوان استان معین در حوزه سلامت 
انتخاب و مقرر شده است تا استانداردهای لازم گردشگری سلامت را چه در 
بحث زیرســاخت و چه در بحث قوانین و نیروی انسانی و... در کشور ایجاد 
کند، افزود: از همه دست اندرکاران این حوزه در استان انتظار می رود وظایف 

خود را به درستی انجام دهند. 
وی بــا اشــاره بــه اینکه جلســات متعددی با ســفرای کشــورهای دیگر 
داریــم و آنهــا نقطه نظرات خود را در ایــن حوزه مطــرح می کنند، افزود: 
گاهی گله مندی هایی از ســوی برخی مســئولین کشــورها مطرح می شود 
که بایســتی مواظب باشــیم منجر به کــدورت بین ایران و آن کشــورها 
نشــود و آن ها احســاس کنند ما خدمــات را کامل، به موقع، اســتاندارد و 
 بــا قیمت متعــارف ارائــه و حضور آن ها را بــه خاطره ای مانــدگار تبدیل 

خواهیم کرد. 
جانشین استاندار فارس در شورای توســعه گردشگری استان با بیان اینکه 
روابط حســنه ما با کشورهای مهمان در گرو ارائه خدمات خوب به آنهاست، 
تأکید کرد: همان طور که ایران برای اتباع خود در سایر کشورها ارزش قائل 
اســت، آن ها نیز اگر تبعه شان در ایران دچار مشکل شود پیگیر خواهند شد 
و این حق طبیعی آنهاست؛ بنابراین تمام دست اندرکاران حوزه سلامت باید 
به وظایف خود به درســتی عمل کرده و هیچ گونــه تخلفی از جمله پذیرش 
بیمار در مراکز غیرقانونی پذیرفتنی نیست و مراجع قضایی در صورت تخلف 
و ایجاد مشــکل، با احدی مسامحه نخواهند کرد؛ حتی اگر قصور از مدیران 

ارشد باشد. 
فرخ زاده تأکید کرد: می دانیم زحمات اصلی بر دوش شماســت و مشکلاتی 
نیز در حوزه کاری شما وجود دارد که حاکمیت تمام تلاش خود را برای رفع 
آن انجام خواهد داد و پیشــنهادم این است نمایندگانی از میان خود انتخاب 
کنید تا مشــکلات را به گوش ما برسانند و ما نیز با هماهنگی سایر ارگان ها 

مسیر را ریل گذاری کنیم. 
معاون اســتاندار فارس به اختلاف نظر بین پزشکان و مترجمان نیز اشاره و 
اضافه کرد: انجمن حرفه ای برای شــنیده شدن صدای شما و حل مشکلات 
شماســت و تلاش دارد کمک کند هر کس به اندازه سهم ببرد و حق کسی 

ضایع نشود. 
او در بخــش دیگــری از صحبت های خود به ظرفیت هــای ناهمگن فارس 
در کشــورهای همســایه در حوزه گردشگری سلامت نیز اشــاره کرد و از 
تسهیلگران خواست برای جذب گردشگر از کشورهایی که سهم کمتری در 

فارس دارند، تلاش کنند. 
به اعتقاد فرخ زاده سهم استان فارس از گردشگران سلامت باید تا سال آینده 

با همکاری دولت و بخش خصوصی حداقل دو برابر شود. 
معاون هماهنگی امور زائرین و گردشــگری استانداری فارس در پایان ضمن 
تقدیر از زحمات تســهیلگران به عنوان نماینــدگان حاکمیت در این حوزه، 
افزود: آمده ایم کنار هم رشد کنیم و منافع شما را به درستی و قانونی تأمین 
کنیم و در این راســتا تلاش می کنیم با برگزاری دوره های آموزشــی روز به 

روز حرفه ای تر و در کار خود موفق باشید.

به گزارش ســبحان، یکصد و ســی و ششمین جلسه 
عادی کمیســیون سلامت، محیط زیســت و خدمات 

شهری با ۸ دستور کار تشکیل شد.
  نظارت بر اجــرای برش بودجه مصوب ســال 

۱۴۰۲حوزه خدمات شهری شهرداری
مســعود زارعی، رئیس کمیســیون ســلامت، محیط 
زیست و خدمات شــهری در خصوص دستور کار اول 
این کمیســیون تحت عنوان »ارائه گزارش شــهرداری 
در خصوص ردیف های بودجه ســال ۱۴۰۲ و مســائل 
و مشــکلات مبتلابــه« گفــت: موضوعی که از ســال 
گذشــته در کمیسیون شــروع شده و امســال هم با 
جدیت بیشتری دنبال می شود؛ بحث نظارت بر اجرای 
برش بودجه مصوب ســال ۱۴۰۲حوزه خدمات شهری 

شهرداری است.
زارعی افزود: در ابتدای هر جلسه کمیسیون، شهرداران، 
معاونین اجرایی و عمرانی منطقه مورد نظر دعوت شده 

و موظف به ارائه گزارش عملکرد آن منطقه هستند.
وی بیان داشــت: در جلســه، در خصوص پروژه هایی 
که زیر ۱۰ درصد پیشــرفت داشــته اند یا برنامه هایی 
که هنــوز انجــام نشــده اند گزارش گیری می شــود 
و نهایتــاً علت عقب ماندگــی تعــدادی از برنامه ها از 
آن ها خواســته شــده و بــا در نظر گرفتــن زمان تا 
پایان ســال جــاری، شــهرداری منطقه مــورد نظر 
 مهلــت دارد تا زمان تعیین شــده، پروژه های ناتمام را 

به سرانجام برساند.
رئیس کمیســیون ســلامت، محیط زیست و خدمات 
شــهری تصریح کرد: یکی از محاســن کار این اســت 
کــه با ارائــه این گــزارش در کمیســیون و علت یابی 
انجــام نشــدن برخــی پروژه هــا، شــهرداری مهلت 
 دارد تــا زمــان تعیین شــده، پروژه های ناتمــام را به 

سرانجام برساند.
زارعــی در خصوص بررســی مجدد نامــه فرمانداری 

در خصــوص ایــراد به مصوبه بــا موضــوع آیین نامه 
از  اصنــاف  و  مشــاغل  بهره بــرداری  ســامان دهی 
پیاده روها و فضاهای شــهری دیگر دســتورکار جلسه 
نیــز گفــت: جهت اصــلاح موضــوع، به شــهرداری 
مهلــت داده شــد که لایحه ارســالی را اصــلاح و به 
 شــورا ارســال نمایند تا در دســتورکار بررسی مجدد 

قرار گیرد.
  برخورداری بیماران اوتیســم از فضای آموزشی 

مناسب
رئیس کمیســیون ســلامت، محیط زیست و خدمات 
شهری در حمایت از بیماران اوتیسم از بهسازی مدرسه 
مربوط به مؤسســه خیریه حامیان اتیســم شیراز خبر 
داد و گفــت: با توجه به اینکه بیماران اوتیســم نیاز به 
مراقبت هــای جدی دارند و طبیعتاً رســیدگی به آنها 
مشکل است، برای اینکه بتوانند خارج از منزل فضایی 
داشته باشــند، با لایحه ارسالی شهرداری موافقت شد 
که جهت آماده ســازی فضای مذکــور هزینه نماید تا 
بیماران اوتیســمی خارج از منزل فضاهای فرح بخشی 

را تجربه کنند .
  ارائه خدمات رفاهی و ایمنــی در بافت تاریخی 
و فرهنگی و مکان های پر تردد جهت شــهروندان و 

گردشگران شهر شیراز
وی از ارائــه گــزارش شــهرداری در خصــوص انجام 
مطالعــات جانمایــی، طراحــی، احــداث و نگهداری 
ســرویس های بهداشــتی در گذرهــای پررفت و آمد و 
مکان های در مســیر تردد گردشــگران اطلاع رســانی 
کــرد و گفت: شــهرداری طبق مصوبه شــورا ملزم به 
ارائه طرح جامع با موضــوع جانمایی، طراحی، احداث 
 و نگــه داری ســرویس های بهداشــتی در گذرهــای 
پررفت و آمد و مکان هایی که مســیر پر تردد گردشگران 
و شــهروندان است و تراکم جمعیت در آنها بالاست در 

قالب لایحه بوده است.

لازم به ذکر اســت مطابق مصوبه مذکور، شــهرداری 
مکلف شــده بود حداکثر به مدت ســه مــاه با اخذ و 
همکاری از مشــاور ذی صلاح، نســبت بــه تهیه طرح 
جامــع اقدام نمایــد، که بــه همین منظور بررســی 
 نحوه عملکرد شــهرداری در دســتورکار کمیســیون 
قرار گرفت. در ادامه زارعی با اشــاره به اهمیت نظارت 
بر اجرای مصوبات شــورا افزود: نظارت بر اجرای دقیق 
مصوبــات از جمله موارد مهم کمیســیون بوده که به 
 صورت مستمر موضوعات در دستورکار بررسی و پیگیری 

قرار می گیرند.
زارعی در خصوص پیش بینــی انجام خدمات اورژانس 
و آتش نشــانی در محدوده بافت تاریخی و فرهنگی، به 
ویــژه بین الحرمین نیز گفت: در محدوده بافت تاریخی 
تاکنون اقدامات جزیره ای انجام شــده اســت؛ اما این 
محدوده نیاز به دبیرخانه ای دارد تا بتوان با  برنامه ریزی 
جامع بافت تاریخی را از معضلات شــهری و اجتماعی 

رهایی داد.
رییس کمیســیون ســلامت، محیط زیست و خدمات 
شــهری عنوان کرد: در این جلسه شــهرداری مکلف 
شــد ظرف مدت یــک هفته درخواســت اســتمهال 
 خــود را جهــت تکمیــل طــرح جامــع تهیــه و به 

شورا ارائه نماید.

به گزارش ســبحان، دبیرخانه نمایشــگاه بین المللی 
گردشــگری پارس میزبان روســای صنوف گردشگری 

فارس شد.
احمدرضــا نقیــب زاده، مدیرعامل شــرکت توســعه 
گردشــگری فارس و مجری دو نمایشــگاه بین المللی 
گردشگری پارس-شیراز و چهاردهمین نمایشگاه ملي 
صنایع دســتي با تأکید بر اینکه آمــاده برگزاری یک 
نمایشگاه باشکوه و در شأن استان فارس هستیم، گفت: 
سعی بر آن است که برگزاری این نمایشگاه بتواند جانی 

تازه به صنعت گردشگری فارس بدهد..
وی بــه نقش و اهمیــت حضور شــرکت های مختلف 
تجاری داخلی و خارجی اشــاره کرد و افزود: هماهنگی 
خیلی خوبی طی این مدت شــکل گرفت و با حمایت 
دســتگاه های اجرایــی ذی ربط و صنوف گردشــگری، 
شــاهد حضور پررنگ شرکت های مختلف گردشگری و 
صنعتگران صنایع دســتی و اقوام مختلف در نمایشگاه 

خواهیم بود.
نقیب زاده ضمن تشــکر از رؤسای صنوفی که از ابتدای 
تعیین شرکت توسعه گردشگری فارس به عنوان مجری 

نمایشــگاه، تمام وقت و امکانات خود را برای تحقق این 
رویداد بزرگ اختصاص دادند، از حاضرین خواســت تا 
با همت مضاعف در مدت باقی مانده تا آغاز نمایشــگاه، 
تلاش خود را برای دســتیابی به اهداف از پیش تعیین 

شده انجام دهند.
در ادامه مقدســی، دبیر اجرایی نمایشــگاه نیز گفت: 
اقتصــادی، اجتماعــی و  اثــرات  گردشــگری دارای 
زیست محیطی است که با انجام برنامه ریزی های صحیح 
می توان اثرات مطلوب گردشگری را در جامعه و دولت 

میزبان به جای گذاشت.
وی افــزود: اینکــه دســتاورد یــک نمایشــگاه چــه 
چیزی می تواند باشــد اشــاره داشت: دســتاوردها را 
شــرکت کنندگان به وجــود می آورند؛ زیرا نمایشــگاه 
مکانــی برای رقابت در ادراکات اســت و این رقابت در 
قالب بازاریابی مناسب به دست می آید. دبیر سیزدهمین 
نمایشــگاه بین المللی گردشگری پارس و چهاردهمین 
نمایشگاه ملي صنایع دســتي در پایان به ظرفیت های 
مختلف گردشگری اســتان فارس از جمله گردشگری 
مذهبی اشــاره نمود و افزود: شــیراز به عنوان سومین 

حرم اهل بیت )ع(، همواره در کانون توجه دلدادگان به 
اهل بیت )ع( بوده و با داشتن شهرهای مذهبی فراوان و 
با برنامه ریزی مناسب می تواند رونقی بیش از پیش در 

این حوزه داشته باشد. 
دســت یافتن بــه این مهم مســتلزم حضــور عناصر 
اصلی ســفر مانند حمل ونقل، اقامت و ســایر عناصر و 
اعلام برنامه های اساســی در چنین رخدادهای بزرگ 

گردشگری کشور است. 
در ادامــه روح ا... روانشــاد، مســئول هماهنگــی امور 
گردشــگری اداره کل میراث فرهنگــی فارس نیز طی 
ســخنانی با اشــاره به اینکه نمایشــگاه گردشــگری 
پارس-شیراز برند بین  المللی دارد و ثبت جهانی است، 
گفــت: هر گونه هزینه کــرد برای چنین نمایشــگاهی 
ســرمایه گذاری محســوب می شــود؛ چرا که نمایشگاه 
گردشــگری پارس رویدادی مهــم در حوزه تخصصی 
گردشــگری اســت. وی افزود: هم اکنــون در فارس 
یک هزاروچهارصد واحد گردشــگری فعال است و توقع 
داریــم که درصد قابــل توجهی از این تأسیســات در 

نمایشگاه حضور داشته باشند.

استاندار فارس:

شورای مهارت آموزی در استان تشکیل شود 

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری مطرح کرد:

تشکیل دبیرخانه لازمه برنامه ریزی برای بافت تاریخی

مجری نمایشگاه بین المللی گردشگری پارس:

 آماده برگزاری یک نمایشگاه باشکوه و در شأن استان فارس هستیم
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اماممهدی)علیهالسلام(:
»گرايشخودرابهما،بادوستداشتنسنتروشنهمراهكنید.«

بحارالأنوارج٥٣ص١٧٩

طرح روزحدیث روز

»قهوه تلخ در مرصاد«
 روایتی از ایثار و فداکاری کادر درمان در کرونا

کتاب »قهوه تلخ در مرصاد«، خاطرات تلخ و شــیرین مدافعان ســلامت در 
نبرد با کرونا به قلم مهدی عجم توســط انتشــارات 2۷ بعثت چاپ و روانه 

بازار نشر شد.
بخشــی از این کتاب در سال 1400 توسط انتشارات سوره مهر با عنوان آب 
پرتقال کربلای 5، شــامل 135 خرده روایت کرونایی از خاطرات پزشــکان 
و پرســتاران منتشــر شــد. در این اثر، با افــزودن خاطراتی از ســایر کادر 
شــریف درمان، کتــاب در۶ فصل، علاوه بر بخشــی از گلچین آن خاطرات، 
روایت هایی خواندنی از تکنسین های شریف عرصه تشخیص، مانند آزمایشگاه 
ویروس شناسی و بخش تصویربرداری پزشکی و همچنین عزیزان خدماتی و 

انتظامات بیمارستان، از روزهای اوج کرونا، به چاپ رسیده است.

به مناسبت هفته پژوهش؛

حرکت در مسیر اقتصاد مقاومتی
 با تکیه بر دانش بومی

 کتاب »رســا« به صورت گفت وشنود تهیه و تنظیم شده است. علی هاشمی 
که به گفته خودش به طور اتفاقی با قدرت ا... میرزایی آشــنا شــده بود، این 
کتاب را ابتدا با یاری زونکنی که شامل اسناد و مدارک و بخشی از خاطرات و 
گزارش های مکتوب مربوط به مرکز مهمات سازی سپاه اصفهان بوده و سپس 

به کمک انجام گفت وشنودی با قدرت ا... میرزایی نوشته است.
کتاب حاضر در فصل نخســت به کودکــی قدرت ا... میرزایی، در فصل دوم و 
ســوم به موضوع دفاع از انقلاب و دفاع سرزمینی و در فصل چهارم و پنجم 
هم به دفاع صنایعی و دفاع از صنعت پرداخته اســت. علی هاشمی، نویسندهٔ 
کتاب حاضر، قدرت ا... میرزایی را یک فرد صنعتگر، یک مدیر جهادی و یک 

فعال اقتصادی موفق معرفی می کند.
قدرت ا... میرزایی مدیر گروه مهمات سازی سپاه ناحیه اصفهان در دوران دفاع 
مقدس ازجمله رزمندگانی اســت که در طول هشت سال جنگ تحمیلی با 
تکیــه بر خلاقیت، مهارت ذاتی و تحقیقات خــود و همکارانش، نقش بارز و 
شایســته ای را در تولید برخی ادوات و سلاح های جنگی و همچنین تعمیر و 

بازسازی آن ها ایفا کرد.
وی در دوران بازنشســتگی نیز دســت از تحقیق و تلاش در جبهه اقتصادی 
و برای تولید بومی ماشــین آلات صنعتی به منظور رفع نیازمندی های کشور 
نکشید و در این زمینه به موفقیت های چشمگیری دست یافت که به مناسبت 
هفته پژوهش برخی از این اقدامات ارزشــمند که توســط ایشان روایت شده 

است منتشر می شود:
پس از بازنشستگی، قصدم این بود که برای رفع نیاز عموم مردم و خودکفایی 
صنعتی کشــور، کاری انجام بدهــم. اما با توجه به وضعیت صنعت کشــور 
امکان پذیر نبود؛ چون نه زیرســاخت مناســبی وجود داشت و نه تصمیم و 

برنامه ای از طرف مسئولان اجرایی کشور مشاهده می شد.
همیشه از طرف قانون گذاران و مجریان کشور گفته می شد و هنوز هم گفته 
می شــود که ما باید چنین و چنان کرده و مشــکلات را حل کنیم؛ ولی در 

عمل، همت و برنامه ای برای این کار نبود.
مــن به این نتیجه رســیدم که بــرای ایجاد مجموعه کوچکــی برای تولید 
محصــولات صنعتی برنامه ریزی کنم تــا الگویی برای اشــتغال زایی، تولید 

ماشین آلات صنعتی و خودکفایی و نوآوری باشد.
بــه طبع، همان گونه که هر دانشــمندی باید دارای کتابخانه ای باشــد، یک 
محقق و صنعتگر هم باید کارگاه و ابزار شخصی داشته باشد که تا زنده است، 

کسی نتواند آن را تعطیل یا نابود کند.
در نتیجــه کارگاه کوچکی را که اجاره ای بــود و برادرم در آن کار می کرد و 
قبــلًا هم که گفتــم که بعضی از کارهای ســپاه را در آن انجام می دادیم، با 
فروش منزل پدری و به صورت مشــترک با بــرادرم خریدیم و تولید بعضی 
از قطعــات ماشــین آلات صنایع غذایــی را آغاز کردیم و ایــن کار را ادامه 
 دادیم تا اینکه متوجه شــدیم؛ ماشــین آلات صنایع غذایی با قیمت نجومی

وارد کشور می شود.
در ایــن زمینه با صاحب یکی از کارخانه های صنایع غذایی مذاکره کردیم و 
کل کارگاه خودمان را در رهن ایشان قرار دادیم و پول تحقیقات سخت ترین 
ماشــین تولید آن کارخانه ها را قرض گرفتیم و گفتیم اگر ما موفق به تولید 
آن دستگاه شدیم، ایشــان به جای طلب خود، دستگاه تولیدی ما را بخرد و 
اگر موفق نشــدیم، کارگاه را به جای طلبش تملک کند که ایشان هم قبول 
کرد. البته ریسک بزرگی بود؛ ولی موفق شدیم و آن دستگاه را تولید کردیم.
تولید آن دستگاه آن چنان پراهمیت بود که نماینده شرکت فرانسوی که آن 
دســتگاه را تولید و به تمام دنیا صادر می کــرد، به ایران و به کارگاه ما آمد. 
برای او بسیار تعجب آور بود که در ایران، بازار فروش آن ها ازدست رفته است.

گوگل کروم امن تر و هوشمندتر می شود
فن آوری

عکس خبر

 فوتبال ساحلی- ایران و سنگال

 شهر شنیانگ چین در دمای منفی 26 درجه سانتیگراد

بمبارانموشکیورسانهایكودكانغزه

قاب امروز

عکس : طاهره حیاتی   طبیعت

پزشکی

عوارض جدی آنتی بیوتیک روی مغز

 بارش اولین برف پاییزی - شهرستان اهر

   هفتمین اجلاس مجمع تمدن های کهن

گردشگری

روستای سرآقاسید کوهرنگ از زیباترین جاذبه های 
طبیعی در اســتان چهار محال و بختیاری است که 
در میان کوهستان های سرســبز زاگرس قرار دارد. 
معمــاری پلکانی، پوشــش اصیل و ســنتی مردم، 
آداب و رســوم خاص و طبیعت بکر و تماشــایی از 
سرآقاســید  روســتای  ویژگی های  برجســته ترین 
هســتند. در طول ســال های اخیر به دلیل استقبال 
طبیعت گردان از این منطقه، گردشــگران زیادی با 
این روستا آشنا شده اند و گردشگران خارجی نیز به 

این منطقه سفر کرده اند.
روستای سرآقاسید از زیباترین جاهای دیدنی چهار 
محال و بختیاری است که هنوز بکر و دست نخورده 
مانده است. این روستا امکانات محدودی دارد و یکی 
از بهترین گزینه ها برای علاقه مندان سفر به مناطق 
روستایی دنج و خلوت به شمار می رود. در فصل های 
ســرد ســال جمعیت روستای سرآقاســید کاهش 
می یابد و در طول فصل های گرم گردشگران زیادی 
به ایــن منطقه می روند. عشــایر بختیاری نیز در ۶ 
ماه نخست سال به اطراف این روستا کوچ می کنند.

روســتای سرآقاســید در بخش مرکزی دهســتان 
میانکوه در اســتان چهــار محال و بختیــاری قرار 
دارد. ایــن دهســتان در شهرســتان کوهرنگ و در 
فاصله 135 کیلومتری شــمال غربی شهرکرد و 45 
کیلومتری »چلگرد« قرار دارد. اطراف این روســتای 
تاریخــی را زیباترین جاهای دیدنی اســتان چهار 

محال و بختیاری پوشــانده اند. شهرستان کوهرنگ 
از معروف ترین نقاط این اســتان به شمار می رود و 
در طول سال از گردشگران زیادی میزبانی می کند.

روستای سرآقاسید یکی از روســتاهای کوهستانی 
ایران به شــمار می رود و ساختاری پلکانی دارد. این 
روســتا میان کوه های زردکوه بختیاری واقع شــده 
است و شباهت  زیادی به روستای ماسوله در استان 
گیــلان دارد. به همین دلیل از آن با نام »ماســوله 
زاگرس« یــاد می کننــد؛ البته برخلاف روســتای 
ماسوله، روستای سرآقاسید بین گردشگران چندان 
شــناخته شده نیست و داخل این روستا رستوران و 

بازارچه سنتی وجود ندارد.
شهرستان کوهرنگ در طول سال های اخیر از طرف 
فرمانداری اســتان چهار محال و بختیاری به عنوان 
یکی از قطب های اصلی گردشــگری در این استان 
معرفی شده اســت. این منطقه از مهم ترین نواحی 

کوچ ییلاقی عشایر کشــور ما نیز به شمار می رود و 
اگر در فصل های بهار و تابســتان به این منطقه سفر 
کنیــد، می توانید چادرهای عشــایر را بر دامنه های 

سرسبز زاگرس ببینید.
 چرا این روستا را سرآقاسید نامیده اند؟

بیش از ۶00 سال پیش شــخصی به نام آقا عیسی 
به همراه خانواده و خویشــاوندان خود در روســتای 
سرآقاسید زندگی می کردند. در حال حاضر امامزاده 
آقاســید که محل دفن آقا عیســی است، در پایین 
دست این روســتا قرار دارد و خانه های پلکانی این 

روستا مشرف به این مقبره قرار گرفته اند.
روســتای سرآقاســید در منطقه ای کوهستانی قرار 
دارد و ارتفــاع بالای این منطقه ســبب خنکی هوا 
در فصل های گرم و یخبندان و ســرمای شــدید در 
فصل های سرد می شود. ســرمای هوا در فصل های 
پاییز و زمســتان تا حدی زیاد است که ساکنان این 
روستا را دچار مشــکل می کند. با شروع بارش های 
زمستانی ارتباط مردم روســتای سرآقاسید با دیگر 
شهرها قطع می شود و تردد به این روستا و برعکس 

به سختی امکان پذیر است.
ساختار خانه های روستای سرآقاسید به گونه ای است 
که از نفوذ باد و هوای ســرد بــه داخل آن ها تا حد 
زیادی جلوگیری می کند. ارتفاع این روســتا 2500 
متر از ســطح دریا اســت و یکی از بهترین ییلاق ها 

برای عشایر بختیاری به شمار می رود.

سرآقاسید؛ ماسوله ای در دل زاگرس

ادبیات

 اجرای نمایش چیدمانی علیه فراموشی، پیشکشی به ارواح کودکان 
شهید در غزه

سلامت

۶ راهکار برای مهار میل مصرف شیرینی و شکر
از شکر و نمک که عامل شیرینی و شوری غذاها هستند 
بــه عنوان دو ماده غذایی یاد شــده که مصرف زیاد آنها 
می تواند عواقب جبران ناپذیری برای سلامت داشته باشد؛ 

اما ترک مصرف آنها آسان نیست.
ترک شــکر، نیاز به زمــان دارد و تــلاش ناگهانی برای 
کنار گذاشــتن این ماده غذایی باعث اضطراب می شود. 
اضطراب عامل افزایش قندخون اســت و تلاش های فرد 
برای ترک شــکر را از بین می برد. برای ترک شــکر باید 

برخی عادات سالم را به شیوه زندگی خود اضافه کنید.
 آب بنوشید:

 میل شــدید به مصرف شــکر و خوراکی های شــیرین 
می تواند نشانه ای از کاهش آب بدن باشد. پس قبل از این 
که سراغ شکر بروید، یک لیوان آب بنوشید و صبر کنید 
تا ببینید چه اتفاقی می افتد. مطمئن باشید میل شما به 
 مصــرف ایــن خوراکی تا حــد زیادی کاهــش می یابد.

 اسامی مختلف شکر را یاد بگیرید:
شکر با نام های مختلفی روی بسته بندی مواد غذایی درج 

شده است. برخی از این نام ها عبارتند از گلوکز، فروکتوز، 
دکســتروز و ... بدتر از همه این که شکر در غذاهایی که 
فکرش را نمی کنید، وجود دارد. سس کباب، سس پاستا، 
ســس سالاد، لوبیای پخته شده و ... حاوی شکر هستند. 
عادت کنید که برچسب روی مواد غذایی را قبل از اضافه 

کردن آنها به سبد خرید بخوانید.
  خوب بخوابید:

زمانی که شما خسته هستید، بدنتان انرژی بیشتری طلب 
می کند و بیشــتر به دنبال خوردن خوراکی های شیرین 
خواهید رفت. این گرایش معمولاً به دلیل دیر خوابیدن یا 
خیلی زود بیدار شدن است. متخصصان توصیه می کنند 
که شــما حداقل 8 ساعت خواب شبانه داشته باشید. اگر 
در اثر خستگی احساس گرسنگی کردید و نیاز به مصرف 

خوراکی داشتید، میان وعده کوچک بدون قند بخورید.
  پیاده روی کنید:

با افزایش فعالیت بدنی، شما شاهد افزایش انرژی، کاهش 
استرس و کاهش سطح قند خون خواهید بود. متخصصان 

توصیــه می کنند که روزانه 30 دقیقــه پیاده روی کنید. 
شما می توانید با 10 دقیقه پیاده روی در روز شروع کرده 
و بــه تدریج آن را افزایش دهید. با افزایش فعالیت بدنی، 

میل شما به غذاهای سالم بیشتر خواهد شد.
  پروتئین بخورید:

خــوردن پروتئین یک راه آســان بــرای کاهش میل به 
مصرف شکر است. پروتئین شــما را برای مدت طولانی 
ســیر نگه می دارد و کمتر هوس کربوهیدرات و قندهای 
تصفیه شده خواهید کرد. غذاهایی مانند مرغ، تخم مرغ، 
آجیل و حبوباتی ماننــد لوبیا، نخود و عدس و همچنین 

ماست کم چرب منابع خوب پروتئین هستند.
  کمتر قهوه بنوشید:

قهوه مدر اســت و ســطح آب بــدن را کاهش می دهد. 
کاهش آب بدن خود عامل مهم نوسانات قند خون است. 
اگر عاشق شــکر هستید، سعی کنید نوشیدن قهوه را به 
یک فنجان در روز محدود کنید و چای ســبز را بیشتر از 

قبل بنوشید.

دستگاه 
مغــز  بــا  گــوارش 

ارتباط خاصــی دارد و مصرف طولانــی مدت داروهای 
آنتی بیوتیک می تواند اثــرات مخربی روی عملکرد مغز 

و حافظه داشته باشد.
 آنتی بیوتیک ها دســته ای از داروها هســتند که برای از 
بین بردن عوامل ایجاد کننده بســیاری از بیماری های 
عفونی، بــه صورت گســترده در سراســر دنیا مصرف 
می شــوند. مصــرف طولانی مــدت آنتی بیوتیک مغز را 
دچار مشــکل می کند. یافته های اخیر نشان می دهد که 
اســتفاده طولانی مدت از آنتی بیوتیک ها می تواند مانع از 
رشد سلول حافظه و مغز و همچنین سلامت روده شود. 
ارتباط بین دستگاه گوارش و مغز بیش از یک سال تحت 

توجهات پزشکی قرار گرفته است.
اما مقاله علمی اخیر که در ماه آوریل منتشــر شد، یک 
ارتباط روشــن بین میکروب های روده، سیستم ایمنی و 
مغز را نشــان داد.محققان معتقدند که مصرف طولانی 
مدت آنتی بیوتیک ها می تواند عملکرد مغز را مختل کند.

درمان طولانی مدت ممکن اســت بر عملکرد مغز تأثیر 
بگذارد اما پروبیوتیک ها می توانند انعطاف پذیری مغز را 
متعادل کنند و به عنوان یک گزینه درمان واقعی در نظر 

گرفته می شوند.

  ارتباط مغز، سیســتم 
ایمنی، روده:

ده ســال پیــش محققان 
مشــاهده کردنــد کــه 
سیســتم  وضعیــت 
ایمنی تاثیری بر رشد 
سلول های مغزی 
روده،  دارد. 
ب  لتهــا ا
خــود  و 
را  ایمنــی 
تحت تأثیر قرار 

می دهد.
مدل های حیوانی نشان داده اند که میکروب ها می توانند 
پاســخ ایمنی بدن را تنظیم کنند و بر بیماری دیابت و 
آرتریت روماتوئید تأثیر بگذارند. محققان نشان دادند که 
یک ســلول ایمنی اختصاصی در مغز، نوعی مونوسیت، 
بــه طور قابل توجهی کاهش می یابد، هنگامی که درمان 
بــه نقطه خاموش کــردن کاهش یافته اســت. با وجود 
مونوســیت ها، ممکن است یک مســیر ارتباطی عمومی 

جدید از محیط تا مغز کشف کنند.
  دستگاه گوارش مغز ما را شکل می دهد:

دســتگاه گوارش و مغز با هم از طریق هورمون ها و یک 
 ارتباط عصبی با عنوان محور روده - مغز در تماس هستند.

در این مطالعه بر روی آنتی بیوتیک های رایج، نورون زایی 
و روده تحریک پذیر که در گزارش های ســلولی منتشــر 
شــده اســت، تیم تحقیقاتی مقدار زیادی آنتی بیوتیک 
تجویز کرد تا بیشتر میکروب های روده را در یک گروه از 

موش ها را از بین ببرد.
این مطالعه نشان می دهد که شواهد در حال رشد حاکی 
از آن اســت که ترکیب میکروبی روده ممکن است باعث 

کاهش کاراکتر و ســطح پاســخ ایمنی در مغز شود. به 
تازگی نشــان داده شده اســت که کبد، بلوغ و عملکرد 
میکروگلیــا، ســلول های ایمنی ذاتی سیســتم عصبی 

مرکزی )سیستم عصبی مرکزی( را شکل می دهد.
عــلاوه بر این، ارتبــاط بین اختلالات عصب شناســی و 

عناصر عصبی مغز و میکروبیایی روده ای بررسی شد.
  عملکرد مغز در طول عمر زندگی:

زمانی که آنتی بیوتیک میکروب ها را از بین برد، موش ها 
در معرض آزمون حافظه قرار گرفتند. موش ها در مقایسه 
با گروهی از موش هایی که تحت درمان قرار نگرفتند، بد 

عمل کردند.
هنگامی که مشــاهده نورون زایی )تولید ســلول مغزی 
جدید( در ناحیه هیپوکامپ مغز موش آزمایشی مشاهده 
شد، دانشــمندان شــاهد کاهش معنی دار آن بودند و 

هیپوکامپ برای حل حافظه لازم است.
همزمــان این تیم در مغز اســتخوان و خون مغز میزان 
کمتری از گلبول های ســفید خون را نیز تشخیص داد. 
مطالعات قبلی نشــان داده اند که مونوســیت و ســایر 
سلول های سیستم ایمنی به حفظ نورون زایی و حافظه 

کمک می کنند.
بر اســاس داده هــا از تقلیــل و در آزمایش های درون 
شیشه ای، نظریه ای داده شــد که مونوسیت ها به عنوان 
یــک پیوند بین روده و مغز عمــل می کنند و به تعدیل 

نورون زایی در سلامتی و بیماری کمک می کنند.
محققان همچنین دریافتند که آنتی بیوتیک ممکن است 
به طور مســتقیم بر نورون زایی تؤثیر بگذارد و نه فقط از 

طریق عمل بر باکتری های روده.
این مطالعه همچنین نگرانی نسبت به اختلال در سلامت 
روانی و جســمانی بیشتر از طریق استفاده طولانی مدت 
از آنتی بیوتیک هــا را افزایش می دهد. شــواهد بالینی و 
آزمایشــگاهی نشــان می دهد که ارتباط مغز - روده در 

رشد بیماری های متابولیک و روانی نقش حیاتی دارد.

 Safety Check گوگل با اعمال تغییراتی در سیستم
و Tab Groups کروم می خواهد این مرورگر را امن تر 

و هوشمندتر کند.
قابلیت Safety Check گوگل کروم که فاش شــدن 
رمزهای عبور ذخیره شــده  شــما را بررسی می کند، 
ازاین پس در نســخه دســکتاپ به صورت خودکار در 
پس زمینه اجرا می شــود. به لطف ایــن تغییر، هرگاه 
رمز عبور شما در اینترنت فاش شد، کروم سریعاً این 

موضوع را اطلاع رسانی می کند.
 Safety بر اســاس بیانیه مطبوعاتی گوگل، قابلیت
Check توانایی شناسایی نمونه های ناامن افزونه های 

کروم را نیز دارد. به علاوه اگر به ســایت های مخرب 
اجــازه داده باشــید کــه بــه داده هــای وب گردی 
وارد   Safety Check کننــد،  پیــدا   دسترســی 

عمل می شود.
بــه گفته گــوگل، اگــر بــرای مدت زمانــی خاص 
 Safety Check نکنیــد،  دیــدن  وب ســایت  از 

دسترسی های آن وب سایت را تعلیق می کند.
نســخه دســکتاپ گوگل کروم در بخش گروه های 
تب )Tab Groups( نیز یک ســری تغییرات به خود 

می بیند.
کروم به لطف تغییرات جدید به شــما امکان می دهد 
گروه هــای تب را ذخیره کنید تا امکان اســتفاده از 
آن ها در دستگاه های مختلف فراهم شود. این قابلیت 

در هفته های آینده منتشر خواهد شد.
گوگل گفته اســت که قابلیت هــای مبتنی بر هوش 
مصنوعــی جمنای را در اوایل ســال 2024 به کروم 
اضافــه خواهد کرد. این خبر چنــدان تعجب برانگیز 
نیســت، چون ســوندار پیچــای، مدیرعامل گوگل، 
 پیش تــر گفتــه بود جمنــای بــه کــروم راه پیدا 

خواهد کرد.


